

အေးစေ မြစေ မေတ္တာရေ

- ✿ နှစ်ရွာတစ်ရွာ၊ ဆက်ဆံရာ၊ မေတ္တာလိုရင်းသုံး
- ✿ မိတ်ဆွေချင်းသာ၊ ပေါင်းသင်းရာ၊ မေတ္တာအမြတ်ဆုံး
- ✿ အေးစေမြစေ၊ မေတ္တာရေ၊ သုံးလေ ရပ်ရွာသုံး
- ✿ မေတ္တာစိတ်ဓာတ်၊ လွန်မြင့်မြတ်၊ လူနတ်အချစ်ဆုံး
- ✿ မေတ္တာရနံ့၊ ကြိုင်လှိုင်နံ့၊ သင်းပျံ့နယ်မဆုံး
- ✿ မေတ္တာပန်းခိုင်၊ ကိုယ်စီကိုင်၊ ဖက်ပြိုင်သူတို့ရုံး
- ✿ တစ်ဦးမေတ္တာ၊ တစ်ဦးမှာ၊ ရှည်ကြာရွံ့မမှန်း
- ✿ တရားပျောက်ကွယ်၊ မေတ္တာပြယ်၊ ကြီးငယ်အများမှန်း
- ✿ မေတ္တာနတ်ပန်း၊ ပန်ဆင်မြန်း၊ ရွှင်လန်းစိတ်နှလုံး။

စံကင်းဆရာတော်

တစ်ချိန်တုန်းက တက္ကသိုလ်ကြီး၏ ပုံရိပ်များဆီသို့ ...

သတင်းခေတင်းပါး
မင်းသစ်၊ သီသီမင်း

ရန်ကုန်တက္ကသိုလ်ကြီး၏ ပုံရိပ်သည် သက်တမ်းအားဖြင့် ရာပြည့်ကို တဖြည်းဖြည်းချင်းကပ်လာနေပြီဖြစ်သော်လည်း ပြောင်းလဲသွားခြင်းမရှိသေး။ တက္ကသိုလ်မြေ နေဝင်မှာကို စိုးရိမ်ခဲ့ကြရာမှ ယခုဆိုလျှင် တက္ကသိုလ်နယ်မြေသည် အတိတ်က အချိန်အခါကဲ့သို့ပင် ရောင်နီသမ်းစပြုလာပြီ မဟုတ်လား။ ခေတ်အဆက်ဆက်၊ သမိုင်းအဆက်ဆက် လောကစံကို ကြံ့ကြံ့ခံကျော်ဖြတ်ခဲ့သော အဓိတက္ကသိုလ်ကြီးသည် သစ်ပုပ်ပင်၊ အမိပတိလမ်းနှင့် ဘွဲ့နှင်းသဘင် ခန်းမကြီးတို့နှင့်အတူ တစ်ချိန်က အထင်ကရဖြစ်ခဲ့သော ရန်ကုန်တက္ကသိုလ်ကြီး၏ပုံရိပ်ကို ဆက်လက်ပုံဖော်နေဆဲဖြစ်သောကြောင့်ပင်...။

စာမျက်နှာ ၈ ကော်လံ ၁ သို့ ❖



ရန်ကုန်တက္ကသိုလ်၏ ပုံရိပ်တစ်ခုဖြစ်သည့် ဘွဲ့နှင်းသဘင်ခန်းမကြီးနှင့် ဘွဲ့ယူကျောင်းသား ကျောင်းသူများကို ဝေဟင်မှ တွေ့ရစဉ်။
(ဓာတ်ပုံ-စောသိန်းဝင်း)

ပွန်အမျိုးသားနေ့ အခမ်းအနား (ရန်ကုန်) ပြည်သူ့ဂုဏ်ပြင်နှင့် ပြည်သူ့ဥယျာဉ်၌ ကျင်းပမည်
စာမျက်နှာ - ၅

စစ်တောင်းမြစ်ကမ်းပါးပြိုကျမှုများကြောင့် ရွာထပ်မံပြောင်းရွှေ့ရမည်ကို ဒေသခံများစိုးရိမ်
စာမျက်နှာ - ၁၁

(၆၉)နှစ်မြောက် ပြည်ထောင်စုနေ့ကြိုဆိုဂုဏ်ပြု **ငြိမ်းချမ်းရေးနှင့်အတူ ပွင့်လန်းလာသည့် ကရင်ပြည်နယ်** ဆောင်းပါး စာမျက်နှာ - ၆

B B B

တိသုံးလုံး ကားရောင်းစင်တာ
38+40 ကမ္ဘာ့အေးဘုရားလမ်း
(နှင်းဆီကုန်း ဘိုးဘွားရိပ်သာရှေ့)၊ ဗဟန်း။
Phone: 09-7320-7777

ကြေးမုံ စာတန်း ရှုထောင့် ၈-၂-၂၀၁၆၊ တနင်္လာနေ့

ပြည်သူ၏အဓိကအစားအစာ

မြန်မာနိုင်ငံပြည်သူများ စားသုံးနေသော အစားအစာများတွင် အရေးအကြီးဆုံးအစားအစာမှာ ဆန်ဖြစ်သည်။ အဘယ်ကြောင့်ဆိုသော် နိုင်ငံအတွင်း မည်သည့်အခြေအနေ ဖြစ်ခဲ့ဖြစ်ခဲ့၊ လူတစ်ဦးတစ်ယောက် မည်သည့်ဘဝသို့ ရောက်ခဲ့ရောက်ခဲ့ စားစရာဆန်ရှိလျှင် လတ်တလော ဝမ်းရေးပြဿနာအတွက် ကိစ္စပြီးနိုင်သည်။

ကိုးပုံလေးပုံမှာ ဆန်နှင့်ဆန်ထွက်ပစ္စည်းဖြစ်သည်။ လွတ်လပ်ရေးရပြီးနောက် ငါးပုံလေးပုံ တင်ပို့နိုင်သည်။ ယခုအခါ ငါးပုံ နှစ်ပုံတင်ပို့နိုင်သည်။ ဆန်ဈေးတက်ခြင်း၊ ကျခြင်းသည် ပြည်ပပို့ကုန်နှင့်သက်ဆိုင်သလို ဆန်ပေါများခြင်း၊ ရှားပါးခြင်းသည် ရာသီဥတုနှင့်စိုက်ပျိုးနိုင်သော ရေ၊ မြေ တို့နှင့် သက်ဆိုင်သည်။ ဆန်ဈေးတက်သည်ဖြစ်စေ၊ ရှားသည်ဖြစ်စေ ပြည်သူ များ နေ့စဉ် ထမင်းနှပ်မှန်အောင် ဝယ်ယူစားသောက်နိုင်ရန် အရေးကြီး သည်။

ပြန်မာနိုင်ငံ၏ ခရီးသွားလုပ်ငန်း အရှိန်အဟုန်မြှင့်တိုးတက်လျက်ရှိပြီး ၂၀၁၅ ခုနှစ်တွင် ကမ္ဘာလှည့်ခရီးသည်တင် အပျော်စီးသင်္ဘော ၂၆ စင်း ဝင်ရောက်ခဲ့

နေပြည်တော် ဖေဖော်ဝါရီ ၇ - မြန်မာနိုင်ငံ၏ ခရီးသွားလုပ်ငန်း သည် အရှိန်အဟုန်ဖြင့် တိုးတက်လာ သည့်နည်းတူ ကမ္ဘာလှည့်ခရီးသည် တင် အပျော်စီးသင်္ဘောများသည် လည်း ၂၀၁၅ ခုနှစ်တွင် ၂၆ စင်း ဝင်ရောက်ခဲ့ပြီး ၂၀၁၆ ခုနှစ် ဇန်နဝါရီလတွင် တစ်စင်းဝင်ရောက်ခဲ့ ကာ ဖေဖော်ဝါရီလတွင် ခုနှစ်စင်း၊ မတ်လတွင် တစ်စင်း အဆက်မပြတ် ဝင်ရောက်မည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ မြန်မာအပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ သီလဝါ ဆိပ်ကမ်းသို့ သွားရောက်ပြီး ဌာနမှ ခရီးသွားလုပ်ငန်းလိုင်စင် ရယူ ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသော Diethelm Travel Ltd., Myanmar ၏ စီစဉ်မှု ဖြင့် အိန္ဒိယနိုင်ငံ ပေါ့ဘလဲဆိပ်ကမ်းမှ ရောက်ရှိလာသော ကမ္ဘာလှည့်ခရီး သည်တင် အပျော်စီးသင်္ဘော MS Europa 2 မှ ကပ္ပတိန်နှင့်တကွ ခရီးသွား ဧည့်သည်များအား ဟိုတယ်နှင့် ခရီးသွားလာရေးလုပ်ငန်း ဝန်ကြီးဌာနမှ အမြဲတမ်းအတွင်းဝန် ဦးရည်မွန်က ဖေဖော်ဝါရီ ၅ ရက် မွန်းလွဲပိုင်းက ကြိုဆိုနှုတ်ဆက်ခဲ့သည်။ အဆိုပါ သင်္ဘောသည် အိန္ဒိယ နိုင်ငံ ပေါ့ဘလဲဆိပ်ကမ်းမှ မြန်မာ နိုင်ငံသို့ ဖေဖော်ဝါရီ ၅ ရက် မွန်းလွဲ ၂ နာရီခွဲတွင် ရောက်ရှိလာခြင်းဖြစ်ပြီး သင်္ဘောအမှုထမ်း ၃၆၆ ဦးနှင့် ဧည့်သည် ၄၃၉ ဦး ပါဝင်ကာ မြန်မာနိုင်ငံသို့ ရောက်ရှိစဉ်ကာလ အတွင်း အချို့ဧည့်သည်များသည် ပုဂံဒေသသို့လည်းကောင်း၊ အချို့ခရီး သည်များမှာ ရန်ကုန်၊ ပဲခူးနှင့် သန်လျင်တစ်ဝိုက် ဒေသများသို့ လည်းကောင်း သွားရောက်လည်ပတ် ကြမည်ဖြစ်သည်။ ထို့နောက် ယင်း သင်္ဘောသည် ဖေဖော်ဝါရီ ၇ ရက် တွင် ထိုင်းနိုင်ငံ ဖူးခက်ဆိပ်ကမ်းသို့ ဆက်လက် ထွက်ခွာမည်ဖြစ်သည်။ (သတင်းစဉ်)



ပိုလ်ချုပ်အောင်ဆန်း(၁၀၁)နှစ်ပြည့် အခမ်းအနား သိုက်မြိုက်စွာကျင်းပရေး ဆွေးနွေး

တောင်ငူ ဖေဖော်ဝါရီ ၇ (၁၀၁)နှစ်ပြည့် မွေးနေ့အထိမ်းအမှတ် အမျိုးသားခေါင်းဆောင် လွတ်လပ် နှင့် မြန်မာနိုင်ငံတွင် အမြင့်ဆုံး ၁၅ ပေ ရေးဖခင်ကြီး ပိုလ်ချုပ်အောင်ဆန်း ရှိ ပိုလ်ချုပ်ကြေးရုပ်အား ခမ်းနား

သိုက်မြိုက်စွာ ဖွင့်လှစ်ရေးလုပ်ငန်း ညှိနှိုင်းအစည်းအဝေးကို ဖေဖော်ဝါရီ ၆ ရက် မွန်းလွဲပိုင်းက တောင်ငူမြို့ မြစည်းခုံ သာသနာ့ဗိမာန်၌ ကျင်းပ သည်။ အခမ်းအနားတွင် ကျင်းပရေး ကော်မတီနာယကများ ဖြစ်ကြသော ဒေါက်တာမာမာဝေ (ပါမောက္ခ-ငြိမ်း) နှင့် ဦးကျော်လှ(သမား)တို့က အမှာ စကားပြောကြားကြပြီး ဥက္ကဋ္ဌ ဒေါက်တာဘဆွေက လုပ်ငန်းဆိုင်ရာ ဆောင်ရွက်ထားရှိမှု အခြေအနေ များကို ရှင်းလင်းတင်ပြသည်။ ဆက်လက်၍ ဆပ်ကော်မတီ အသီးသီးတို့မှ လုပ်ငန်းဆောင်ရွက် ပြီးစီးမှုများကို တင်ပြဆွေးနွေးကြပြီး အခမ်းအနားကို ဖေဖော်ဝါရီ ၁၁ ရက်မှ ၁၃ ရက်အထိ သုံးရက်တိုင်တိုင် ကျင်းပမည်ဖြစ်ကာ ပိုလ်ချုပ်အောင်ဆန်း နှင့် ပတ်သက်သည့် ကဗျာ၊ မိန့်ခွန်း၊ စာစီစာကုံး၊ ပန်းချီ၊ ရိုးရာအားကစား ပြိုင်ပွဲ စာပေဟောပြောပွဲ တေးဂီတဖျော် ပြေပွဲ အငြိမ့်နှင့် သံချပ်များ ဝေဝေ ဆာဆာ ပါဝင်မည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ ကျော်လှ(တောင်ငူ)

ကျောင်းစာကြည့်တိုက်များ ရှင်သန်ဖွံ့ဖြိုးရေးနှင့်စာပတ်ရှိန်မြှင့်တင်ရေးပွဲတော်ဆုချီးမြှင့်

ပဲခူး ဖေဖော်ဝါရီ ၇ - ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး ပြန်ကြားရေး နှင့်ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာနနှင့် တိုင်းဒေသကြီး ပညာရေးဌာနတို့ ပူးပေါင်းပြီး ကျောင်းစာကြည့်တိုက်များ ရှင်သန်ဖွံ့ဖြိုးရေးနှင့် စာပတ်ရှိန်မြှင့် တင်ရေးပွဲတော် ဆုချီးမြှင့်ပွဲအခမ်း အနားကို အမှတ်(၁)အခြေခံပညာ အထက်တန်းကျောင်း သီရိပညာခန်းမ ၌ ဖေဖော်ဝါရီ ၅ ရက် နံနက် ၉ နာရီက ကျင်းပသည်။ ရှေးဦးစွာ ကျောင်းသား ကျောင်းသူ များက မြန်မာ့ကျောင်းသီချင်းသီဆို၍ အခမ်းအနားကို ဖွင့်လှစ်ပေးပြီး တိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ် ဦးညွှန်ဝင်းက အဖွင့်အမှာစကား ပြောကြားသည်။ ဆက်လက်၍ မြန်မာနိုင်ငံ စာကြည့်တိုက်များ ဖောင်ဒေးရှင်း ဗဟိုအလုပ်အမှုဆောင် အဖွဲ့ဝင် ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး တာဝန်ခံ သီဟ သုဓမ္မသိင်္ဂီ ဒေါ်အိကေသွယ်မင်းက မြန်မာနိုင်ငံ စာကြည့်တိုက်များ အစိုးရအဖွဲ့ဝန်ကြီးချုပ်နှင့် အစိုးရ အဖွဲ့ဝန်ကြီးများ၊ ဌာနဆိုင်ရာတာဝန်ရှိ သူများက ဆုချီးမြှင့်ခဲ့ကြသည်။ အဆိုပါ ကျောင်းစာကြည့်တိုက်များ ရှင်သန်ဖွံ့ဖြိုးရေးနှင့် စာပတ်ရှိန်မြှင့်တင် ရေးပွဲတော်ကို ဖေဖော်ဝါရီ ၃ ရက်မှ ၅ ရက်အထိ ကျင်းပခဲ့သည်။ အသိ ပညာပေးဟောပြောပွဲများကို ပဲခူးမြို့ အထက(၁)၊ အထက(၃)၊ အထက(၆)တို့တွင် စာရေးဆရာ နွယ်ဂျာသိုင်းက “စာရေးသူ စာပတ် သူတို့-၂၀၁၆” ခေါင်းစဉ်ဖြင့် လည်းကောင်း၊ စာရေးဆရာမ ဝတ်ရည်ခင်(ပဲခူး)က “လူကောင်း လူတော်ဖြစ်စေဖို့ တို့တစ်တွေစာပတ်ဖို့” ခေါင်းစဉ်ဖြင့်လည်းကောင်း ဟော ပြောခဲ့ကြကြောင်း သိရသည်။ (ခရိုင်ပြန်/ဆက်)



ကုသိုလ်လည်းရ ဝမ်းလည်းစ ကျသင့်အခွန် တို့ကျေပွန်

Table with 4 columns: စာတည်းများချုပ် - ဦးခင်မောင်ကျော်စင်, စာတည်းများ - ဦးဝင်းနိုင်၊ ဦးစိုးစိုးနိုင်၊ ဦးစန်းမောင်, သတင်းထောက်များ - ဦးဌေးအောင်, ဘာသာပြန်စာတည်းများ - ဦးအောင်ထိန်၊ ဦးဖေဝင်း၊ အောင်မိုး၊ အကြီးတန်းသတင်းထောက်များ - ဟိန်းထက်လင်း၊ နိုင်လင်းကြည်၊ အနုပညာစာတည်း - ခင်ခင်သက်, အားကစားစာတည်း - မေလှသင်း, ဆောင်းပါးစာတည်း - စန္ဒာဝင်း, အငယ်တန်းသတင်းထောက်များ - အောင်ကျော်ဦး၊ မေသုကြိန်၊ ခင်စုစုလှိုင်, ခင်ဇာလီ၊ အေးအေးမြင့်၊ စာတိုပုံသတင်းထောက် - ခင်မောင်စမ်း, အထူးသတင်းထောက် - ဆုနုလှိုင်

ပြည်တွင်းရေးရာ

(၆၉)နှစ်မြောက် ရှမ်းပြည်နယ်နေ့အခမ်းအနားသို့ ဒုတိယသမ္မတ ဒေါက်တာစိုင်းမောက်ခမ်းနှင့် ဇနီး တက်ရောက်

နေပြည်တော် ဖေဖော်ဝါရီ ၇

ရှမ်းပြည်နယ် တောင်ကြီးမြို့တွင် ရောက်ရှိနေသည့် ပြည်ထောင်စုသမ္မတ မြန်မာနိုင်ငံတော် ဒုတိယသမ္မတ ဒေါက်တာစိုင်းမောက်ခမ်းနှင့် ဇနီး ဒေါ်နန်း ရွှေမှုန်တို့သည် ယနေ့နံနက်ပိုင်းတွင် တောင်ကြီးမြို့ ကျောက်တိုင်ကွင်းခန်းမ၌ ကျင်းပသည့် (၆၉)နှစ်မြောက် ရှမ်းပြည်နယ်နေ့အခမ်းအနားသို့ တက်ရောက် သည်။

အခမ်းအနားတွင် နိုင်ငံတော်အဆင့် ဘွဲ့တံဆိပ်တော်ရ ဆရာတော်ကြီး (၂)ပါး ဖြစ်သည့် လွိုင်လင်မြို့ သာသနာ့ ဝိပဿနာတော်ကျောင်းဆရာတော် အဂ္ဂမဟာ ပဏ္ဍိတ ဒေါက်တာဘဒ္ဒန္တပညာနန္ဒနှင့် လားရှိုးမြို့ သီရိမင်္ဂလာ မန်ဆူရှမ်းကျောင်းတိုက် ဥက္ကဋ္ဌဆရာတော် အဂ္ဂမဟာသဒ္ဓမ္မ ဇောတိကဝေ ဘဒ္ဒန္တပညာနန္ဒ၊ ပြည်နယ်အဆင့်သာသနာရေးဆိုင်ရာ ဘွဲ့တံဆိပ်တော် ဆက်ကပ်ခံယူတော်မူကြသည့် အောက်စပိုဒ် တက္ကသိုလ်မှ ပါမောက္ခဆရာတော် အဂ္ဂမဟာသဒ္ဓမ္မ ဇောတိကဝေ ဒေါက်တာ ဘဒ္ဒန္တဓမ္မသာမိနှင့် ဟိုပုံးမြို့ နောင်း တောင်းပရဟိတ တပ်ဦးဘုန်းတော်ကြီးပညာရေးသင်ကျောင်း ဆရာတော် ဘဒ္ဒန္တရာဇိန္ဒသီရိတို့အား ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ် ဦးစင်အောင်မြတ်က ထပ်ဆင့် ဂုဏ်ထူးဆောင်လက်မှတ်များ ဆက်ကပ်လှူဒါန်းသည်။

ယင်းနောက် ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်က နိုင်ငံတော်သမ္မတထံမှ (၆၉) နှစ်မြောက် ရှမ်းပြည်နယ်နေ့ အခမ်းအနားသို့ ပေးသည့် သဝဏ်လွှာကို ဖတ်ကြားပြီး ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့ ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီး ဦးခွန်သိန်းမောင်က ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်၏(၆၉)နှစ်မြောက်အခမ်းအနားသို့ ပေးပို့သော သဝဏ်လွှာ ကို ဖတ်ကြားကြသည်။

ဆက်လက်၍ ၂၀၁၅ ခုနှစ် နိုင်ငံတော်သမ္မတ၏ နိုင်ငံစွမ်းဆောင်ရည်ဆု နှင့် နိုင်ငံတော်သမ္မတ၏ ဂုဏ်ထူးဆောင်လက်မှတ်ရရှိခဲ့ကြသူများအား ထပ်ဆင့် ဂုဏ်ပြုဆု ချီးမြှင့်ရာတွင် ရှမ်းပြည်နယ်လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးစိုင်းလုံးဆိုင်က စိုက်ပျိုးထုတ်လုပ်မှု ထူးချွန်လုပ်ငန်းရှင်ဆု ပထမဆု၊ အကျိုးအမြတ်ရယူသော ထူးချွန်စီးပွားရေးအသင်းအဖွဲ့ဆု၊ ပို့ကုန်ထူးချွန်လုပ်ငန်းရှင်ဆု ရရှိကြသူများကို လည်းကောင်း၊ ပြည်နယ်လွှတ်တော်တရားသူကြီးချုပ် ဦးကြွယ်ကြွယ်က ဝန်ဆောင်မှုထူးချွန် အလတ်စားစီးပွားရေးလုပ်ငန်းရှင်ဆု၊ စွမ်းဆောင်မှု အကောင်းဆုံး မြို့နယ်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး အထောက်အကူပြုကော်မတီဆု၊ စိုက်ပျိုးထုတ်လုပ်မှုထူးချွန် တောင်သူလယ်သမားဆု ရရှိသူများကိုလည်းကောင်း၊ ပြည်နယ်သစ်တောနှင့်သတ္တုတွင်းဝန်ကြီး ဦးစိုင်းအိုက်ပေါင်းက မွေးမြူထုတ် လုပ်မှုထူးချွန်လုပ်ငန်းရှင်ဆု၊ အများပြည်သူများ ဘေးအန္တရာယ်ကုရောက်မှုအား သက်စွန့်ကြိုးပမ်းကယ်တင်စွမ်းဆောင်သူ (ပုဂ္ဂိုလ်ရေးဆိုင်ရာဆုများ) ဆုများကို အသီးသီး ပေးအပ်ချီးမြှင့်သည်။

ယင်းနောက် ရှမ်းပြည်နယ်အတွင်း ပြည်နယ်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် ကဏ္ဍစုံညီ ထူးချွန်စွာဆောင်ရွက်ခဲ့ကြသူများအား ဂုဏ်ထူးဆောင်လက်မှတ်နှင့် ဂုဏ်ထူးဆောင်ဆုပစ္စည်းများ ပေးအပ်ချီးမြှင့်ရာ ရှမ်းပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ် ဦးစင်အောင်မြတ်က ပြည်နယ်အဆင့် လူမှုထူးချွန်ပထမဆု ရရှိကြသည့် ဒုတိယ သမ္မတ ဒေါက်တာစိုင်းမောက်ခမ်း၏ဇနီး ဒေါ်နန်းရွှေမှုန်နှင့် သမဝါယမဘဏ် လီမိတက်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးခင်မောင်အေးတို့ကိုယ်စား တာဝန်ရှိသူတစ်ဦးအား လည်းကောင်း၊ ပြည်နယ်အဆင့် လူမှုထူးချွန်ပထမဆုရရှိသည့် အေးရှားဂေါလ် ကုမ္ပဏီလီမိတက်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးထွန်းမြင့်နိုင် ကိုယ်စား တာဝန်ရှိသူတစ်ဦးအားလည်း ကောင်း၊ လွိုင်လင်ခရိုင် နမ့်စန်မြို့နယ်မှ တောင်တန်းလူငယ်လူမှုကူညီရေး အသင်းနှင့် ကျောက်မဲခရိုင် နောင်ချိုမြို့နယ်မှ စေတနာ့မှန် လူမှုကူညီရေး အသင်းတို့အားလည်းကောင်း ဆုများ အသီးသီးပေးအပ်ချီးမြှင့်သည်။

ထို့နောက် ဒုတိယသမ္မတနှင့်ဇနီးအဖွဲ့ဝင်များသည် ခင်းကျင်းပြသထား သည့် ဌာနဆိုင်ရာမှတ်တမ်း ပြခန်းငယ်များအား လိုက်လံကြည့်ရှုကြသည်။ ထိုမှတစ်ဆင့် ဒုတိယသမ္မတနှင့်ဇနီး အဖွဲ့ဝင်များသည် တောင်ကြီးမြို့ ရှမ်းပြည်နယ် ဗုဒ္ဓတက္ကသိုလ်သို့ ရောက်ရှိကြပြီး ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်နှင့် ပြည်နယ်ဝန်ကြီးများက မင်္ဂလာမုခ်ဦးကို ဖဲကြိုးဖြတ် ဖွင့်လှစ်ပေးကြပြီး ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးခင်မောင်စိုးက ရှမ်းပြည်နယ် ဗုဒ္ဓတက္ကသိုလ် မင်္ဂလာ မုခ်ဦးကို စက်ခလုတ်ဖိပွင့်လှစ်ပေးသည်။

ဆက်လက်၍ ဗုဒ္ဓတက္ကသိုလ် မင်္ဂလာကမ္ဘာ့မော်ကွန်းကျောက်စာကို ဒုတိယသမ္မတ ဒေါက်တာစိုင်းမောက်ခမ်းက စက်ခလုတ်ဖိပွင့် ဖွင့်လှစ်ပေးပြီး ဆရာတော်၊ သံဃာတော်များနှင့်အတူ ကမ္ဘာ့မော်ကွန်းကျောက်စာကို အမွှေး နံ့သာရည်များ ပတ်ဖြန်းပေးသည်။



ဒုတိယသမ္မတ ဒေါက်တာစိုင်းမောက်ခမ်း ဌာနဆိုင်ရာမှတ်တမ်းပြခန်းငယ်များအား ကြည့်ရှုစဉ်။ (ပြည်နယ် ပြန်/ဆက်)

ထို့နောက် ရေစက်ချအောင်ပွဲမင်္ဂလာကိုကျင်းပရာ နိုင်ငံတော်သံယမဟာ နာယကအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ မန္တလေးမြို့ ဗန်းမော်ကျောင်းတိုက်ပဓာနနာယကဆရာ တော် အဘိဓဇမဟာရဋ္ဌဂုရု အဘိဓဇအဂ္ဂမဟာ သဒ္ဓမ္မဇောတိက ဒေါက်တာ ဘဒ္ဒန္တကုမာရာ ဘိဝံသထံမှ ညွှတ်ပရိသတ်များက ကိုးပါးသီလခံယူဆောက် တည်ကြပြီး ဆရာတော် သံဃာတော် အရှင်မြတ်တို့ ရွတ်ပွားတော်မူသည့် မေတ္တာသုတ်ပရိတ်တရားတော်များကို နာယူကြသည်။

ထို့နောက် ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်က သာသနာရေးဆိုင်ရာများကို လျှောက် ထားသည်။

ယင်းနောက် အလှူရှင်များကိုယ်စား ဒုတိယသမ္မတနှင့် ဇနီးတို့က ရှမ်း ပြည်နယ် ဗုဒ္ဓတက္ကသိုလ်နှင့်စပ်လျဉ်းသည့် စာရွက်စာတမ်းများကို အောက်စပိုဒ် ဆရာတော် ပါမောက္ခ ဘဒ္ဒန္တဓမ္မသာမိထံ လက်ရောက် လှူဒါန်းကြသည်။

ဆက်လက်၍ ကြွရောက်တော်မူလာကြသည့် ဆရာတော် သံဃာတော် များအား လှူဖွယ်ဝတ္ထုပစ္စည်းများ ဆက်ကပ်လှူဒါန်းကြသည်။

ထို့နောက် သီတဂူကမ္ဘာ့ဗုဒ္ဓတက္ကသိုလ်အဓိပတိ သီတဂူဆရာတော် ဒေါက်တာ ဘဒ္ဒန္တဉာဏိဿရထံမှ အနုမောဒနာတရားနာကြားကြပြီး လှူဒါန်းမှု အစုစုအတွက် ရေစက်သွန်းချအမျှပေးဝေကြသည်။

အခမ်းအနားအပြီးတွင် ဒုတိယသမ္မတနှင့်ဇနီးတို့ တာဝန်ရှိသူများက ဆရာတော် သံဃာတော်များကို နေ့ဆွမ်းဆက်ကပ်လှူဒါန်းကြသည်။

မွန်းလွဲပိုင်းတွင် ဒုတိယသမ္မတနှင့်ဇနီး အဖွဲ့ဝင်များသည် တောင်ကြီးမြို့ အေးစေတီဘုန်းတော်ကြီးကျောင်းသို့ ရောက်ရှိကြပြီး ဆရာတော် သံဃာတော် များအား သီကာထပ်သိမ်ဆင်းလောင်းလှူ၍ လှူဖွယ်ဝတ္ထုပစ္စည်းများ ဆက်ကပ် လှူဒါန်းကြသည်။

ဆက်လက်၍ မိုးကုတ်ဝိပဿနာ ဓမ္မရိပ်သာသို့ ရောက်ရှိကြကာ မိုင်းဖုန်း ဆရာတော် အရှင်ဘဒ္ဒန္တဉာဏဝိပဿနာ ဓမ္မထေရ် အမှူးပြုသည့် ဆရာတော် သံဃာတော်များအား လှူဖွယ်ဝတ္ထုများ ဆက်ကပ်လှူဒါန်းကြသည်။

ထို့နောက် ဒုတိယသမ္မတသည် တောင်ကြီးဟိုတယ်၌ တိုင်းရင်းသားရိုးရာ၊ စာပေ၊ ယဉ်ကျေးမှုအဖွဲ့များနှင့် တွေ့ဆုံသည်။

ထိုသို့တွေ့ဆုံစဉ် ဒုတိယသမ္မတက ယနေ့ကျရောက်သည့် ရှမ်းပြည်နယ်နေ့ အခမ်းအနားတွင် ယခုကဲ့သို့ တိုင်းရင်းသားရိုးရာ ယဉ်ကျေးမှုအဖွဲ့များနှင့် တွေ့ဆုံခွင့်ရ၍ ဝမ်းမြောက်ပါကြောင်း၊ ရှမ်းပြည်နယ်သည် မြန်မာနိုင်ငံတွင် လူဦးရေအများဆုံးနေထိုင်ကြသည့် ပြည်နယ်တစ်ခုဖြစ်ပါကြောင်း၊ ပြည်ထောင်စုစိတ်ဓာတ်ဖြင့် စည်းလုံးညီညွတ်စွာ အတူတကွ ပူးပေါင်းကြိုးစား ဆောင်ရွက်သွားကြရန် လိုအပ်ပါကြောင်း။

ရှမ်းပြည်နယ်အတွင်း နေထိုင်ကြသူများအနေဖြင့် ပြည်နယ်ဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်ရေးအတွက် ပြည်နယ်အတွင်း မှီတင်းနေထိုင်ကြသည့် တိုင်းရင်းသား တို့က အတူတကွပူးပေါင်းဆောင်ရွက်သွားကြရမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ အရည်အချင်း ရှိပါက မည်သည့်နေရာတွင်မဆို တာဝန်ယူဆောင်ရွက်နိုင်ကြမည်ဖြစ်ရာ မိမိတို့ အရည်အချင်းကို စဉ်ဆက်မပြတ် မြှင့်တင်တိုးတက်လာစေရန် ဆောင်ရွက် သွားကြရမည်ဖြစ်ကြောင်း ပြောကြားသည်။

ယင်းနောက် ဒုတိယသမ္မတသည် တွေ့ဆုံပွဲသို့ တက်ရောက်လာကြသည့် တိုင်းရင်းသားရိုးရာ စာပေယဉ်ကျေးမှုအဖွဲ့ဝင်များအား ရင်းနှီးခင်မင်စွာ နှုတ်ဆက်သည်။

ထို့နောက် ဒုတိယသမ္မတနှင့် အဖွဲ့ဝင်များသည် တောင်ကြီးမြို့ ခေတ်မီ အဆင့်မြင့်ယာဉ်ရပ်နားစခန်း ဆောက်လုပ်ရေးစီမံကိန်း လုပ်ငန်းခွင် စီမံကိန်း ရှင်းလင်းဆောင်သို့ရောက်ရှိကြရာ ပြည်နယ်လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေးဝန်ကြီး ဦးစိုင်းခင်မောင်က စီမံကိန်းဆိုင်ရာအချက်အလက်များ၊ လုပ်ငန်းဆောင်ရွက် ပြီးစီးမှုအခြေအနေ၊ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည့် လုပ်ငန်းစီစဉ်များအပေါ် ရှင်းလင်းတင်ပြသည်။

တင်ပြချက်များနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ဒုတိယသမ္မတက လုပ်ငန်းလိုအပ်ချက်များ ဖြည့်ဆည်းမှုကြားပြီး စီမံကိန်းစရိယာအတွင်းရှိ အဆောက်အအုံများ တည်ဆောက်ထားရှိမှုအား ကြည့်ရှုစစ်ဆေးသည်။

ညပိုင်းတွင် ဒုတိယသမ္မတနှင့် ဇနီးအဖွဲ့ဝင်များသည် တောင်ကြီးမြို့ မြို့တော်ခန်းမ၌ကျင်းပသည့် (၆၉) နှစ်မြောက် ရှမ်းပြည်နယ်နေ့ ဂုဏ်ပြုညစာ စားပွဲသို့ တက်ရောက်ကြသည်။ (သတင်းစဉ်)

အင်ဂျင်နီယာနည်းပညာဘွဲ့လက်မှတ်များပေးအပ်

မအူပင် ဖေဖော်ဝါရီ ၇

နည်းပညာတက္ကသိုလ်(မအူပင်)၏ (၁၂)ကြိမ်မြောက်အင်ဂျင်နီယာဘွဲ့၊ အင်ဂျင်နီယာ နည်းပညာဘွဲ့၊ ချီးမြှင့်ခြင်း အခမ်းအနားကို ဖေဖော်ဝါရီ ၇ ရက် နံနက် ၉ နာရီကမအူပင်မြို့ အစိုးရနည်းပညာတက္ကသိုလ် (မအူပင်)ဘွဲ့နှင့် သဘင်ခန်းမတွင် ကျင်းပသည်။

အဆိုပါဘွဲ့၊ ချီးမြှင့်ခြင်းအခမ်းအနားတွင် နံနက် ၉ နာရီက အင်ဂျင်နီယာ နည်းပညာဘွဲ့ ၂၄၇ ဦး၊ အဝေးရောက် ၂၉ ဦး၊ မွန်းလွဲ ၁ နာရီတွင် အင်ဂျင်နီယာဘွဲ့ ၁၁၆ ဦး၊ အဝေးရောက် ၃၁ ဦးကို နည်းပညာတက္ကသိုလ်(မအူပင်) ကျောင်းအုပ်ကြီး ဒေါက်တာအောင်ဇော်လတ်က အင်ဂျင်နီယာ၊ အင်ဂျင်နီယာ နည်းပညာဘွဲ့လက်မှတ်များ ပေးအပ်ချီးမြှင့်သည်။

မြင့်ဦး(မအူပင်)

ဝဲလ်ခွန်မှ

ဝဲလ်ခွန်ကမ်းလွန် ထုတ်လုပ်ရေးစင်တွင် အော်ပ ရေတာအဖြစ် Petronas Carigari Myanmar Limited (PCML) ကုမ္ပဏီမှ ဆောင်ရွက် လျက်ရှိပြီး သဘာဝဓာတ်ငွေ့များကို တူးဖော် ထုတ်လုပ်လျက်ရှိသည်။ အဆိုပါတွင်းတွင် လုပ်ငန်းခွင်အန္တရာယ်ကင်းရှင်းရေးဆောင်ရွက် ထားပြီး ဖြည့်စွက်တွင်းများကိုလည်း တူးဖော် လျက်ရှိသည်။ အဆိုပါတွင်းပေါ်တွင် မြန်မာ့ရေနံ နှင့် သဘာဝဓာတ်ငွေ့လုပ်ငန်းနှင့် (PCML) ကုမ္ပဏီတို့မှ ဝန်ထမ်းများပူးပေါင်း၍ သဘာဝ ဓာတ်ငွေ့ထုတ်လုပ်ရေးလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက် လျက်ရှိသည်။

အဆိုပါ ကမ်းလွန်လုပ်ငန်းခွင်နေရာများ သို့ ဖေဖော်ဝါရီ ၆ ရက် နံနက်ပိုင်းက စွမ်းအင် ဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးဇေယျာ အောင်နှင့် တာဝန်ရှိသူများ သွားရောက်ခဲ့ရာ (PCML) ကုမ္ပဏီမှ လုပ်ငန်းများ ပိုမိုမြန်ဆန် အကျိုးရှိစွာ ဆောင်ရွက်နိုင်မည့် အကြံပြုချက်များ ကို တင်ပြခဲ့ရာ ဝန်ကြီးဌာနမှ ဖြည့်ဆည်းစီမံဆောင် ရွက်ပေးလျက်ရှိသည့် အစီအမံများကို ပြန်လည် ရှင်းလင်းဆွေးနွေးခဲ့ပြီး ဝန်ထမ်းများအား သစ်သီး ခြင်းလက်ဆောင်များပေးအပ်ပြီး သဘာဝဓာတ် ငွေ့ထုတ်လုပ်နေမှု ပိုလွတ်နေမှုနှင့် တွင်းသစ်များ တူးဖော်နေမှုတို့ကို ကြည့်ရှုစစ်ဆေးခဲ့သည်။ ထို့ပြင် မြန်မာ-ထိုင်းနယ်စပ်အနီးတွင် နတ် အိမ်တောင်သဘာဝဓာတ်ငွေ့တိုင်းတာပို့လွှတ် ရေးစခန်းရှိပြီး နတ်အိမ်တောင်-ကန်ပေါက် ပိုက် လိုင်းလမ်းကြောင်းတွင် ပိုက်လိုင်းသွယ်တန်း ထားရာ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးနှင့်အဖွဲ့က အဆိုပါ စခန်းနှင့် ပိုက်လိုင်းတစ်လျှောက် လိုက်လံကြည့်ရှု စစ်ဆေးခဲ့သည်။ ထို့နောက် ရေဖြူမြို့နယ် ကန်ပေါက်ကျေးရွာအုပ်စု အုန်းပင်ကျေးရွာရှိ ပိုက်လိုင်းဖတ်ထိန်းချုပ်ရေးစခန်းကို ကြည့်ရှုစစ် ဆေးခဲ့ပြီး ပိုက်လိုင်းရေရှည်တည်တံ့ရေး၊ လုံခြုံ ရေး၊ ဒေသခံပြည်သူများ၏ လူမှုစီးပွားအထောက် အကူပြုရေး၊ အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်းများ ဖော်ဆောင်ပေးရေးတို့ကို မှာကြားခဲ့ကြောင်း သိရ သည်။ (ကြေးမုံ)

မြေကမ္ဘာလေ့လာရေးဂြိုဟ်တုလွှတ်တင်မှု မြောက်ကိုရီးယားကို ဒေသတွင်းနိုင်ငံများဝေဖန်

ပေကျင်း ဖေဖော်ဝါရီ ၇

မြောက်ကိုရီးယားနိုင်ငံသည် ကမ္ဘာ့နိုင်ငံများ၏ တန်ဖိုးရှိမှုများနှင့် စိုးရိမ်ပူပန်မှုများကို မသိကျိုးနွံပြုလျက် မြေကမ္ဘာလေ့လာရေး ဂြိုဟ်တုကို ဖေဖော်ဝါရီ ၇ ရက်တွင် လွှတ်တင်လိုက်ကြောင်း၊ ပုံထိန်းခုံးကျည်နည်းပညာ စမ်းသပ်မှုပြုလုပ်နိုင်ရေးအတွက် ဂြိုဟ်တုလွှတ်တင်မှုကို အထောက်အကူပြုလုပ်ခြင်းဖြစ်သည်ဟု ဒေသတွင်းနိုင်ငံများက ဝေဖန်ခဲ့ကြကြောင်း ဒေသဆိုင်ရာ သတင်းဌာနများက သတင်းထုတ်ပြန်ခဲ့သည်။

မြောက်ကိုရီးယား၏ ဂြိုဟ်တုလွှတ်တင်မှုသည် ကိုရီးယားကျွန်းဆွယ်၏ တည်ငြိမ်မှုကို ထိခိုက်စေနိုင်ဖွယ်ရှိသည်။ ဒေသတွင်းနိုင်ငံများ၌ စိုးရိမ်ပူပန်မှုများ မြင့်တက်စေပြီး ယင်းနိုင်ငံအပေါ် ဒဏ်ခတ်အရေးယူမှုများ ပြုလုပ်လာမည်ဟု မျှော်လင့်ရသည်။

မြောက်ကိုရီးယားနိုင်ငံသည် ၂၀၁၂ ခုနှစ်ကလည်း ကမ္ဘာပတ်လမ်းကြောင်းအတွင်းသို့ ဂြိုဟ်တုတစ်လုံးကို လွှတ်တင်ခဲ့သည်။ သိပ္ပံရေးရာသုတေသနလုပ်ငန်းအတွက် ဂြိုဟ်တုလွှတ်တင်ခြင်းဖြစ်သည်ဟု ယင်းနိုင်ငံက အခိုင်အမာပြောကြားခဲ့သော်လည်း ခုံးကျည်စမ်းသပ်မှုအတွက် အထောက်အကူပြုလုပ်ခြင်းသာဖြစ်ကြောင်း အနောက်အုပ်စုက ဝေဖန်ခဲ့ကာ ကုလသမဂ္ဂက အရေးယူဒဏ်ခတ်မှုအစီအစဉ် ချမှတ်လုပ်ဆောင်ခဲ့သည်။



မြောက်ကိုရီးယားနိုင်ငံသည် ကုလသမဂ္ဂလုံခြုံရေးကောင်စီ၏ ဆုံးဖြတ်ချက်များကို ချိုးဖောက်ကာ ဂြိုဟ်တုလွှတ်တင်ခြင်းဖြစ်ကြောင်း ဒေသတွင်းနိုင်ငံများက ဝေဖန်ပြောကြားသည်။



အဝေးတစ်ရပ် ကျင်းပရန်ဆုံးဖြတ်ချက်ချမှတ်ခဲ့သည်။ ဂျပန်၊ အမေရိကန်နှင့် တောင်ကိုရီးယားနိုင်ငံများက ကုလသမဂ္ဂလုံခြုံရေးကောင်စီအလှည့်ကျဥက္ကဋ္ဌဖြစ်သော ဗင်နီဇွဲလားနိုင်ငံအား မြောက်ကိုရီးယား၏ ဂြိုဟ်တုလွှတ်တင်မှုနှင့်ပတ်သက်ပြီး အရေးပေါ်အစည်းအဝေးတစ်ရပ်ကျင်းပရန် တောင်းဆိုထားကြောင်း သိရသည်။

တရုတ်၊ ရုရှားနှင့် ပြင်သစ်နိုင်ငံအစိုးရများက မြောက်ကိုရီးယား၏ ခုံးကျည်ပစ်လွှတ်မှုကို ပြစ်တင်ရှုတ်ချခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

တစ်လအကြာက နျူကလီးယားလက်နက် စမ်းသပ်ခဲ့ပြီးနောက် ယခုတစ်ကြိမ် ဂြိုဟ်တုလွှတ်တင်မှုသည် ကုလသမဂ္ဂလုံခြုံရေးဆိုင်ရာ သဘောတူညီချက်များကို ပြောင်ပြောင်တင်းတင်း ချိုးဖောက်ရာရောက်ကြောင်းနှင့် ထိုသို့ ဂြိုဟ်တုလွှတ်တင်မှုကြောင့် ကိုရီးယားကျွန်းဆွယ်အပါအဝင် တောင်ကိုရီးယားနှင့် အမေရိကန်နိုင်ငံတို့၏ ဒေသတွင်းလုံခြုံရေးကို ခြိမ်းခြောက်ရာရောက်သည်ဟု အမေရိကန်နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီး ဂျွန်ကယ်ရီက ဆိုသည်။

မြောက်ကိုရီးယား၏ အပြုအမူသည် ကမ္ဘာတည်ငြိမ်အေးချမ်းရေးကို စိန်ခေါ်လိုက်ခြင်းပင်ဖြစ်ကြောင်း တောင်ကိုရီးယားသမ္မတ ပတ်ဂွန်ဟေးက ဆိုသည်။

ကမ္ဘာ့နိုင်ငံများ၏ တားမြစ်မှုကို ပြုယမ်းအနေဖြင့် ဂရုမပြုခြင်းကြောင့် နောင်တကြီးစွာ ရလိမ့်မည်ဖြစ်ကြောင်း တရုတ်နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန ပြောရေးဆိုခွင့်ရှိသူ ဟွာချန်ကျန်က ပြောသည်။

ဂျပန်အစိုးရက မြောက်ကိုရီးယားခုံးကျည်ပစ်လွှတ်မှုအား ရှုတ်ချကြောင်း ထုတ်ပြန်ကြေညာချက်ကို သိမ်းပိုက်ဆင်ပေးပို့ခဲ့သည်။ ပြုယမ်းအား နိုင်ငံတကာအသိုက်အဝန်းနှင့်ပူးပေါင်းပြီး ထိရောက်မှုရှိသည့် ဒဏ်ခတ်မှုများ လုပ်ဆောင်ရန်လိုအပ်ကြောင်း ဂျပန်ဝန်ကြီးချုပ် ရှင်ဒိုအာဘေးက ပြောကြားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ဆင်ဟွာ၊ အန်အိတ်ချီကေ။



တရုတ်(တိုင်ပေ)တွင် ငလျင်ကြောင့် ပိတ်မိနေသူများကို ဆက်လက်ရှာဖွေ

တိုင်နန် ဖေဖော်ဝါရီ ၇

တရုတ်(တိုင်ပေ)တောင်ပိုင်းတွင် ပြင်းအား ၆ ဒသမ ၄ အဆင့်ရှိ ငလျင်တစ်ခုလှုပ်ခတ်ပြီး နောက်တစ်နေ့တွင် ပြိုကျသွားသည့် တိုက်တာအဆောက်အအုံများနှင့် အပျက်အစီးများ အောက်တွင် ပိတ်မိနေသူ ၁၂၀ ကျော်ခန့်ရှိနေဆဲဖြစ်ကြောင်း တိုင်နန်မြို့မှ တာဝန်ရှိသူများက ပြောကြား သည်။

ငလျင်ကြောင့် သေဆုံးသူ ၂၆ ဦးခန့်ရှိပြီး ၎င်းတို့အနက် ၁၈ ဦးသည် ၁၆ ထပ်တိုက်တစ်လုံး ပြိုကျမှုတွင် သေဆုံးခြင်းဖြစ်သည်။ အဆိုပါ ၁၆ ထပ်တိုက်မှ လူ ၂၀၀ ကျော်ကို ဘေးလွတ်ရာသို့ ကယ်တင်ထားနိုင်ပြီဖြစ်ကြောင်း တာဝန်ရှိသူများက ပြောကြားသည်။

အဆိုပါတိုက်တွင် နေထိုင်သူများက ၎င်းတို့နှင့် အဆက်အသွယ်ပြတ်တောက်နေသူ ဆွေမျိုးမိတ်ဆွေများ၏ စာရင်းကိုတင်ပြကြပြီး မီးသတ်တပ်ဖွဲ့မှတာဝန်ရှိသူများသည် ပျောက်ဆုံးနေသူများကို အဓိကထား ရှာဖွေလျက်ရှိသည်။

တိုင်နန်မြို့တော်ဝန် လိုင်ချင်တီက အဆိုပါ ၁၆ ထပ်တိုက်တွင် ပိတ်မိနေသူ ၁၃၂ ဦး ခန့်ရှိနေဆဲဖြစ်ကြောင်း ဖေဖော်ဝါရီ ၇ ရက် နံနက်ပိုင်းတွင် အင်န်အိတ်ချီကေ သတင်းဌာနသို့ ပြောကြားသည်။

အင်န်အိတ်ချီကေ။

ဥရောပသို့ တစ်ရက်လျှင် ရေနံစိမ်း စည်ပေါင်း သုံးသိန်းရောင်းချနိုင်ရန် အီရန် အစီအစဉ်ရေးဆွဲထား

တီဟီရန် ဖေဖော်ဝါရီ ၇

အီရန်နိုင်ငံသည် အနောက်အုပ်စု နိုင်ငံများ၏ စီးပွားရေးပိတ်ဆို့မှုများမှ လွန်မြောက်ခဲ့ပြီးနောက် ဥရောပနိုင်ငံများသို့ တစ်ရက်လျှင် ရေနံစိမ်းစည်ပေါင်း သုံးသိန်းရောင်းချရန် စီစဉ်လျက်ရှိကြောင်း ယင်းနိုင်ငံ၏ ရေနံလုပ်ငန်းဝန်ကြီးက နိုင်ငံပိုင်သတင်းဌာနသို့ ဖေဖော်ဝါရီ ၇ ရက်တွင် ပြောကြားသည်။

ဥရောပသို့တင်ပို့မည့် ရေနံစိမ်းမဟာဏနှင့်ပတ်သက်၍ အီရန် ရေနံလုပ်ငန်းဝန်ကြီး ဘီဂျန်ဇန်ဂန်နီက ထုတ်ဖော်ပြောဆိုခြင်းမှာ ပထမဆုံးအကြိမ်ဖြစ်သည်။

ဥရောပသည် အီရန်နိုင်ငံအတွက် အရေးပါသော ဈေးကွက်ဖြစ်သည်။ ၂၀၁၂ ခုနှစ်က အီရန်နိုင်ငံ၏ နျူကလီးယားအစီအစဉ်ကို တုံ့ပြန်သည့်အနေဖြင့် အနောက်အုပ်စုက ယင်းနိုင်ငံအပေါ် ဒဏ်ခတ်

အရေးယူမှုများ ပြုလုပ်ခဲ့သည်။

အီရန်နိုင်ငံသည် လာမည့် လအနည်းငယ်အတွင်း ပြည်ပသို့ ရေနံတင်ပို့မှု တစ်ရက်လျှင် စည်ပေါင်း ၀.၆ သိန်းအထိ တိုးမြှင့်တင်ပို့သွားမည် ဖြစ်ကြောင်း၊ ဥရောပနိုင်ငံများအပြင် အာရှနိုင်ငံများသို့လည်း ရေနံစိမ်းတင်ပို့ရောင်းချမည်ဖြစ်ကြောင်း ဝန်ကြီးဘီဂျန်က ပြောကြားသည်။

အီရန်နိုင်ငံသည် ဥရောပသို့ ရေနံရောင်းချပေးရာတွင် ယူရိုငွေကို လက်ခံရန် ပိုမိုလိုလားကြောင်း သတင်းထွင်းဖော်ပြသည်။

အီရန်နိုင်ငံသည် အိန္ဒိယနိုင်ငံသို့ ရေနံစိမ်းပြန်လည်တင်ပို့ရောင်းချနိုင်ရေးအတွက်လည်း ပြင်ဆင်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်။ အိန္ဒိယရှိ ရေနံချက်စက်ရုံများက ယခင်ရေနံစိမ်းဝယ်ယူမှုအတွက် မပြေကြွေးကျန်ငွေကို ခြောက်လအတွင်း ရှင်းလင်းပေးရန် တောင်းဆိုထားသည်။

ရိုက်တာ။

အလက်ပိုမြို့မှ ထွက်ပြေးလာကြသော ဆီးရီးယားဒုက္ခသည်များ တူရကီနယ်စပ်ရောက်

ဒမတ်စကတ် ဖေဖော်ဝါရီ ၇

ဆီးရီးယားနိုင်ငံ အလက်ပိုမြို့ သို့မဟုတ် ယင်းမြို့ဆင်ခြေဖုံးရှိ ဒုက္ခသည်စခန်းများမှ ပြည်သူ ၂၀၀၀၀ ခန့်သည် တူရကီနယ်စပ်ဒေသသို့ အလုံးအရင်းဖြင့် ရောက်ရှိနေကြောင်း ဒေသဆိုင်ရာသတင်းဌာနများက ဖေဖော်ဝါရီ ၇ ရက်တွင် သတင်းထုတ်ပြန်သည်။

တူရကီနယ်စပ်ရှိ ကီးလစ်နယ်ခြားဖြတ်ကျော်ရေးစခန်းသို့ ဆီးရီးယားဒုက္ခသည် ၂၀၀၀၀ ခန့် ရောက်ရှိနေပြီး လမ်းခွဲလတ်တွင်လည်း ဒုက္ခသည်အများအပြား ရှိနေကြောင်း၊ အကယ်၍ ဆီးရီးယားအစိုးရတပ်ဖွဲ့များက သူပုန်များနှင့် စစ်သွေးကြွများကို ထိုးစစ်ဆင်တိုက်ခိုက်မှု ပြုလုပ်မည်ဆိုပါက ဒုက္ခသည်ဦးရေ တစ်သိန်းအထိ ရောက်ရှိလာနိုင်ကြောင်း တာဝန်ရှိသူများက ပြောကြားသည်။

ရိုက်တာ။



အင်န်အိတ်ချီကေ။

ပြည်တွင်းရေးရာ

မွန်အမျိုးသားနေ့ အခမ်းအနား(ရန်ကုန်) ပြည်သူ့ရင်ပြင်နှင့် ပြည်သူ့ဥယျာဉ်၌ ကျင်းပမည်

ရန်ကုန် ဖေဖော်ဝါရီ ၇

မွန်အမျိုးသားတို့ ပထမပထမသင်တန်းမြို့ပြ နိုင်ငံတော်ကို စတင်တည်ထောင်ခဲ့သော တပို့တွဲလ ပြည့်ကျော် ၁ ရက်ကို မွန်အမျိုးသားနေ့အဖြစ် သတ်မှတ်ခဲ့သည်။ ယင်းကို အထိမ်းအမှတ်ပြု၍ တပို့တွဲလပြည့်ကျော် ၁ ရက်နေ့ ရောက်တိုင်း မွန်လူမျိုးများရှိရာ ဒေသတိုင်း၌ မွန်အမျိုးသားနေ့ကို ကျင်းပခဲ့သည်မှာ ယခုနှစ်ပါဆိုလျှင် (၆၉) ကြိမ်ပြည့် မြောက်ပြီဖြစ်သည်။

(၆၉) ကြိမ်မြောက် မွန်အမျိုးသားနေ့ အခမ်းအနား(ရန်ကုန်)ကို တပို့တွဲလပြည့်ကျော် ၁ ရက် (ဖေဖော်ဝါရီ ၂၄ ရက်)တွင် ရန်ကုန်မြို့ ဒဂုံမြို့နယ်ရှိ ပြည်သူ့ရင်ပြင်နှင့် ပြည်သူ့ဥယျာဉ်တို့၌

ညနေ ၆ နာရီမှ ည ၁၂ နာရီထိ စည်ကားသိုက်မြိုက် စွာ ကျင်းပသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

အခမ်းအနား အထိမ်းအမှတ်အဖြစ် ဖေဖော်ဝါရီ ၂၃ ရက် ည ၇ နာရီမှစတင်ကာ နိုင်ငံတော် ရွှေတံဆိပ်နှစ်ဆူရှင် မွန်ပြည်နယ်မှ ချမ်းညီချမ်း (ဆာန်ညီဆာန်)မွန်ဇာတ်အဖွဲ့က ဟံသာဝတီသူရဲကောင်းလဂွန်းအိမ်ပြဇာတ်ဖြင့် စတင်ဖော်ပြမည် ဖြစ်သည်။ ဖေဖော်ဝါရီ ၂၄ ရက်တွင် ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားကျင်းပပြီး မွန်ရိုးရာ ယဉ်ကျေးမှုပဒေသာကဗျာ၊ တိုင်းရင်းသား စည်းလုံးညီညွတ်ရေး တေးသရုပ်၊ မွန် ချမ်းညီချမ်းဇာတ်ပွဲတို့ဖြင့် တင်ဆက်မည်ဖြစ်ပြီး မွန်တိုင်းရင်းသားရိုးရာအစားအစာ၊ အဝတ်အထည်၊ မွန်ယဉ်ကျေးမှုဆိုင်ရာ အသုံးအဆောင်

ပစ္စည်းများကိုပါ ပြသသွားမည်ဖြစ်သည်။

မွန်မျိုးချစ်စိတ်ဓာတ်ရှင်သန်ရေးနှင့် တိုင်းရင်းသားညီအစ်ကိုမောင်နှမအားလုံး စည်းလုံးညီညွတ်မှုရှိစေရန်၊ မွန်စာပေနယ်မြေအနှံ့ အနုသုခုမ၊ ဓလေ့ထုံးတမ်းများကို ဖော်ထုတ်ထိန်းသိမ်းပြီး မျိုးဆက်သစ်များအား လက်ဆင့်ကမ်းအမွေပေးသွားရန်နှင့် စစ်မှန်သော ပြည်ထောင်စုစိတ်ဓာတ်ဖြင့် နိုင်ငံတော်သစ်တည်ဆောက်ရာတွင် တိုင်းရင်းသားများအားလုံးနှင့်အတူ လက်တွဲဆောင်ရွက်နိုင်ရန် ဆိုသော ဦးတည်ချက်ဖြင့် (၆၉) ကြိမ်မြောက် မွန်အမျိုးသားနေ့ အခမ်းအနားကို ကျင်းပရခြင်းဖြစ်ကြောင်း ကျင်းပရေးကော်မတီအတွင်းရေးမှူး ဦးနိုင်စိုးကြည်က ပြောသည်။ (ကိုချစ်)

ရမည်းသင်း ဖေဖော်ဝါရီ ၇

မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး ရမည်းသင်းမြို့နယ် ရန်အောင်မြင် သာသနာ့ဗိမာန်တွင် ဖေဖော်ဝါရီ ၆ ရက် ညနေ ၃ နာရီက ရမည်းသင်းမြို့နယ် အတွင်းရှိ အသက်(၉၀)နှင့်(၁၀၀) ကြား အဘိုးအဘွားများအား ဂုဏ်ပြုထောက်ပံ့ငွေများပေးအပ်ပွဲအခမ်းအနားကို ကျင်းပသည်။

ရှေးဦးစွာ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး အစိုးရအဖွဲ့ ရမည်းသင်းခရိုင်တာဝန်ခံ လျှပ်စစ်နှင့် စက်မှုလက်မှုဝန်ကြီး ဦးကျော်မြင့်က ဂုဏ်ပြုထောက်ပံ့ငွေပေးအပ်ခြင်းကိုရှင်းလင်းပြောကြားပြီး တိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးနှင့် လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဦးဇော်ဝင်း၊ ဌာနဆိုင်ရာများ၊ မြို့နယ်အထောက်အကူပြုကော်မတီဥက္ကဋ္ဌနှင့်တာဝန်ရှိသူများက ဂုဏ်ပြုထောက်ပံ့ငွေပေးအပ်ပွဲတက်ရောက်လာသည့် အဘိုးအဘွားများကို ထောက်ပံ့ငွေများ လက်ရောက်ပေးအပ်ခဲ့ပြီး ကျန်းမာရေးကြောင့်မတက်ရောက်နိုင်သော အဘိုးအဘွားများကိုယ်စား ရပ်ကွက်နှင့်ကျေးရွာအုပ်စု အုပ်ချုပ်ရေးမှူးများ

ရမည်းသင်းမြို့နယ်အတွင်းရှိ အသက်(၉၀)နှင့်(၁၀၀)ကြား အဘိုး၊ အဘွားများကို ဂုဏ်ပြုထောက်ပံ့ငွေများပေးအပ်



အား ပေးအပ်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ အဆိုပါ ဂုဏ်ပြုထောက်ပံ့ငွေကို တစ်ဦးလျှင် ကျပ် ၁၈၀၀၀ နှုန်းဖြင့် ရမည်းသင်းမြို့နယ်အတွင်းရှိ အဘိုး၊ အဘွား ၁၈၄ ဦးကို ထောက်ပံ့ပေးအပ်ခဲ့ပြီး စုစုပေါင်းငွေကျပ် ၃၃၁၂၀၀၀ ကို ထောက်ပံ့ပေးအပ်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ ဇော်ဝင်းအောင်(ရမည်းသင်း)

မြန်မာနိုင်ငံ ကာယပလမောင်နှင့် အမျိုးသမီးကာယကြံ့ခိုင်မှုအားကစားပြိုင်ပွဲကျင်းပ

ရန်ကုန် ဖေဖော်ဝါရီ ၇

၂၀၁၆ ခုနှစ် ပြည်ထောင်စုနေ့ အထိမ်းအမှတ် မြန်မာနိုင်ငံ ကာယပလမောင်နှင့် အမျိုးသမီးကာယကြံ့ခိုင်မှု အားကစားပြိုင်ပွဲကို ယနေ့ မွန်းတည့် ၁၂ နာရီတွင် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး မရမ်းကုန်းမြို့နယ် မင်းဓမ္မလမ်းရှိ မြန်မာ ကွန်ပင်းရှင်းစင်တာ(MCC)၌ ကျင်းပခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ပြိုင်ပွဲတွင် ကာယပလမောင် ၅၅ ကီလိုတန်း၊ ၆၀ ကီလိုတန်း၊ ၆၅



၂၀၁၆ ပြည်ထောင်စုမယ် နန်းလောင်ခမ်း(ဝဲ)နှင့် ပြည်ထောင်စုမောင် ထွန်းထွန်းအောင်(ယာ)။

ကီလိုတန်း၊ ၇၀ ကီလိုတန်း၊ ၇၅ ကီလိုတန်း၊ ၇၅ ကီလိုတန်းအထက်ပြိုင်ပွဲများနှင့် အမျိုးသမီး ကာယကြံ့ခိုင်မှု ၁၆၀ စင်တီမီတာအောက်နှင့် ၁၆၀ စင်တီမီတာ အထက်ပြိုင်ပွဲများကို ကျင်းပခဲ့ပြီး ကာယပလမောင် ၅၅ ကီလိုတန်းတွင် ခြောက်ဦး၊ ၆၀ ကီလိုတန်း ခြောက်ဦး၊ ၆၅ ကီလိုတန်းတွင် ကိုးဦး၊ ၇၀ ကီလိုတန်းတွင် ၁၀ ဦး၊ ၇၅ ကီလိုတန်းတွင် ငါးဦး၊ ၇၅ ကီလိုတန်းအထက်တွင် ၁၄ ဦးတို့ ပါဝင်ယှဉ်ပြိုင်ခဲ့ကြကာ အမျိုးသမီးကာယကြံ့ခိုင်မှုအရပ် ၁၆၀ စင်တီမီတာ(အောက်) ပြိုင်ပွဲတွင် ခုနစ်ဦးနှင့် အမျိုးသမီးကာယကြံ့ခိုင်မှု အရပ် ၁၆၀ စင်တီမီတာ နှင့်အထက်ပြိုင်ပွဲတွင် ၁၂ ဦးပါဝင်ယှဉ်ပြိုင်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ပြိုင်ပွဲကျင်းပအပြီးတွင် ဆုများကို ပေးအပ်ချီးမြှင့်ရာ ကာယပလမောင် ၅၅ ကီလိုတန်း၊ ၆၀ကီလိုတန်း၊ ၆၅ ကီလိုတန်း၊ ၇၀ ကီလိုတန်း၊ ၇၅ ကီလိုတန်းနှင့် ၇၅ ကီလိုတန်းအထက် ပြိုင်ပွဲများတွင် ပထမ၊ ဒုတိယ၊ တတိယနှင့် အထူးဆု ရရှိသူများအား မြန်မာနိုင်ငံကာယပလနှင့် ကာယကြံ့ခိုင်မှု အားကစားအဖွဲ့ချုပ်ဥက္ကဋ္ဌ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ တွဲဖက်အတွင်းရေးမှူး ဦးညီညီ၊ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီဝင် ဒေါက်တာအေးမင်းနှင့် ဦးခင်မောင်တင့်တို့ကလည်းကောင်း၊ အမျိုးသမီးကာယကြံ့ခိုင်မှု အရပ် ၁၆၀ စင်တီမီတာအောက်နှင့် အရပ် ၁၆၀ စင်တီမီတာနှင့်အထက်ပြိုင်ပွဲများတွင် ပထမ၊ ဒုတိယ၊ တတိယနှင့် အထူးဆုရရှိသူများအား ဒေါ်စန်းစန်းမြင့်နှင့် ဒေါ်ဝင်းသီရိတို့ကလည်းကောင်း ဆုများပေးအပ်ချီးမြှင့်ကြပြီး ၂၀၁၆ ပြည်ထောင်စုမောင်အဖြစ် ထွန်းထွန်းအောင်အား လည်းကောင်း၊ ၂၀၁၆ ပြည်ထောင်စုမယ်အဖြစ် အာရှချန်ပီယံဆုရ နန်းလောင်ခမ်းအား လည်းကောင်း အဖွဲ့ချုပ်ဥက္ကဋ္ဌ Nat Ray မှ မန်နေဂျင်းဒါရိုက်တာ ဒေါ်ခင်မာလာက ပေးအပ်ချီးမြှင့်သည်။

အဆိုပါ ပြိုင်ပွဲများတွင် ဆုရရှိသူများနှင့် အလားအလာကောင်းရှိသည့် ထူးချွန်အားကစားသမားများအား လာမည့်နှစ်အတွင်းကျင်းပမည့် အရှေ့တောင်အာရှနှင့် အာရှနိုင်ငံတကာပြိုင်ပွဲများတွင် ပါဝင်ယှဉ်ပြိုင်ရန်အတွက် အဖွဲ့ချုပ်မှ ပဏာမရွေးချယ် စခန်းသွင်းလေ့ကျင့်ပေးသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ (စောသိန်းဝင်း)

နိုင်ငံတော်သံယမဟာနာယကအဖွဲ့ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဆရာတော် ဘဒ္ဒန္တဝိလောက ဘဝနတ်ထံပျံလွန်တော်မူ

ရန်ကုန် ဖေဖော်ဝါရီ ၇ ဆရာတော်၏ထေရ်ပုထိုးအကျဉ်း ဖွားမြင်တော်မူခြင်း



ဆရာတော်လောင်းလျာသည် ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး ရေကြည်မြို့ ငါးသိုင်းချောင်းမြို့နယ် ခမည်းတော် ဦးဘိဟန်းမယ်တော် ဒေါ်သိန်းမြ တို့မှ ၁၂၈၈ ခုနှစ် ဒုတိယဝါဆိုလဆန်း ၁ ရက်နေ့တွင် ဖွားမြင်တော်မူပါသည်။

ရှင်ရဟန်းအဖြစ်သို့ ရောက်ရှိတော်မူခြင်း

ဆရာတော်လောင်းလျာသည် ၁၃၀၀ ခုနှစ်တွင် ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး ငါးသိုင်းချောင်းမြို့ ရွှေရေးဆောင်ကျောင်းတိုက်ဆရာတော် ဘဒ္ဒန္တပဏ္ဍိတဘိဝံသကို ဥပဇ္ဈာယ်ပြု၍ ဒေါ်အေးမယ်၏ ပစ္စယာနဂ္ဂဟကို ခံယူကာ မြင့်မြတ်သောရဟန်းအဖြစ်သို့ ရောက်ရှိတော်မူခဲ့ပါသည်။

ပရိယတ္တိစာပေသင်ယူဆည်းပူးတော်မူခြင်း

ဆရာတော်လောင်းလျာသည် ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး ရေကြည်မြို့နယ် ငါးသိုင်းချောင်းမြို့ ရွှေရေးဆောင်ကျောင်းတိုက်ဆရာတော် ဘဒ္ဒန္တပဏ္ဍိတဘိဝံသနှင့် စာချဆရာတော်များ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ပုဇွန်တောင်မြို့နယ် ဆုတောင်းပြည့်ဆရာတော် ဘဒ္ဒန္တပဏ္ဍိတနှင့် စာချဆရာတော်များ၊ မန္တလေးမြို့ တောင်ပြင်ရွှေရေးဆောင်ကျောင်းတိုက်ဆရာတော် ဘဒ္ဒန္တပဏ္ဍိတ(အဂ္ဂမဟာပဏ္ဍိတ)၊ မစိုးရိမ်တိုက်ဆရာတော် ဘဒ္ဒန္တဝိစိတ္တ(အဂ္ဂမဟာပဏ္ဍိတ) စသော ဆရာတော်တို့ထံတွင် ပရိယတ္တိစာပေများ သင်ယူဆည်းပူးခဲ့ပြီး သာသနဓဇဓမ္မာစရိယဘွဲ့တံဆိပ်တော်ကို ရရှိတော်မူခဲ့ပါသည်။

သာသနာရေးဆောင်ရွက်တော်မူခြင်း

ဆရာတော်သည် သံယုအဖွဲ့အစည်းအဆင့်ဆင့်တွင် နိုင်ငံတော် သံယမဟာနာယကအဖွဲ့(ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ) ယဉ်ကျေးမှုသင်တန်းများနှစ်စဉ် ဖွင့်လှစ်သင်ကြားပေးလျက်ရှိခြင်း၊ ပရိယတ္တိစာပေများ သင်ကြားပို့ချလျက်ရှိခြင်းစသော သာသနာပြုလုပ်ငန်းများကို ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါသည်။

ဘွဲ့တံဆိပ်တော်အလှူခံရရှိတော်မူခြင်း

ဤသို့လျှင် ဆရာတော်သည် အများပြည်သူ၊ ရဟန်း၊ ရှင်၊ လူတို့၏ ကြည်ညိုလေးစားမှုကို ခံယူရရှိတော်မူခြင်း၊ ပရိယတ္တိဝိသုဒ္ဓါ၊ ပဋိပတ္တိမာမကဂုဏ်တို့နှင့် ပြည့်စုံတော်မူခြင်း၊ ဗုဒ္ဓသာသနာတော်တိုးတက်ပြန့်ပွားရေးကို အထူးဆောင်ရွက်တော်မူခြင်း၊ ဝိသိဋ္ဌဗုဒ္ဓသာသနာပုဂ္ဂိုလ်ရတနာ၊ ဗုဒ္ဓသာသနာတော် အကျိုးစီးပွားကို အထူးဆောင်ရွက်နိုင်ခြင်း၊ ဝိသိဋ္ဌဗုဒ္ဓသာသနာပုဂ္ဂိုလ်ရတနာ၊ ဗုဒ္ဓသာသနာတော်ကို အထူးစောင့်ရှောက်တော်မူခြင်း ဝိသိဋ္ဌဗုဒ္ဓသာသနာနုရတီတဂုဏ်၊ သံယာတော်များကို ထူးခြားစွာ ကြီးကျယ်ချုပ်နိုင်ခြင်း ဝိသိဋ္ဌမဟာနာယကဂုဏ်၊ ထူးကဲသော ဝိသိဋ္ဌသီလ၊ သမာဓိ၊ ပညာဂုဏ်တို့နှင့် ပြည့်စုံတော်မူသော ဆရာတော် ဘဒ္ဒန္တဝိလောကအား ၁၃၇၆ (၂၀၁၅) ခုနှစ်တွင် နိုင်ငံတော်အစိုးရက ဆက်ကပ်လှူဒါန်းအပ်သော အဘိဓဇ အဂ္ဂမဟာသဒ္ဓမ္မဇောတိက ဘွဲ့တံဆိပ်တော်ကို အလှူခံရရှိတော်မူပါသည်။

ဘဝနတ်ထံပျံလွန်တော်မူခြင်း

ဆရာတော်ကြီးသည် သာသနာတော်အကျိုး သယ်ပိုးဆောင်ရွက်တော်မူရင်း သက်တော် ၉၁နှစ်၊ သိက္ခာတော် ၇၀ ဝါအရ ၁၃၇၇ ခုနှစ် ပြာသိုလပြည့်ကျော် ၁၄ရက် (၇-၂-၂၀၁၆) တနင်္ဂနွေနေ့ နံနက် ၄နာရီ ၅မိနစ်တွင် ဘဝနတ်ထံပျံလွန်တော်မူကြောင်း သာသနာရေးဦးစီးဌာနမှ သတင်းရရှိသည်။ (သတင်းစဉ်)

ပြည်ထောင်စုနေ့ကို ကြိုဆိုသောအားဖြင့် အင်းဝဘဏ်လီမိတက်၏ (၃၉)ခုမြောက် ဟုမ္မလင်းဘဏ်ခွဲဖွင့်လှစ်မည်

ရန်ကုန် ဖေဖော်ဝါရီ ၇

(၆၉)နှစ်မြောက် ပြည်ထောင်စုနေ့ကို ဂုဏ်ပြုကြိုဆိုသောအားဖြင့် အင်းဝဘဏ်လီမိတက်၏ (၃၉)ခုမြောက် ဘဏ်ခွဲဖြစ်သော ဟုမ္မလင်းဘဏ်ခွဲကို ဟုမ္မလင်းမြို့၌ မကြာမီဖွင့်လှစ်သွားမည်ဖြစ်သည်။

ဟုမ္မလင်းမြို့တွင် အင်းဝဘဏ်လီမိတက်၏ ဘဏ်ခွဲတစ်ခုဖွင့်လှစ်ခြင်းဖြင့် ဟုမ္မလင်းမြို့ပေါ်နှင့် မြို့နယ်အတွင်း နေထိုင်သူ ဒေသခံများအားလုံး ဘဏ်လုပ်ငန်းဆိုင်ရာ ကိစ္စအဝဝအား ဟုမ္မလင်းဘဏ်ကို ဗဟိုပြုကာ မြန်မာပြည်အနှံ့အပြားသို့ ဆက်သွယ်ဆောင်ရွက်နိုင်မည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ (ထွန်းထွန်း)

(၆၉)နှစ်မြောက် ပြည်ထောင်စုနေ့ကြိုဆိုဂုဏ်ပြု

ငြိမ်းချမ်းရေးနှင့်အတူ ပွင့်လန်းလာသည့် ကရင်ပြည်နယ်

မောင်မောင်လှိုင် (ဟိုတယ်/ခရီး)

ကရင်ပြည်နယ်သည် မြန်မာနိုင်ငံ၏အရှေ့တောင်ဘက်တွင် တည်ရှိပြီး ကရင်လူမျိုးများ အများစုနေထိုင်သည့်အပြင် အခြားတိုင်းရင်းသားများလည်း စုပေါင်းနေထိုင်သော ပြည်နယ်တစ်ခု ဖြစ်သည်။ ပြည်နယ်၏ သဘာဝအရ ရေ၊ မြေ၊ တော၊ တောင်အလှအပများ၊ ကရင်လူမျိုးများ၏ ရိုးသားမှု၊ ရင်းနှီးဖော်ရွေမှုနှင့် ယဉ်ကျေးမှုဓလေ့ထုံးစံများကြောင့် ခရီးသွားဧည့်သည်များ လေ့လာရန်အကောင်းဆုံးဒေသလည်းဖြစ်သည်။ ပွင့်လန်းရာသီဖြစ်သော နွေရာသီရောက်ပြီဆိုပါက ပြည်နယ်၏ မြို့တော်ဖြစ်သော ဘားအံမြို့တွင် ကမ္ဘာလှည့်ခရီးသွားဧည့်သည်များကို အများအပြားတွေ့မြင်လာရသည်။ ကရင်ပြည်နယ်တွင် လည်ပတ်စရာကောင်းသော အထက်ကရင်နဂါးများစွာ ရှိသည်။ ၎င်းတို့တွင် ဇွဲကပင်တောင်ပေါ်ဘုရား၊ ကျောက်ကလပ်စေတီ၊ ရွှေရင်မျှော်ဘုရား၊ ကော့ကသောင်ဂူ၊ ပတ္တမြားဂူ၊ ဆဒ္ဒန်ဂူ၊ ကော့ဂွန်းဂူ၊ ဘုရင့်ညီနောင်ဂူ၊ ရေပူစမ်း၊ ရသေ့ပျံဂူ၊ ပဒုံဂူ၊ ကန်သာယာပန်းခြံစသည့်တို့သည် ခရီးသွားများအတွက် စွဲမက်စရာအပန်းဖြေ အနားယူစရာများပင်ဖြစ်သည်။

ဘားအံမြို့ကိုရောက်ပြီဆိုပါက ကရင်ပြည်နယ်၏ အမှတ်သင်္ကေတဖြစ်သော အမြင့် ၂၃၇၂ ပေရှိသော ဗုဒ္ဓဘုရားရှင်၏ ဆံတော်များကို ပူဇော်ထားရှိသော မဟာဇွဲကပင်တောင်စေတီကို အဝေးကပင်ဖူးတွေ့နိုင်သည်။ နှစ်စဉ် တပေါင်းလပြည့်နေ့ရောက်တိုင်း ဇွဲကပင်ဘုရားပွဲကို စည်ကားသိုက်မြိုက်စွာကျင်းပသည်။ ဇွဲကပင်ဘုရားပွဲကို တပေါင်းပွဲဟု ဒေသခံတို့က ဆိုစမှတ်ပြုကြသည်။ ပြည်နယ်တစ်ဝန်းလုံးမှ တောင်တက်ဘုရားဖူးများစွာဖြင့် ကြက်ပုံမကျစည်ကားလှသည်။ တပေါင်းပွဲတော်ထက် ပို၍စည်ကားသည်မှာ ကရင်ပြည်နယ်နေ့အထိမ်းအမှတ်ပွဲတော်ဖြစ်ပြီး နှစ်စဉ်နိုင်ဘာလ ၇ ရက်နေ့တွင် ကျင်းပလေ့ရှိသည်။ ကရင်ရိုးရာဒုံးယိမ်းအကပြိုင်ပွဲများ၊ ရိုးရာလက်ဝှေ့ပြိုင်ပွဲများအပြင် ဟင်းသီးဟင်းရွက်၊ သစ်သီးဝလံနှင့် ပန်းမန်ပြိုင်ပွဲ၊ ဇာတ်သဘင်များ၊ စတိတ်နိုး၊ ဈေးရောင်းပွဲတော်၊ စားသောက်ဆိုင်များဖြင့် စည်ကားလှသည်။ ထိုပွဲတွင် ကရင်ဓလေ့ကြက်ဆင်သားဟင်းနှင့် ထမင်းကို လာရောက်မြည်းစမ်းကြည့်နိုင်သည်။ ထို့အပြင် ဝါခေါင်လပြည့်နေ့ရောက်တိုင်း ကရင်ရိုးရာချည်ဖြူဖွဲ့ခေါ် လက်ချည်ပွဲနှင့် ရိုးရာလှေလှော်ပြိုင်ပွဲများ ကျင်းပသလို နှစ်စဉ်ပြာသိုလဆန်း ၁ ရက်နေ့တွင် ကရင်နှစ်သစ်ကူးပွဲတော်ကိုလည်း စည်ကားသိုက်မြိုက်စွာ ကျင်းပကြသည်။

အထက်ပါပွဲတော်များအပြင် သဘာဝရိုင်းစွဲအရင်းအမြစ်ကိုအခြေခံ၍ နိုင်ငံခြားငွေ အမြောက်အမြားရှာဖွေပေးနိုင်သော ခရီးသွားလုပ်ငန်းသည် ဧည့်သည်များကို ဆွဲဆောင်ပေးနိုင်သော သဘာဝလိုက်ဂူများ၊ ရေတံခွန်များလည်း မြောက်မြားစွာ တည်ရှိနေပါသေးသည်။ သံလွင်မြစ် အနောက်ဘက်ကမ်းတွင် တည်ရှိသော ရှေးဟောင်းသမိုင်းဝင် ကော့ဂွန်းဂူမှာ နိုင်ငံခြားခရီးသွားများအပြင် သမိုင်းသုတေသန ပညာရှင်များလည်း လာရောက်လေ့လာကြသည်။ ရှေးဟောင်းနံရံကပ် ဘုရားပုထိုးများ သမိုင်းမတင်မီခန့် ရှေးဟောင်းမွန်ကျောက်စာတို့ဖြင့် ကော့ဂွန်းဂူမှာ

လာရောက်လေ့လာကြသူတို့အကြား ထင်ရှားကျော်ကြားလှသည်။ ဘားအံမြို့မှ မိုင် ၂၀ ခန့်အကွာရှိ အရှေ့ အနောက် ၁၀၇ မီတာရှည်လျားပြီး မီတာ ၄၀ ကျယ်ဝန်းကာ မြေပြင် ၁၀ မီတာအမြင့်တွင် တည်ရှိသော ဆဒ္ဒန်ဂူမှာလည်း လာရောက်လည်ပတ်သူတို့၏စိတ်ကို ကြည်နူးချမ်းမြေ့စေသည်။ ဆဒ္ဒန်ဂူ၏အတွင်းဘက်ရှိ ကြည်လင်စိမ်းလန်းနေသော ရေကန်ကြီးတွင် လှေစီးကာ လိုက်ဂူကိုလှည့်ပတ်ကြည့်ရှုနိုင်သည်။ လှေဖြင့် လိုက်ဂူအပြင်သို့ ထွက်သည့်အခါတွေ့မြင်ရသော လိုက်ဂူအတွင်း အပြင် ရှုခင်းမှာ ရင်သပ်ရှုမောဖွယ်ကောင်းလှသည်။ ရှေးဟောင်းဘုရားဖူးမြော်ခြင်း၊ ဒေသထွက် လက်မှုအနုပညာပစ္စည်းများဝယ်ယူခြင်း၊ ဒေသခံလူမျိုးစုများနှင့် ဆက်သွယ်ခြင်း၊ တိုင်းရင်းသားရိုးရာ အစားအစာများ

ခရီးသွားဧည့်သည်များ လာရောက်လည်ပတ်မှုကြောင့် တိုက်ရိုက်ဝင်ငွေရသော ဟိုတယ်နှင့်တည်းခိုရိပ်သာများ၊ ခရီးသွားကုမ္ပဏီများနှင့် ဧည့်လမ်းညွှန်များသာမက စားသောက်ဆိုင်များ၊ အငှားယာဉ်များစသဖြင့် ဒေသခံများသည် ခရီးသွားတိုးတက်မှု၏ အကျိုးကျေးဇူးများ ခံစားရရှိစေမည်ဖြစ်သည်။

ဘားအံမြို့သို့ တိုးတက်ဝင်ရောက်လာသော နိုင်ငံတကာခရီးသွားဧည့်သည်များကို လက်ခံနိုင်ရန် ဝန်ဆောင်မှုကောင်းမွန်သော ဟိုတယ်၊ တည်းခိုရိပ်သာများလည်း ရှိသည်။ ဘားအံမြို့တွင် ၂၀၁၀ ခုနှစ်တွင် တည်းခိုရိပ်သာသုံးလုံးသာရှိခဲ့ရာမှ ယခုအခါ ဟိုတယ်နှင့် ခရီးသွားလာရေးလုပ်ငန်းဝန်ကြီးဌာန၏ ကောင်းမွန်သော အခွင့်အလမ်းများကြောင့် ၂၀၁၅ ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာလအထိ စာရင်းများအရ

၂၀၁၄ ခုနှစ်တွင် ၄၂၃၂၅ ဦး၊ ၂၀၁၄ ခုနှစ်တွင် ၅၃၆၈၁ ဦး၊ ၂၀၁၅ ခုနှစ်တွင် ၆၉၉၉၉ ဦး လာရောက်လည်ပတ်ရာ တစ်နှစ်ထက်တစ်နှစ် တိုးတက်များပြားလာကြောင်း တွေ့ရှိရသည်။ ပြည်နယ်အတွင်းရှိ သံတောင်ကြီးဒေသတွင်လည်း မည်သည့်ပြည်နယ်နှင့် တိုင်းဒေသကြီးတွင် မရှိသေးသည့် Bed and Breakfast ကိုလည်း စတင်အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်နေပြီဖြစ်သည်။

ထို့အတူ လိုင်စင်ရခရီးလှည့်လည်ရေးလုပ်ငန်းကုမ္ပဏီပေါင်း ၁၀ ခုအပြင် ထပ်မံအဆိုပြုထားသော ခရီးသွားကုမ္ပဏီများလည်း ရှိပါသေးသည်။ ၂၀၁၅ ခုနှစ်တွင် ဧည့်သည် ၁၀၉၄ ဦး၊ စက်ဘီးခြောက်စီး၊ ဆိုင်ကယ် ၂၂၀၊ ကား ၃၀၅ စီးဖြင့် နိုင်ငံခြားသားခရီးစဉ် ၈၄ ခု ဖော်ထုတ်ပေးနိုင်ပြီး နိုင်ငံခြားငွေ အမြောက်အမြားကို ရှာဖွေပေးနိုင်သည့်လုပ်ငန်းတစ်ခုလည်း ဖြစ်သည်။

ဒေသတွင်း ဧည့်လမ်းညွှန်သင်တန်းကိုလည်း ၂၀၁၄ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာလတွင် စုစုပေါင်းသင်တန်းသား ၈၀ တို့ကို လေ့ကျင့်ပေးထုတ်ခဲ့ပြီးဖြစ်သည်။ ဟိုတယ်ဆိုင်ရာ ဝန်ဆောင်မှုသင်တန်းများဖြစ်သော ဧည့်ကြိုသင်တန်း၊ အိပ်ခန်းဆောင်ထိန်းသိမ်းရေးသင်တန်းကိုလည်း ၂၀၁၅ ခုနှစ် အောက်တိုဘာလတွင် သင်တန်းသား ၇၅ ဦးနှင့် ၂၀၁၆ ခုနှစ် ဇန်နဝါရီလတွင် သင်တန်းသား ၁၁၀ တို့ကို လေ့ကျင့်သင်ကြားပေးနိုင်ခဲ့ပြီးဖြစ်သည်။ ဟိုတယ်နှင့် ခရီးသွားကဏ္ဍများစနစ်တကျဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်စေရေး၊ လုပ်သားများ၏ ကျွမ်းကျင်မှုအရည်အသွေး မြှင့်မားစေရေးအတွက် နိုင်ငံတကာပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုအနေဖြင့် ဟိုတယ်နှင့် ခရီးသွားလာရေးလုပ်ငန်းဝန်ကြီးဌာနမှ အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်။

ယခုအခါ လက်နက်ကိုင်ပဋိပက္ခများအားလုံး ချုပ်ငြိမ်းသွားစေရန်အတွက် ပြည်နယ်အတွင်း တိုင်းရင်းသားလက်နက်ကိုင်ညီအစ်ကိုမောင်နှမများ အဖွဲ့အစည်းများနှင့် အပစ်အခတ်ရပ်စဲရေးသဘောတူညီချက်များ ရယူဆောင်ရွက်နိုင်ခဲ့ပြီး တစ်ဦးနှင့်တစ်ဦး ယုံကြည်မှုအပြန်အလှန် တည်ဆောက်နိုင်ခဲ့ပြီးဖြစ်သည်။ ထို့အပြင် ကရင်ပြည်နယ်အတွင်းရှိ မဟာမဲခေါင်ဒေသခွဲ အရှေ့အနောက်စုကြီးလမ်းမကြီးကိုလည်း အဆင့်မြှင့်တင်ဆောင်ရွက်နေပြီး အရေးပါလှသောအာရှလမ်းမကြီးတစ်ခုအဖြစ် ပေါ်ထွက်လာပြီဖြစ်ရာ ခရီးသွားများလွယ်ကူအဆင်ပြေစွာသွားလာနိုင်ပြီ ဖြစ်သည်။

သို့ဖြစ်ရာ ပြည်နယ်အနေဖြင့် မိမိဒေသကို စနစ်တကျ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်စေရေးအတွက် ရှေးဟောင်းယဉ်ကျေးမှုဓလေ့နာများ၊ သဘာဝအရင်းအမြစ်များနှင့် လူနေမှုဘဝအဆင့်အတန်းမြှင့်မားရေးအတွက် ကောင်းမွန်သော အပန်းဖြေအနားယူစရာနေရာများ ဖြစ်စေရန် ဝိုင်းဝန်းကြိုးစားလုပ်ဆောင်ခြင်းဖြင့် မိမိပြည်နယ်သာမက မိမိနိုင်ငံအား ခရီးသွားလုပ်ငန်းပွင့်လန်းရာ ပိုမိုကောင်းမွန်သောနေရာဒေသတစ်ခုအဖြစ် ဖော်ဆောင်နိုင်မည်ဖြစ်ရာ ငြိမ်းချမ်းရေးပန်းခင်းနှင့်အတူ ကြီးမားသော စီးပွားရေးအခွင့်အလမ်းကောင်းများ ရရှိလာမည်ဖြစ်၍ လေပြည်လေညင်းများနှင့်အတူ ခရီးသွားပန်းရန်များ မွေးထုံနေပြီဖြစ်သည်။ ။

ကရင်ပြည်နယ်၏ အထက်ကရင်စေတီတစ်ဆူဖြစ်သည့် ကျောက်ကလပ်စေတီကို ဖူးတွေ့ရစဉ်။



စားသောက်ခြင်း၊ ရိုးရာယဉ်ကျေးမှုပွဲများ လှည့်လည်ကြည့်ရှုခြင်း၊ ပြည်တွင်း ပြည်ပခရီးသွားများအတွက် ဆွဲဆောင်မှုများဖြစ်သည်။ ထို့အပြင် မြို့၏ဂုဏ်ပုဒ်ကိုဖော်ထုတ်ပေးနေသည့် မြစ်သံလွင်၏ပုံရိပ်ကို ပေါ်လွင်ထင်ဟပ်စေမည့် သာယာလှပသောရှုခင်းများကိုလည်း သံလွင်တံတားပေါ်မှ ကြည့်ရှုခံစားနိုင်ပါသေးသည်။ ထိုသို့

ဟိုတယ် ရှစ်လုံး၊ တည်းခိုခန်း ခြောက်လုံး အခန်းပေါင်း ၂၉၆ ခန်းအထိ တိုးလာမည်ဖြစ်ရာ ဧည့်သည်များအတွက် အခန်းလိုအပ်ချက်များကို လုံလောက်စွာဖြည့်ဆည်းပေးနိုင်မည်ဖြစ်သည်။

ကရင်ပြည်နယ်သို့ ဝင်ရောက်လည်ပတ်သည့် နိုင်ငံခြားဧည့်သည်များသည် ၂၀၁၂ ခုနှစ်တွင် ၃၆၇၈၈ ဦး၊

ယခုအခါ လက်နက်ကိုင်ပဋိပက္ခများအားလုံး ချုပ်ငြိမ်းသွားစေရန် အတွက် ပြည်နယ်အတွင်း တိုင်းရင်းသားလက်နက်ကိုင် ညီအစ်ကို မောင်နှမများ အဖွဲ့အစည်းများနှင့် အပစ်အခတ်ရပ်စဲရေးသဘောတူညီချက်များ ရယူဆောင်ရွက်နိုင်ခဲ့ပြီး တစ်ဦးနှင့်တစ်ဦး ယုံကြည်မှု အပြန်အလှန် တည်ဆောက်နိုင်ခဲ့ပြီးဖြစ်

သဘာဝတောတောင်များဖြင့် သာယာကြည်နူးဖွယ်တွေ့မြင်ရသည့် ဇွဲကပင်တောင်တန်းတစ်နေရာ။



ပြည်တွင်းရေးရာ

(၆၉)နှစ်မြောက် ရှမ်းပြည်နယ်နေ့အခမ်းအနား ပြည်သူ့ရင်ပြင်တွင် စည်ကားသိုက်မြိုက်စွာကျင်းပ

ရန်ကုန် ဖေဖော်ဝါရီ ၇ (၆၉)နှစ်မြောက် ရှမ်းပြည်နယ်နေ့ အခမ်းအနားနှင့် တိုင်းရင်းသား ပေါင်းစုံပဒေသာကွဲကို ဖေဖော်ဝါရီ ၇ ရက် ညနေ ၆ နာရီက ရန်ကုန်မြို့၊ ပြည်လမ်းရှိ ပြည်သူ့ရင်ပြင်နှင့် ပြည်သူ့ဥယျာဉ်ဖျော်ဖြေရေးကွင်း အမှတ်(၁)တွင် ကျင်းပသည်။



ရန်ကုန်တွင် ရှမ်းပြည်နယ်နေ့ ကျင်းပရသည့် ရည်ရွယ်ချက်နှင့် ပတ်သက်ပြီး အတွင်းရေးမှူး ဦးစိုင်းအောင်မြင့်ခိုင်က "ပြည်ထောင်စု မြန်မာနိုင်ငံကြီး စတင်ပေါ်ပေါက် လာဖို့ အစပျိုးခဲ့တဲ့ နေ့တစ်နေ့ကို မပျောက်မပျက်ရစေဖို့ရယ်၊ နောက်ပြီး ရှမ်းပြည်နယ်အတွင်းမှာ နေထိုင် ကြတဲ့ တိုင်းရင်းသားပေါင်းစုံရဲ့ ရိုးရာ ယဉ်ကျေးမှုတွေကို ပြန်လည်ဖော်ထုတ် ပြီး ရန်ကုန်မှာ ရောက်နေတဲ့ မျိုးဆက် သစ်တွေကို လက်ဆင့်ကမ်းပေးချင်တဲ့ ရည်ရွယ်ချက်ပဲ ဖြစ်ပါတယ်။

တိုင်းရင်းသားအချင်းချင်း ပိုမိုစည်းလုံး ရင်းနှီးပြီး ရိုးရာယဉ်ကျေးမှုတွေမျှဝေ ခံစားနိုင်ဖို့ ကျင်းပတာပါ" ဟု ပြော သည်။
ယခင်က ရှမ်းအမျိုးသားနေ့အဖြစ် ကျင်းပခဲ့ရာမှ ၁၉၇၄ ခုနှစ်မှ စတင်ပြီး ရှမ်းပြည်နယ်နေ့အဖြစ် သတ်မှတ်ကာ နှစ်စဉ်နှစ်တိုင်း ရှမ်းပြည်နယ်နှင့် အခြားမြို့များတွင်ပါ ရိုးရာမပျက် ကျင်းပခဲ့ကြောင်း အဆိုပါအခမ်း အနားမှ သိရသည်။
ရှမ်းပြည်နယ်နေ့ ဖြစ်ပေါ်လာပုံနှင့် ပတ်သက်ပြီး (၆၉)နှစ်မြောက် ရှမ်းပြည်နယ်နေ့ ဖြစ်မြောက်ရေး ကော်မတီ(ရန်ကုန်)မှ ဥက္ကဋ္ဌ ဒေါ်စင် သီတာထွေးက "၁၉၄၇ ခုနှစ် ဖေဖော်

ဝါရီ ၇ ရက်နေ့မှာ ရှမ်းပြည်နယ်က စော်ဘွားတွေနဲ့ ရှမ်းပြည်နယ်ပြည်သူ လူထု ခေါင်းဆောင်တွေကနေမှ လွတ်လပ်ရေးကို ပြည်မနဲ့ပူးပေါင်းပြီး ရအောင်ယူမယ်ဆိုပြီး ဆုံးဖြတ်ချက် တွေ ချမှတ်လိုက်တဲ့နေ့ဟာ ရှမ်း ပြည်နယ်နေ့ဖြစ်ပါတယ်။ ရှမ်း ပြည်နယ်နေ့ဟာ ပင်လုံစာချုပ်ဖြစ်ပေါ် လာဖို့နဲ့ ပြည်ထောင်စုနေ့ကို မွေးဖွား ပေးလိုက်တဲ့ သမိုင်းဝင်နေ့လည်းဖြစ်ပါ တယ်။ ရှမ်းအမျိုးသား သီချင်းနဲ့ ရှမ်း အလံကိုလည်း အဲဒီနေ့မှာ သတ်မှတ်ခဲ့ ပါတယ်" ဟု ပြောသည်။
ရန်ကုန်မြို့တွင် ကျင်းပသည့် (၆၉) နှစ်မြောက် ရှမ်းပြည်နယ်နေ့အခမ်း အနားတွင် ဓနု၊ အင်းသား၊ တိုင်း/ သျှမ်းရိုးရာ အမှတ်တရပစ္စည်း အရောင်းဆိုင်များ၊ ကိုးကန့်စာပေနှင့် ယဉ်ကျေးမှုအဖွဲ့၏ ပြခန်းနှင့် ရှမ်း ပြည်နယ်အတွင်းရှိ တိုင်းရင်းသားလူမျိုး များ၏ ရိုးရာအစားအစာများ၊ အဝတ်

အထည်အသုံးဆောင်ပစ္စည်းများ၊ အမှတ်တရ လက်ဆောင်ပစ္စည်းဆိုင် ခန်းများနှင့် ပညာရေးအထောက် အကူပြုဆိုင်ခန်းစသဖြင့် ဆိုင်ခန်း ပေါင်း ၆၀ ကျော် ဖွင့်လှစ်ရောင်းချခဲ့ သည်။
သီပေါအသင်း(ရန်ကုန်)မှ ဦးမြတ်သူ က "ရှမ်းပြည်နယ်ကနေ ရန်ကုန်ကို ရောက်နေတာ အများကြီးပါ။ ဒီပွဲမှာ တစ်ယောက်နဲ့တစ်ယောက် ပြန်ဆိုကြ တယ်။ ကိုယ့်ဒေသကိုလည်း ပြန်လွမ်း တယ်။ ဒီပွဲမှာ ရောင်းချလိုရတဲ့ငွေ တွေကို ပညာရေး၊ လူမှုရေးကဏ္ဍ တွေမှာ ပြန်လည်အသုံးပြုသွားမယ်" ဟု ပြောသည်။
အဆိုပါ အခမ်းအနားတွင် ပြည်ထောင်စုမြန်မာနိုင်ငံအလံနှင့် ရှမ်းအလံအား အလေးပြုခဲ့ကြပြီး ပြည်ထောင်စုသမ္မတ မြန်မာ နိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်ထံမှ ဖေးပို့လာသည့် ရှမ်း

- ၂၀၁၆ ခုနှစ် (၆၉)နှစ်မြောက် ပြည်ထောင်စုနေ့ အမျိုးသားရေးဦးတည်ချက်များ
- (၁) ပြည်ထောင်စုကြီးထာဝရတည်တံ့ခိုင်မြဲရေးနှင့် တိုင်းရင်းသား အားလုံး ပြည်ထောင်စုစိတ်ဓာတ်မွှေးမြူရေး။
 - (၂) ပြည်ထောင်စုကြီးအတွင်း တိုင်းရင်းသားအားလုံး ဥမကွဲ သိုက်မပျက် အတူတကွပူးပေါင်းနေထိုင်ရေး။
 - (၃) ရရှိထားပြီးဖြစ်သည့် အမျိုးသားပြန်လည်စည်းလုံး ညီညွတ်မှုကို ခိုင်မာအောင်တည်ဆောက်ရေး။
 - (၄) တိုင်းပြည်တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေးနှင့် တရားဥပဒေစိုးမိုး ရေးကို နိုင်ငံသားအားလုံး အသိစိတ်ဓာတ်ဖြင့် ပါဝင် ဆောင်ရွက်ရေး။
 - (၅) တိုင်းပြည်၏ လူမှုစီးပွားဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်အောင် တိုင်းရင်း သားအားလုံး တက်ညီလက်ညီ ဝိုင်းဝန်းကြိုးပမ်း ဆောင်ရွက်ရေး။

တို့ပြည်ထောင်စုနေ့

- ★ ပြည်ထောင်စုစိတ်ဓာတ် အစဉ်မွှေးမြူလို တို့ပြည်သူ တို့လက်တွဲညီ တည်တံ့ခိုင်မြဲရေးဦးတည်။
ပြည်ထောင်စုအတွင်း တိုင်းရင်းသားစုံညီ ချစ်ကြည်အတူတကွ နေထိုင်ရေး။
နွေးထွေးစွာ ဥမကွဲသိုက်မပျက်နဲ့ ရှေ့ဆက်စို့လေး။
- ★ တည်ဆောက်ရေးမှာ ခိုင်မာပြုလို စည်းလုံးညီညွတ်မှုအခြေခံ ရရှိပြီးအမှန်။
တည်ငြိမ်အေးချမ်းတို့နိုင်ငံ အသိစိတ်ဓာတ်မှန်နှင့် ဆောင်ရွက်မနေ။
တရားဥပဒေစိုးမိုးမှု ရှေးရှုအလေးပေး။
- ★ အမျိုးသားရေးဦးတည်ချက်နဲ့ ပြည်ထောင်စုနေ့အတွက် ဂုဏ်ပြုသံ (၆၉)နှစ်ပြည့်မြောက်ပြန်။
လူမှုစီးပွားဖွံ့ဖြိုးအမှန် တို့နိုင်ငံ ဝင့်ဝင့်ကြွား။
တိုင်းရင်းသားအားလုံး တစ်စိတ်တစ်ဝမ်းနဲ့ ကြိုးပမ်းစို့လား။ ။

အောင်မြင်စိုး(ဂျော့ကြို)

* ကျောပိုးမှ

အသုံးပြုစီးနင်းရမည့် ကတ်ရောင်းချ ပေးခြင်း၊ အသုံးပြုပုံနှင့် ကတ်ဖြတ် စနစ်ဖြင့် ဘတ်စ်ကားပေါ်တွင် ကတ် အသုံးပြုစနစ်များကို ပြသပေးခြင်း များကို တစ်လတီတီဆောင်ရွက်ပေး သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။



ရန်ကုန်မြို့တွင်း ပြေးဆွဲနေသည့် BRT ဘတ်စ်တစ်စီး။

"ယာဉ်စီးခက ၃၀၀ ကျပ်ပါ။ စစ ချင်းမှာ အသုံးပြုပုံကို လိုက်လံပြသ ပေးမယ့်သူ ကားပေါ်မှာ ထားရှိပေး ထားပါတယ်။ အခု စပြေးဆွဲခြင်းမှာ တရုတ်နိုင်ငံထုတ် ဘတ်စ်ကား အသစ်တွေကို အသုံးပြုပြေးဆွဲပေးနေ ပါတယ်။ ဒီလကုန်ရင် နောက်ထပ် အစီး ၄၀ ကျော် ထပ်ရောက်မှာမို့လို့ နောက်ထပ် လမ်းကြောင်း(၂)ကို ပြေးဆွဲသွားမှာပဲဖြစ်ပါတယ်။ နောက် ပိုင်းမှာ ဒီကားတွေထက်ကောင်းတဲ့ ကားသစ်တွေကို အသုံးပြုသွားမှာပဲ ဖြစ်ပါတယ်။ လိုအပ်ရင် လိုအပ်သလို ကားထပ်တိုးချဲ့ပြေးဆွဲဖို့ ကားသစ် တွေ ဝယ်ယူသွားမှာပါ" ဟု ရန်ကုန် ဘတ်စ်ကား အများပိုင်ကုမ္ပဏီ လီမိတက်မှ တာဝန်ရှိသူတစ်ဦးက ရှင်းပြသည်။

ကုန်းမှတ်တိုင်တို့ကို ဖြတ်သန်း၍ ကမ္ဘာ့အေး ဘုရားလမ်းအတိုင်း မောင်းနှင်ကာ (၈)မိုင်လမ်းဆုံမှ တစ်ဆင့် ပြည်လမ်းပေါ်သို့ ပြန်လည် ချိတ်ဆက်၍ ထောက်ကြန့်လမ်းဆုံသို့ ပြန်လည်ပေါင်းဆုံမည့် ခရီးစဉ်ကို စတင်ပြေးဆွဲမည်ဟု သိရသည်။ ဆက်လက်၍ လမ်းကြောင်း(၂)အဖြစ် ထောက်ကြန့်လမ်းဆုံမှ (၈)မိုင်အထိ ယင်းမှ နဝဒေးရပ်ရင်ရုံ၊ ချော်တွင်း ကုန်းမှတ်တိုင်များကို ဖြတ်သန်းကာ ကမ္ဘာ့အေး ဘုရားလမ်းအတိုင်း မောင်းနှင်၍ ရွှေဂုံတိုင်၊ ဗဟန်း(၃) လမ်းမှတ်တိုင်တို့ကိုဖြတ်ပြီး ဗိုလ်ချုပ် လမ်းနှင့် ဆူးလေဘုရားလမ်းဆုံ၊ ထိုမှ တစ်ဆင့် ပန်းဆိုးတန်းမှတ်တိုင်ကို ဖြတ်၍ ဗိုလ်တထောင်ဘုရားလမ်း၊

ဗိုလ်တထောင် ဘုရားလမ်းဆုံမှ တစ်ဆင့် ကမ်းနားလမ်းအတိုင်း မောင်းနှင်ကာ ကမ်းနားလမ်းနှင့် ဘုန်းကြီးလမ်း လမ်းဆုံတို့မှတစ်ဆင့် ပြည်လမ်းမကြီးပေါ်သို့ ပြန်လည် ဆက်သွယ်ကာ ပြည်လမ်းအတိုင်း မြေနီကုန်း၊ လှည်းတန်း၊ (၈)မိုင်တို့ကို ဖြတ်သန်း၍ ထောက်ကြန့်လမ်းဆုံသို့ မောင်းနှင်မည့် ခရီးစဉ်ကို စတင် ပြေးဆွဲမည်ဟု သိရသည်။
အဆိုပါ ကားလိုင်းစနစ်ကို စတင် ဆောင်ရွက်ခြင်းသည် နှစ်ပေါင်း များစွာ လိုအပ်ချက်ရှိနေသောဘတ်စ် ကား သယ်ယူပို့ဆောင်ရေးစနစ်ကို ပြုပြင်ဆောင်ရွက်သွားခြင်းဖြစ်ပြီး နိုင်ငံတကာမြို့ပြများတွင် ဆောင် ရွက်နေသော အများပြည်သူ

ဝန်ဆောင်မှုဖြစ်သည့် မြို့ပြသယ်ယူ ပို့ဆောင်ရေးစနစ်ကို ဝိပီပြင်ပြင် အကောင်အထည်ဖော်သွားနိုင်ရန် ဆောင်ရွက်ခြင်းဖြစ်ကြောင်း သိရ သည်။

BRT Lite စနစ် ဘတ်စ်ကား ပြေးဆွဲမှုစတင်ခြင်းအခမ်းအနားကို ဖေဖော်ဝါရီ ၇ ရက် နံနက်က ရန်ကုန်မြို့၊ ထောက်ကြန့်လမ်းဆုံရှိ အမှတ်(၁) အကြီးစားစက်မှုလုပ်ငန်း အမှတ်(၁၁) စက်ရုံဝန်း၌ ကျင်းပခဲ့ပြီး စီးပွားရေးနှင့် ကူးသန်းရောင်းဝယ်ရေး ဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးဝင်းမြင့်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ် ဦးမြင့်ဆွေတို့က စက် ခလုတ်နှိပ် ဖွင့်လှစ်ပေးခဲ့သည်။ ယင်း စနစ်ဖြင့် ဘတ်စ်ကားပြေးဆွဲအကောင် အထည်ဖော်နိုင်ရန် နိုင်ငံတော်မှ ငွေကျပ် ၁၁ ဘီလီယံ မတည်ပေးခဲ့ပြီး ပုဂ္ဂလိကလုပ်ငန်းရှင် ခြောက်ဦးက ငွေကျပ်သိန်း ၅၀၀၀ စီနှင့် အများ ပြည်သူ၏ အစုရှယ်ယာထည့်ဝင်ငွေ ကျပ် ၁ ဘီလီယံကျော်တို့ဖြင့် ရန်ကုန် ဘတ်စ်ကား အများပိုင်ကုမ္ပဏီ လီမိတက်ထူထောင်ကာ စတင်ပြေးဆွဲ အကောင် အထည်ဖော်ခြင်းဖြစ် ကြောင်း၊ ဆက်လက်၍ BRT စနစ် အထိ ဝိပီပြင်ပြင်အကောင်အထည် ဖော်နိုင်ရန် ဆောင်ရွက်သွားမည်ဟု ရန်ကုန်ဘတ်စ်ကား အများပိုင် ကုမ္ပဏီလီမိတက်မှ သိရသည်။ (ဆုနင်းလဲ့)

□ ကျောသောင်းမှ
ပြည်သူများ အိမ်တချို့ အမိုးသွပ်ပြားများလန်ထွက်ခြင်း၊ သစ်ပင်သစ်ကိုင်းများ ကျိုးကျခြင်းဖြစ်စဉ်များ ကြုံတွေ့နေကြကြောင်း၊ မီးသတ်ဦးစီးဌာနမှ တာဝန်ရှိ သူများ၊ မြို့နေပြည်သူများ လေတိုက်နှုန်းမြင့်မားလွန်းသဖြင့် မီးသုံးစွဲရာတွင် အထူးသတိပြုကြရန် မြို့ပေါ်ရပ်ကွက်များ၏ အရန်မီးသတ်တပ်ဖွဲ့အကူ အညီဖြင့် လိုက်လံနှိုးဆော်သတိပေးဆောင်ရွက်မှုများ လုပ်ဆောင်လျက်ရှိ ကြောင်း၊ ဒေသတာဝန်ရှိအဖွဲ့အစည်းများမှ ပင်လယ်ငါးဖမ်းလုပ်ငန်းလုပ်ကိုင် ကြသည့် ပြည်သူများအား ဘေးအန္တရာယ်မကျရောက်စေရေး အသိပေး နှိုးဆော်မှုများ ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။
ကျော်စိုး(ကျောသောင်း-IPRD)

ပြည်တွင်းရေးရာ

မီးဘေးသင့်ပြည်သူများအတွက် အစားအသောက်နှင့် အသုံးအဆောင်ပစ္စည်းများလှူဒါန်း

လပွတ္တာ ဖေဖော်ဝါရီ ၇

ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး လပွတ္တာခရိုင် လပွတ္တာမြို့တွင် ဖေဖော်ဝါရီ ၄ ရက်က မီးဘေးသင့်ခဲ့ရာ အိမ်ခြေ ၁၇၉ လုံး မီးလောင်ပျက်စီးခဲ့ပြီး အိမ်ထောင်စု ၁၉၅ စု မီးဘေးသင့်ခဲ့သည်။ မီးဘေးသင့်ပြည်သူများအတွက် လပွတ္တာမြို့ လေးထပ်ပရိယတ္တိစာသင်တိုက်တွင် ယာယီမီးဘေးကယ်ဆယ်ရေးစခန်း ဖွင့်လှစ်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။



အဆိုပါ မီးဘေးကယ်ဆယ်ရေးစခန်းသို့ ဖေဖော်ဝါရီ ၇ ရက် မွန်းလွဲ ၁ နာရီတွင် Alpine ကုမ္ပဏီမှ တစ်လီတာ ရေသန့်ဘူး ခြောက်လုံးပါ ကတ် ၁၆၀၀၊ ငါးလီတာရေသန့်ဘူးလက် ၈၀၀၊ ၂၀ လီတာရေသန့်ဘူးကြီး ၂၀၀ တို့ကို လည်းကောင်း၊ မဟာဆွေကုမ္ပဏီ(ရန်ကုန်)မှ စာရေးကိရိယာခွန်ပုံ၊ မာမားခေါက်ဆွဲခြောက်တစ်ပုံ၊ အဝတ်ဟောင်း တစ်ထုပ်၊ စောင်အထည် ၁၀၀၊ ခြင်ထောင်အထည် ၅၀၊ ကလေးအနွေးထည်ဝတ်စုံ ၅၀ ကို လည်းကောင်း၊ မြန်မာနိုင်ငံ တောင်သူလယ်သမား ဖွံ့ဖြိုးရေးအသင်းဥက္ကဋ္ဌ၊ မော်တော်

ယာဉ်ထုတ်လုပ်ရေးဥက္ကဋ္ဌတို့က ငွေကျပ် ၁၅ သိန်းကို လည်းကောင်း၊ မေတ္တာဖြူ မိသားစုမှ စောင်၊ ခြင်ထောင်၊ ပုဆိုး၊ ထဘီ၊ မျက်နှာသုတ်ပဝါအကြီး၊ ကော်ဖီ၊ ဝေဖာ သကြားလုံးပါဝင်သော ပီနီအိတ် အစုံ ၂၀၅ စုံ၊ CB Bank မှ အိမ်ထောင်တစ်စုလျှင် ငွေကျပ် နှစ်သိန်း၊ သုံးလုံးပါ

ဒန်အိုး တစ်စုံ၊ ယမ်ယမ်ခေါက်ဆွဲခြောက် တစ်ဖာ၊ စောင်၊ ခြင်ထောင်၊ ခေါင်းအုံး၊ ပဝါ၊ စာရေးကိရိယာ တစ်ဖာ၊ ယမ်ယမ်အသေးခြောက်ထုပ်၊ အာမိုဆပ်ပြာမှုန့် တစ်ထုပ်၊ သွားတိုက်ဆေး တစ်ဘူး၊ မုန့်ချိုးစုံ အထုပ်ကြီး တစ်ထုပ်တို့ကိုလည်းကောင်း၊ ရွှေတောင်

ကုမ္ပဏီများအုပ်စုမှ အိမ်ထောင်စုတစ်စုလျှင် Apache ဘီလပ်မြေအိတ် ၃၀ စီဖြင့် အိမ်ထောင် ၁၉၇ စုအတွက် ဘီလပ်မြေအိတ် ၅၉၁၀ တို့ကိုလည်းကောင်း လှူဒါန်းခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ခရိုင်(ပြန်/ဆက်)

နိုင်ငံစွမ်းဆောင်ရည်ဆိုင်ရာအခမ်းအနား တိုက်ရိုက်ထုတ်လွှင့်မည်

နေပြည်တော် ဖေဖော်ဝါရီ ၇

နိုင်ငံတော်သမ္မတ၏ နိုင်ငံစွမ်းဆောင်ရည်ဆိုင်ရာ အခမ်းအနားကို ဖေဖော်ဝါရီ ၉ ရက် ညနေ ၄ နာရီတွင် နေပြည်တော်ရှိ မြန်မာ အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာကွန်ပင်းရှင်းဗဟိုဌာန(၂)၅ ကျင်းပမည်ဖြစ်ရာ အဆိုပါ အခမ်းအနားကျင်းပပုံများကို မြန်မာ့အသံရေဒီယိုနှင့် မြန်မာ့ရုပ်မြင်သံကြား(New Channel)တို့မှ ညနေ ၃ နာရီ ၄၅ မိနစ်မှစတင်၍ တိုက်ရိုက်ထုတ်လွှင့်ပြသသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

(သတင်းစဉ်)

လပွတ္တာမြို့မီးဘေးကယ်ဆယ်ရေးစခန်းရှိ မီးဘေးသင့်ပြည်သူများအတွက် အလှူရှင်များ လာရောက်လှူဒါန်း

လပွတ္တာ ဖေဖော်ဝါရီ ၇

ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး လပွတ္တာခရိုင် လပွတ္တာမြို့တွင် ဖေဖော်ဝါရီ ၄ ရက်က မီးဘေးသင့်ခဲ့ရာ အိမ်ခြေ ၁၇၉ လုံးမီးလောင်ပျက်စီးခဲ့ပြီး အိမ်ထောင်စု ၁၉၅ စုမီးဘေးသင့်ခဲ့သည်။ မီးဘေးသင့်ပြည်သူများအတွက် လပွတ္တာမြို့ လေးထပ်ပရိယတ္တိစာသင်တိုက်တွင် ယာယီမီးဘေးကယ်ဆယ်ရေးစခန်းဖွင့်လှစ်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

အဆိုပါ မီးဘေးကယ်ဆယ်ရေးစခန်းသို့ ဖေဖော်ဝါရီ ၇ ရက် နံနက်ပိုင်းတွင် ရန်ကုန်အခြေစိုက် ပရဟိတလူငယ်များကွန်ရက်မှ ကျောင်းဝတ်စုံ၊ ဖတ်စာအုပ်၊ ကျောင်းသုံးဗလာစာအုပ်၊ စာရေးကိရိယာ စုစုပေါင်းတန်ဖိုးငွေကျပ်သိန်း ၃၀၊ မေတ္တာပန်းခင်းပရဟိတလူငယ်များအသင်း(ရန်ကုန်)မှ ငါးခြောက်၊ လက်ဖက်နှင့် အသင့်စားနိုင်သော စားသောက်ကုန်များ စုစုပေါင်းတန်ဖိုးငွေကျပ် ခြောက်သိန်း၊ ရွှေ့ပြောင်းသွားလာရေးဆိုင်ရာ နိုင်ငံတကာအဖွဲ့အစည်းမှ ခြင်ထောင်၊ အိပ်ရာခင်း၊ လုံချည်၊ တီရှပ်နှင့် ကျောင်းသုံးဗလာစာအုပ် စုစုပေါင်းတန်ဖိုးငွေကျပ် ၃၅ သိန်းကျော်တို့ကို လာရောက်လှူဒါန်းခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ခရိုင်(ပြန်/ဆက်)

လောင်းလုံးမြို့နယ် ကဘူရွာ ကဘူတောင်ပေါ်တွင် မီးလောင်မှုဖြစ်ပွား

ထားဝယ် ဖေဖော်ဝါရီ ၇

တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး ထားဝယ်ခရိုင် လောင်းလုံးမြို့နယ် ကမြောက်ကြီး ကျေးရွာအုပ်စု ကဘူရွာတောင်ပေါ်တွင် ယနေ့ မွန်းလွဲ ၁၂ နာရီ မိနစ် ၂၀ ခန့်က မီးလောင်မှုဖြစ်ပွားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ဖြစ်စဉ်မှာ ကဘူတောင်ပေါ်၌ ယနေ့မွန်းလွဲ ၁၂ နာရီ မိနစ် ၂၀ ခန့်က သောက်ရေသန့် ကြက်ခြံအနောက်ဘက်အပိုက်များမီးရှို့ရာမှ နေအိမ်များသို့ မီးစတင်လောင်ကျွမ်းမှုဖြစ်ပွားပြီး မီးလောင်ကျွမ်းရာသို့ ထားဝယ်မြို့နယ်မှ မီးသတ်ယာဉ် ခြောက်စီး၊ လောင်းလုံးမြို့နယ်မှ မီးသတ်ယာဉ် သုံးစီး၊ မောင်းမကန် ကျေးရွာမှ မီးသတ်ယာဉ် တစ်စီး၊ စည်ပင်သာယာရေး ရေသယ်ယာဉ်တစ်စီး၊ ထော်လာဂျီရေသယ်ယာဉ်များနှင့်အတူ သန္ဓေမီးသတ်တပ်ဖွဲ့ဝင် ၅၀၊ အရန်မီးသတ်တပ်ဖွဲ့ဝင် ၁၅၀၊ မြန်မာနိုင်ငံ ရဲတပ်ဖွဲ့ဝင်များ၊ ဒေသခံပြည်သူများ ပိုင်းဝန်းငြိမ်းသတ်နိုင်ခဲ့သည်။

မီးလောင်မှုကြောင့် အိမ်ခြေ ၁၅ လုံး၊ အိမ်ထောင်စု ၁၅ စု၊ လူဦးရေ ၆၉ ဦး မီးဘေးသင့်ခဲ့ပြီး ဒဏ်ရာရသူ ခုနစ်ဦးရှိသည်။ မီးဘေးဒုက္ခသည်များအား ကဘူတောင်ပေါ်ရှိ အင်္ဂလိပ်တောင် ဘုန်းတော်ကြီးကျောင်းဓမ္မာရုံ၌ ယာယီ ကယ်ဆယ်ရေးစခန်းဖြင့် ထားရှိကြောင်း သိရသည်။

ခရိုင်(ပြန်/ဆက်)



နမ့်ဆန်မြို့ မီးဘေးသင့်ပြည်သူများ သောက်သုံးရေများပြန်လည်ရရှိ

သီပေါ ဖေဖော်ဝါရီ ၇

ရှမ်းပြည်နယ်(မြောက်ပိုင်း) ပလောင်ကိုယ်ပိုင် အုပ်ချုပ်ခွင့်ရဒေသ နမ့်ဆန်မြို့ မင်္ဂလာရပ်ကွက်နှင့် မြို့လယ်ရပ်ကွက်တို့တွင် ဖေဖော်ဝါရီ ၄ ရက်က မီးလောင်ကျွမ်းမှုကြောင့် အိမ်ခြေ ၂၀၉ လုံး၊ အိမ်ထောင်စု ၂၅၅ စုနှင့် လူဦးရေ ၁၂၇၉ ဦးတို့ အိုးမဲ့အိမ်မဲ့ဖြစ်ခဲ့သည်။ မီးလောင်မှုကြောင့် ဆုံးရှုံးမှုတန်ဖိုးမှာ ငွေကျပ် ၂၆၅၅ သိန်းဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

အဆိုပါ မီးဘေးသင့်ပြည်သူများ လတ်တလောတွင် သန့်ရှင်းသောသောက်သုံးရေများရရှိရေးအတွက် ပြည်နယ်စည်ပင်သာယာရေးဌာန(ရုံးခွဲ) လားရှိုးတာဝန်ခံ ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးနေလင်း ဦးဆောင်သောသီပေါ၊ ကျောက်မဲ၊ လားရှိုးမြို့နယ်

များမှ အရာထမ်း၊ အမှုထမ်း ၃၂ ဦး၊ အုပ်ချုပ်မှုယာဉ်နှစ်စီး၊ အမှိုက်သိမ်းယာဉ် ခြောက်စီးတို့ဖြင့် သန့်ရှင်းရေးနှင့် ရေပိုက်လိုင်းများ ပြန်လည်ပြုပြင်ဆောင်ရွက်ခဲ့ရာ(အပေါ်ပိုင်း)ဖေဖော်ဝါရီ ၆ ရက် ညနေပိုင်းမှစ၍ သောက်သုံးရေများပြန်လည်ရရှိခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

နမ့်ဆန်မြို့ရှိ မီးဘေးသင့်ပြည်သူများအား ပြည်ထောင်စုစိတ်ဓာတ်ဖြင့် ပြည်နယ်၊ ပြည်မ၊ တောင်ပေါ်၊ မြေပြန့် မခွဲခြားဘဲ ရှမ်းပြည်နယ်(မြောက်ပိုင်း)ပုဂ္ဂလိကတစ်ဦးချင်းစေတနာရှင်များသည် ၁၂ ဘီး၊ ၆ ဘီး စသည့်ယာဉ်များဖြင့် ကယ်ဆယ်ရေးပစ္စည်းများတင်ဆောင်ပြီး မန္တလေး-နမ့်ဆန်၊ မူဆယ်-နမ့်ဆန် လမ်းကြောင်းတစ်လျှောက်တွင် ကယ်ဆယ်ရေးဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး ပြည်ထောင်စု

အလံများလွှင့်ထူလျက် နေ့ညမပြတ် လာရောက်လှူဒါန်းကြသည်ကိုတွေ့ရ၍ ကျေးဇူးတင်ဝမ်းမြောက်ပါကြောင်း မီးဘေးသင့်ဒေသပလောင်တိုင်းရင်းသားတစ်ဦးက ပြောသည်။

မီးဘေးသင့်ပြည်သူများ၏ မီးလောင်ပြင်သန့်ရှင်းရေးလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ရေးအတွက် သီပေါ၊ ကျောက်မဲ၊ လားရှိုးမြို့နယ်များမှ မီးသတ်တပ်ဖွဲ့ဝင်များ၊ သီပေါမြို့မှ စေတနာလုပ်အားရှင် ၅၀ တို့က ယနေ့တွင် နမ့်ဆန်မြို့နယ်သို့ ရောက်ရှိလာပြီဖြစ်သည်။ အခြားမြို့နယ်များမှ စေတနာလုပ်အားရှင် များလည်း ဆက်လက်ရောက်ရှိလာမည်ဖြစ်ကြောင်း နမ့်ဆန်မြို့ တာဝန်ရှိသူတစ်ဦးထံမှ သိရသည်။

စိုင်း(သီပေါ)

ပြည်တွင်းရေးရာ



မူဆယ်မြို့၌ Miss Northern Shan State ပြိုင်ပွဲကျင်းပ

မူဆယ် ဖေဖော်ဝါရီ ၇ ရှမ်းပြည်နယ်(မြောက်ပိုင်း) မူဆယ် ခရိုင် မူဆယ်မြို့၌ ဖေဖော်ဝါရီ ၇ ရက်က လေ့ကျင့်နေသော အလှမယ်များကို 2016-Miss Golden Land Myanmar အတွက် ဖေဖော်ဝါရီ ၅ ရက်က မူဆယ်မြို့ မိုးလုံလေလုံ အားကစားခန်းမ၌ ဆန်ခါတင် ရွေးချယ်ရန် ပြိုင်ပွဲကျင်းပခဲ့ကြောင်း သိရသည်။



ပြိုင်ပွဲကို ဝင်ရောက်ယှဉ်ပြိုင်ကြသော အလှမယ်များမှာ မူဆယ်၊ နမ့်ခမ်း၊ ကြူကုတ်(ပန်ဆိုင်)၊ ကွတ်ခိုင်၊ သိန်းနီ၊ လားရှိုး၊ သီပေါ၊ ကျောက်မဲ၊ နောင်ချို၊ တန့်ယန်း၊ နမ့်ဆန်၊ မန်တုံမြို့နယ်များမှ ကိုယ်စားပြုအလှမယ်တစ်ဦးစီ ပါဝင်ပြီး စုစုပေါင်း အလှမယ် ၁၂ ဦးယှဉ်ပြိုင်ခဲ့ကြရာ အကဲခတ်ပိုင်ဆိုင်မှုများအဖြစ် Pageant Trainer ဆရာဖြိုးမင်းသုတ၊ အကယ်ဒမီဆွေဇင်ထိုက်၊ အကယ်ဒမီ ရုပ်ရှင်သရုပ်ဆောင်ထက်ထက်မိုးဦးနှင့် မူဆယ်မြို့မှ တာဝန်ရှိသူများက ပါဝင်ကူညီဆောင်ရွက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

မြို့နယ်ကိုယ်စား အလှမယ် မစီဝင်းနားက လည်းကောင်း၊ Second Runner Up ဆုကို ကြူကုတ်(ပန်ဆိုင်)မှ ကိုယ်စားပြု အလှမယ် မစုလှိုင်နှင့်ကလည်းကောင်း ဆုများကို Miss Asean Myanmar မအိရူပါဝင်းက ချီးမြှင့်ပေးခဲ့သည်။ ပြိုင်ပွဲဝင်အလှမယ်များကို Pageant Trainer ဆရာဖြိုးမင်းသုတက လေ့ကျင့်သင်ကြားပေးခဲ့ပြီး Miss Earth Myanmar 2014 မအိမ့်မြင့်အောင်နှင့် Miss Earth Myanmar 2015 မအိမ့်မြင့်အောင်တို့က ကူညီလေ့ကျင့်ပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ သရဖူဆုကိုရရှိသော နန်းမေရင်းသန်း(လားရှိုး)က “အခုလိုပြိုင်ပွဲတွေ

၂၀ နှစ်ကြာ ပိတ်ထားခဲ့သည့် ဗိုလ်ရာညွန့်အထက်လမ်း ပြန်လည်ဖွင့်လှစ်

ရန်ကုန် ဖေဖော်ဝါရီ ၇ ၂၀ နှစ်ကြာခန့် ပိတ်ထားခဲ့သည့် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ဒဂုံမြို့နယ် ယောမင်းကြီးရပ်ကွက် ဗိုလ်ရာညွန့်အထက်လမ်းကို ပြည်သူများသွားလာမှုလွယ်ကူစေရန်နှင့် ယာဉ်ကြောကျပ်တည်းမှု လျော့နည်းစေရန်အတွက် ယနေ့နံနက်ပိုင်းမှစတင်ကာ ပြန်လည်ဖွင့်လှစ်ပေးသည်။

အဆိုပါ လမ်းဖွင့်လှစ်လိုက်ခြင်းဖြင့် ယာဉ်ကြောကျပ်တည်းမှု အထိုက်အလျောက်ပြေလျော့သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ရပ်ကွက်နေပြည်သူများထံမှ သိရသည်။

ဒဂုံမြို့နယ် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအထောက်အကူပြုကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဒေါက်တာအောင်ခင်က “၁၉၉၈ ကတည်းက ဗိုလ်ရာညွန့်အထက်လမ်းနဲ့ ရွှေတိဂုံဘုရားလမ်းဘက်သွားတဲ့ ပန်တျာလမ်းကို ပိတ်ထားတဲ့အတွက် ရပ်ကွက်နဲ့ပြင်ပကယာဉ်တွေအပြင် ကျောင်းပို့၊ ကျောင်းကြို ကားတွေက တစ်လမ်းထဲကိုပဲ အားပြုနေရတယ်။ အခုနှစ်ဖက်လုံး ပြန်ဖွင့်ပေးလိုက်တဲ့အတွက် နေ့ရောညပါသွားရေးလားရေး အဆင်ပြေသွားတယ်” ဟု ပြောသည်။

၂၀၁၆ ရာသီ MNL အမှတ်ပေးပြိုင်ပွဲ ပွဲစဉ်(၅)တတိယနေ့ပွဲစဉ်များကို ယနေ့ညနေပိုင်းက ကျင်းပရာ ဟံသာဝတီအသင်းနိုင်ပွဲရပြီး ကျန်ပွဲများ သရေရလဒ်ဖြင့် ပြီးဆုံးခဲ့သည်။ (အောင်ဆန်းကွင်း) ရခိုင် - တစ်ဂိုး၊ မကွေး - တစ်ဂိုး နိုင်ပွဲပျောက်ဆုံးနေသည့် အသင်းနှစ်သင်း၏ တွေ့ဆုံမှုက သရေရလဒ်ဖြင့် ပြီးခဲ့ပြီး နိုင်ပွဲရှာဖွေနိုင်ခြင်း မရှိခဲ့ပေ။ ယခုပွဲသရေရလဒ်ကြောင့် မကွေးအသင်းမှာ သုံးပွဲဆက်နိုင်ပွဲပျောက်ဆုံးခဲ့ပြီး ရခိုင်အသင်းမှာ လေးပွဲဆက် နိုင်ပွဲပျောက်ခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။

ရခိုင်နှင့် မကွေးအသင်းတို့ သရေကျ



ရခိုင်နှင့် မကွေးအသင်းတို့ ယှဉ်ပြိုင်နေစဉ်။ အသင်း ချေပရိုးပြန်ရခဲ့ပြီး နောက်ခံလူ မိုက်ကယ်က သွင်းယူခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။ ယင်းနောက်ပိုင်းတွင် နှစ်သင်းစလုံး ဂိုးထပ်မံရရန် ကြိုးပမ်းသော်လည်း သရေရလဒ်ဖြင့် ပြီးဆုံးခဲ့သည်။ အခြားပွဲစဉ်များတွင် မုံရွာကွင်း၌ ဇေယျာရွှေမြေအသင်းနှင့် ဇွဲကပင်အသင်းတို့ တစ်ဂိုးစီသရေကျခဲ့သည်။ ဗစ်တာက ဇေယျာရွှေမြေအတွက် ဂိုးစတင်သွင်းခဲ့သော်လည်း ဇွဲကပင်

၌ ဦးဆောင်နေသည်။ ဇွဲကပင်အသင်းက ၁၀ မှတ်၊ ဇေယျာရွှေမြေအသင်းက ကိုးမှတ်၊ မကွေးအသင်းက ရှစ်မှတ်၊ ရှမ်းယူနိုက်တက်နှင့် ဧရာဝတီအသင်းတို့က ခြောက်မှတ်စီ၊ ရခိုင်အသင်းက ငါးမှတ်၊ ရန်ကုန်၊ ချင်းယူနိုက်တက်နှင့် Horizon အသင်းတို့က လေးမှတ်စီ ရရှိထားပြီး Southern အသင်းက အမှတ်မရသေးပေ။

မြန်မာအိုးပင်းဂေါက်သီးရိုက်ပြိုင်ပွဲ ဆုချီးမြှင့်

ရန်ကုန် ဖေဖော်ဝါရီ ၇ Asain Tour & Japan Toun မြန်မာပီဂျီအေနှင့် မြန်မာနိုင်ငံဂေါက်သီးအဖွဲ့ချုပ်တို့ပူးပေါင်းကျင်းပသည့် Leopalace 21 မြန်မာအိုးပင်းဂေါက်သီးရိုက်ပြိုင်ပွဲ နောက်ဆုံးနေ့ပွဲစဉ်များနှင့် ဆုချီးမြှင့်ပွဲကို ယနေ့နံနက်ပိုင်းမှ စတင်ကာ ရွှင်ရယ်မင်္ဂလာဒုံဂေါက်ကွင်း၌ ကျင်းပရာ နောက်ဆုံးပွဲစဉ်သည် နောက်ဆုံးနေ့ပွဲစဉ်များအပြီးတွင် တောင်အာဖရိကနိုင်ငံသား နောက်ဆုံးသတ်မှတ်ရိုက်ချက်ထက် ၂၄ ချက် လျော့ရိုက်ကာ ချန်ပီယံဆုရရှိခဲ့ပြီး အာဇာနည်ယာနီ(ဂျပန်)နှင့် ဂျူပန်ပတ်ခ်(တောင်ကိုရီးယား)တို့က သတ်မှတ်ရိုက်ချက်ထက် ၂၀ ချက်စီလျော့ရိုက်ကာ ပူးတွဲဒုတိယဆုရရှိခဲ့သည်။ ပြိုင်ပွဲအပြီးတွင် ဆုချီးမြှင့်ပွဲကို ဆက်လက်ကျင်းပရာ Leopalace 21 ဥက္ကဋ္ဌ Mr. Eisei Miyama နှင့် Asian Tour ဥက္ကဋ္ဌ ဦးကြည်လှဟန် တို့က ကျေးဇူးတင်စကားပြောကြားသည်။

ချစ်ကိုကို

ပြည်တွင်းရေးရာ



စစ်တောင်းမြစ်ကမ်းပါးပြိုကျမှုများကြောင့် ရွာထပ်မံပြောင်းရွှေ့ရမည်ကို ဒေသခံများစိုးရိမ်

ကျောက်တံခါး ဖေဖော်ဝါရီ ၇

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး ကျောက်တံခါးမြို့နယ်နှင့် ကျောက်ကြီးမြို့နယ်တို့အား ရစ်ခွေဖြတ်သန်းစီးဆင်းလာသော စစ်တောင်းမြစ်၏ ကမ်းပါးပြိုကျမှုကြောင့် ဖြူး၊ ကျောက်ကြီး၊ ကျောက်တံခါး စသည့်မြို့နယ်များအတွင်း ရှိ ကျေးရွာများမှ ဒေသခံတောင်သူများ စိုးရိမ်ပူပန်မှု မြင့်တက်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

လူဦးရေကတော့ နှစ်ရွာပေါင်း ၁၄၄၇ဦးပါ။ မိုးဦးကျ တာနဲ့ ကမ်းပါးတွေက မတရားပြိုကျတယ်။ ရွာရွေ့ထား တာလည်း သုံးခါလောက်ရှိပြီ။ ဒီနှစ်ထပ်ပြိုရင် တော့ အခက်အခဲဖြစ်နိုင်တယ်။ အခုလည်း ခြံနံဘာမှသိပ်မကွာ တော့ဘူး”ဟု ဦးမြင့်စိုးက ပြောခဲ့ပြီး “ကျွန်မတို့ရွာက နှစ်တိုင်းပြိုနေတယ်။ ခြံဆုတ်ပေးထားတာ လေးခါရှိပြီ။ အခု နွေလည်းပြိုနေတာပဲ။ လယ်တွေလည်း ဆုံးရှုံးခံနေရ တယ်။ဘယ်သူမှလည်း လာမကြည့်ဘူးဖြစ်နေတယ်”ဟု ဖြူးမြို့နယ် မြပဲခူးကျေးရွာအုပ်စုမှ တောင်သူအမျိုးသမီး တစ်ဦးက ပြောသည်။

သီပေါ ဖေဖော်ဝါရီ ၇

(၆၉)နှစ်မြောက် ပြည်ထောင်စု နေ့ကို ဂုဏ်ပြုကြိုဆိုသောအားဖြင့် ရှမ်းပြည်နယ်(မြောက်ပိုင်း) သီပေါ မြို့နယ် ကျေးလက်ဒေသ ဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန၏ ၂၀၁၅-၂၀၁၆ ဘဏ္ဍာနှစ် မန်ပြစ်နှင့် နားမွန်းကျေးရွာ စီမံခန့်ခွဲရေးသွယ်ပေး ရေးလုပ်ငန်း ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားကို ဖေဖော်ဝါရီ ၅ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီ က အဆိုပါ ကျေးရွာမုခ်ဦးရွှေ၌ ကျင်းပသည်။

သီပေါမြို့နယ် ရေပေးရေးလုပ်ငန်းဖွင့်လှစ်

ပြောကြားပြီး မြို့နယ်ကျေးလက်ဒေသ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး ဦးစီးဌာနမှူး လက်ထောက် ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးခိုင်ထွန်းက နိုင်ငံတော်မှ ကျေးလက်ပြည်သူများအပေါ် ထားရှိ သော မေတ္တာ၊ စေတနာနှင့် စီမံခန့် ခွဲရေးလုပ်ငန်း ဆောင်ရွက်မှု အခြေအနေများကို ရှင်းလင်းတင်ပြ သည်။ ထို့နောက် မန်ပြစ်နှင့် နားမွန်း ကျေးရွာ ဒေသခံပြည်သူများကိုယ်စား ရပ်မိရပ်ဖ ဦးစိုင်းဆန်မွန်းက နိုင်ငံတော် က ဆောင်ရွက်ပေးသည့်အတွက် သန့်ရှင်းသော သောက်သုံးရေများ သုံးစွဲနိုင်ပြီဖြစ်၍ ကျေးရွာများမှ အိမ်ခြေ ၆၈ အိမ်၊ လူဦးရေ ၂၈၅ ဦးတို့တွင် ကောင်းမွန်သော သောက်သုံး ရေများရရှိပြီး ကျန်းမာရွှင်လန်းစွာဖြင့် ကျေးရွာ၏ ဖွံ့ဖြိုးရေး၊ ကျန်းမာရေး၊ ပညာရေး၊ လူမှုရေးကိစ္စရပ်များကို ယခင်ကထက် ပိုမိုထွက်ကျယ်စွာ ဆောင်ရွက်နိုင်တော့မှာ ဖြစ်သည့် အတွက် ကျေးဇူးတင်စမ်းမြောက် ကြောင်း ပြောသည်။

ရန်ကုန် ဖေဖော်ဝါရီ ၇

မင်္ဂလာဒုံမြို့နယ် ကျက်သရေဆောင် သမိုင်းဝင် ကျိုက္ကလော့စေတီတော် မြတ်ကြီး (၅၄) ကြိမ်မြောက် ဗုဒ္ဓ ပူဇော်ပွဲတော်ပိတ်ပွဲနှင့် ဆွမ်းဆန် စိမ်းလောင်းလှူပွဲ အခမ်းအနားကို စေတီတော်ရင်ပြင်၌ ဖေဖော်ဝါရီ ၆ ရက် ညနေ ၃ နာရီက ကျင်းပသည်။ ရှေးဦးစွာ မြို့နယ်ဩဝါဒါစရိယ ဆရာတော် ဦးဩဘာသထံမှ ကြွရောက် လာသော ဧည့်ပရိသတ်များက ငါးပါးသီလခံယူ ဆောက်တည်ကြ သည်။ ထို့နောက် ဘဏ္ဍာတော်ထိန်း ဂေါပကအဖွဲ့ နာယကကြီးများ၊ မင်္ဂလာဒုံမြို့နယ်၊ တပ်မတော်သူနာ ပြုနှင့် ဆေးဘက်ဆိုင်ရာတက္ကသိုလ် ကျောင်းအုပ်ကြီး အမှူးပြုသော မင်္ဂလာဒုံတပ်နယ်မှ အရာရှိကြီးများ နှင့် တပ်ရင်းတပ်ဖွဲ့အသီးသီးမှ

သမိုင်းဝင် ကျိုက္ကလော့စေတီတော်မြတ်ကြီး၏ ပုဒ္ဓပူဇော်ပွဲတော်ပိတ်ပွဲနှင့် ဆွမ်းဆန်စိမ်းလောင်းလှူပွဲ ကျင်းပ



အလှူရှင်များ၊ သမိုင်းဝင်ကျိုက္ကလော့ စေတီတော် ဘဏ္ဍာတော်ထိန်း ဂေါပက ဥက္ကဋ္ဌ ဦးခင်မောင်သန်းနှင့် အဖွဲ့ဝင်များ၊ မြို့နယ်အထွေထွေ အုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာနနှင့် ဌာနဆိုင်ရာ အသီးသီးမှအလှူရှင်များ၊ ဘာသာရေး၊ သာသနာရေးဆိုင်ရာ အဖွဲ့အစည်း အသီးသီးမှ ပင့်သံယာတော် ၁၁၈ ပါး နှင့် သီလရှင်ဆရာကြီး၊ ဆရာလေး များအား ဆွမ်းဆန်စိမ်းလောင်းလှူ ကြသည်။ (ဌေးကြိုင်)



ကျေးရွာချင်းဆက်တံတား အမြန်ဆုံးပြုပြင်ပေးရန် ဒေသခံများလိုလား

ကျိုက်ထို ဖေဖော်ဝါရီ ၇

မွန်ပြည်နယ် ကျိုက်ထိုမြို့နယ် မုတ္တမော့ကျေးရွာ အုပ်စု မုတ္တမော့ကျေးရွာနှင့် စစ်ကွင်းကျေးရွာအကြား တနောဆည်ဟောင်းမှ စစ်တောင်းမြစ်သို့ ဖောက်လုပ် ထားသည့် အဓိကရေပို့လွှဲတူးမြောင်းပေါ်တွင် ဖြတ်ကျော် တည်ဆောက်ထားသော အရှည် ၂၅ ပေခန့်ရှိ ကျေးရွာ ချင်းဆက်တံတားမှာ ယခင်က အလေးချိန် ၃ တန်ခန့် ရှိ ဒေသသုံးယာဉ်ငယ်များ ဖြတ်သန်းမောင်းနှင်နိုင်ပြီး ယခုအခါ အုတ်ပတ်ကားတိုင်များ ကောင်းမွန်သော်လည်း

သစ်သားကြမ်းခင်းများ ပေါက်ပြဲ၍ ကြံ့ခိုင်မှုနည်းနေပြီ ဖြစ်ရာ ဆိုင်ကယ်များသာ သွားလာနိုင်သည်။ ယင်းတံတား ကို အချိန်မီ မပြုပြင်ပါက လမ်းတစ်လျှောက်ရှိရွာများ သွားလာရေးခက်ခဲမည့်အပြင် မုတ္တမော့ဘက်ခြမ်းရှိ ကျေးရွာ များမှ သိမ်ဇရပ် (အထက) တွင် ကျောင်းတက်နေသည့် ကျောင်းသား ကျောင်းသူများအတွက်လည်း အခက်အခဲ ကြုံတွေ့ရမည်ဖြစ်ရာ အမြန်ဆုံးပြုပြင်ပေးရန် ဒေသခံများ လိုလားလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။ (ရဲခေါင်ဦး)

လျှပ်စစ်အန္တရာယ်ကင်းရှင်းစေရေးဆောင်ရွက်

ကျောက်ကြီး ဖေဖော်ဝါရီ ၇

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး တောင်ငူခရိုင် ကျောက်ကြီးမြို့နယ် နတ်သံကွင်းမြို့ လျှပ်စစ်မျိုးရုံး လျှပ်စစ်ဓာတ်အားဖြန့်ဖြူးရေးလုပ်ငန်းမှ မြို့နယ်လျှပ်စစ်မျိုး ဦးသက်ဆွေနှင့်ရုံးအဖွဲ့ဝင်များက ဒေသအတွင်းရှိ ပြည်သူများ လျှပ်စစ် အန္တရာယ်ကင်းရှင်းစေရေးနှင့် ဓာတ်အားဖြန့်ဖြူးမှုစနစ်တိုးတက်ကောင်းမွန် လာစေရေးအတွက် ကျောက်ကြီး-နတ်သံကွင်း 11 KV ဓာတ်အားလိုင်းရှိ ဆွေးမြည့်သစ်သားမီးတိုင်များ၊ သစ်သားလက်တန်းများ၊ ကြွေသီးများအား ကွန်ကရစ် ၁၀ မီတာတိုင်များဖြင့် အစားထိုးလဲလှယ်ခြင်း၊ သံလက်တန်းနှင့် ယခင် ၃၅ ဓာတ်ကြိုးများအစား ယခု ACSR(95)ကြိုးများဖြင့် အစားထိုး လဲလှယ်ခြင်း၊ ယခင်လမ်းအကြောင်းအား အန္တရာယ်ရှိသဖြင့် အကြောင်းပြောင်း ရွေ့တည်ဆောက်ခြင်းများ ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။ “ယခင်လိုင်းက တောင်သူတွေအတွက် အန္တရာယ်ရှိလို့ ပြောင်းရွှေ့ပေး တာပါ။ လဲလှယ်တည်ဆောက်ပြုပြင်ခြင်းတွေ လုပ်ဆောင်ရတဲ့ရည်ရွယ်ချက် ကတော့ ဓာတ်အားဖြန့်ဖြူးမှုစနစ် ပိုမိုတိုးတက်ကောင်းမွန်လာစေဖို့နဲ့ ပြည်သူတွေ လျှပ်စစ်အန္တရာယ် ကင်းရှင်းစေဖို့အတွက်ဖြစ်ပါတယ်။ လိုင်း ပြုပြင်တည်ဆောက်တဲ့ရက်တွေမှာတော့ မြို့နယ်တွင်းမှာ အချိန်ပိုင်းအလိုက် မီးဖြတ်တောက်ထားရပါတယ်။ ကြိုတင်ကြော်ငြာချက်တွေလည်း ထုတ်ပြီးပါ ပြီ” ဟု နတ်သံကွင်းမြို့လျှပ်စစ်မျိုး ဦးသက်ဆွေက ပြောသည်။

ဖြူးကိုလင်း(ညောင်ပိုင်း)



မုံရွာမြို့ လေပစ်စိုက်ပျိုးရေးသုတေသနခြံတွင် ဆောင်းသီးနှံပြပွဲ ကျင်းပ

မုံရွာ ဖေဖော်ဝါရီ ၇

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးသည် စပါးစိုက်ပျိုးထုတ်လုပ်ရာတွင် နိုင်ငံတော်၏ တတိယအများဆုံးစိုက်ပျိုးထုတ်လုပ်ရာဒေသကြီးဖြစ်၍ နိုင်ငံ၏တတိယစပါးကျီ အဖြစ်တင်စားခေါ်ဝေါ်ကြပြီး မြေအသုံးချမှုတွင် အသားတင်စိုက်ပျိုးမြေသည် စုစုပေါင်းမြေဧရိယာ၏ ၂၀ ရာခိုင်နှုန်းရှိကြောင်း လယ်မြေသည် ရှစ်ရာခိုင်နှုန်း ပါဝင်ပြီး ယာမြေသည် ၁၀ ရာခိုင်နှုန်းပါဝင်သည့်အတွက် စပါးသာမက အခြား ယာသီးနှံများကိုလည်း အဓိကအားထားစိုက်ပျိုးရာဒေသကြီးဖြစ်ကြောင်း ဖေဖော်ဝါရီ ၇ ရက်က မုံရွာမြို့၊ ဇလပ်စိုက်ပျိုးရေးသုတေသနခြံတွင် ပြုလုပ်သည့် ၂၀၁၅-၂၀၁၆ ဆောင်းသီးနှံပြပွဲတွင် စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာန တိုင်းဒေသကြီးဦးစီးမှူး ဦးခင်မောင်ညွန့်က ပြောကြားသည်။ “စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးမှာ ယာသီးနှံအနေနဲ့ ကြံ၊ နေကြာ၊ မြေပဲ၊ ဆောင်းနှမ်း၊ ကုလားပဲနဲ့ ပဲစင်းငုံတွေဟာ နိုင်ငံရဲ့အများဆုံးစိုက်ပျိုးရာဒေသဖြစ်ပါတယ်။ အခုပြပွဲမှာ သီးနှံတွေအပေါ် စိုက်ပျိုးရေးသုတေသနဦးစီးဌာနက ဆောင်ရွက်ထားတဲ့ သုတေသနဆောင်ရွက်ချက်တွေကို တိုင်းဒေသကြီးအတွင်းမှာရှိတဲ့ တောင်သူ တွေကို ဖိတ်ခေါ်ပြသပြီး အရည်အချင်းလက္ခဏာတွေကို လေ့လာစေသလို မိမိတို့ဒေသစိုက်တဲ့မျိုးတွေနဲ့ နှိုင်းယှဉ်လေ့လာစေပြီး အကဲဖြတ်သုံးသပ်ဆန်း စစ်တာတွေကို သုတေသနပညာရှင်တွေနဲ့ ဆွေးနွေးဆောင်ရွက်ကြတာဖြစ်ပါတယ်”ဟု ဦးခင်မောင်ညွန့်က ပြောပြသည်။ ဆောင်းသီးနှံပြပွဲသို့စိုက်ပျိုးရေး သုတေသနဦးစီးဌာနညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဒေါက်တာရဲတင်ထွန်း တက်ရောက် အမှာစကားပြောကြားပြီး ပဲမျိုးစုံနှင့် နံစားသီးနှံဌာနခွဲညွှန်ကြားရေးမှူး ဒေါက်တာထွန်းရွှေတ ဆောင်းသီးနှံပြပွဲနှင့် ပတ်သက်သည့်များကိုရှင်းပြပြီး တိုင်းဒေသကြီးစိုက်ပျိုးရေးဦးစီးမှူး ဦးခင်မောင်ညွန့်က အမှာစကားပြောကြား သည်။ ထို့နောက် ဇလပ်စိုက်ပျိုးရေးသုတေသနခြံတဝန်ခံဦးမြင့်စိုးက ဆောင်း သီးနှံပြပွဲပြုလုပ်မှုအခြေအနေကို ရှင်းလင်းဆွေးနွေးပြီး တက်ရောက်လာသော ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်၊ ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးများ၊ တာဝန်ရှိပညာရှင်များ၊ ပညာပေးဝန်ထမ်းများ၊ NGO အဖွဲ့အစည်းများမှပုဂ္ဂိုလ်များ၊ မုံရွာမြို့နယ်နှင့်နီးစပ်

ရာတောင်သူများသည် ဆောင်းသီးနှံများကိုကြည့်ရှုပြီး ကြိုက်နှစ်သက်သော မျိုးများကိုရွေးချယ်ကြကာ သီးနှံတာဝန်ခံများနှင့် တောင်သူများအပြန်အလှန် ဆွေးနွေးသည်။ လယ်ယာစိုက်ပျိုးရေးကဏ္ဍ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် စိုက်ပျိုး ရေးသုတေသနလုပ်ငန်းများသည် အခြေခံအုတ်မြစ်သဖွယ် အရေးပါသော ကြောင့် စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး မုံရွာမြို့နယ်တွင် ဇလပ်သုတေသနခြံနှင့် ရေဦးမြို့နယ်တွင် ပန်းကုံးသုတေသနခြံများတည်ထောင်ကာ တိုင်းဒေသကြီး အတွင်း အဓိကစိုက်ပျိုးလျက်ရှိသည့် သီးနှံဆိုင်ရာသုတေသနလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။ ရေဦးမြို့နယ် ပန်းကုံးသုတေသနခြံတွင် ၂၀၁၅-၂၀၁၆ ဆောင်းသီးနှံပြပွဲကို ဖေဖော်ဝါရီ ၈ ရက်တွင် စိုက်ပျိုးရေး သုတေသနဦးစီးဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဒေါက်တာရဲတင်ထွန်းနှင့် ပညာရှင် အဖွဲ့များသွားရောက်ကာ ရွှေဘိုခရိုင်ရှိ တောင်သူများနှင့် တွေ့ဆုံဆွေးနွေးမည် ဖြစ်သည်။

မျိုးဝင်းထွန်း(မုံရွာ)

မန္တလေး၌ စုပေါင်းဓမ္မတေးဂီတပွဲတော် ကျင်းပ

မန္တလေး ဖေဖော်ဝါရီ ၇

မန္တလေးခရစ်ယာန်အသင်းတော် များစုပေါင်း၍ တတိယအကြိမ်ဓမ္မ တေးဂီတပွဲတော်ကို ဖေဖော်ဝါရီ ၇ ရက်၊ ၄ ရက်၊ ၅ ရက် ည ၇ နာရီမှ ည ၁၀ နာရီအထိ မန္တလေးမြို့ ရှမ်းတိုင်းရင်းသားများအသင်းတွင် ကျင်းပသည်။ ဓမ္မတေးဂီတပွဲတော် တွင် နိုင်ငံကျော်အဆိုတော်များ

ဖြစ်သော ဖြူဖြူကျော်သိန်း၊ ဆုန်သင်း ပါရ်၊ အိုင်းရင်းဇင်မာမြင့်၊ ကောင်းကောင်း၊ ဒီဖြိုး၊ ရာဇဝေတို့က ဓမ္မတေးများဖြင့် ဖျော်ဖြေခြင်း၊ တေးသရုပ်ဖော်တင်ဆက်မှုများ၊ ဂုဏ်တော်ချီးမွမ်းခြင်းများ၊ အနာ ရောဂါအမျိုးမျိုးအတွက် ဆုတောင်း ခြင်းများ စုပေါင်းဆောင်ရွက်ကြ ကြောင်း သိရသည်။ သီတကိုကို(မန္တလေး)

အနုပညာ

ရုပ်မြင်သံကြားအစီအစဉ်များ

[၈ - ၂ - ၂၀၁၆ (တနင်္လာနေ့)]

မြန်မာ့ရုပ်မြင်သံကြား Entertainment Channel

၆:၀၀ အဖွင့် -အလင်္ကာဝတ်ရည်	၈:၃၅ တေးဂီတအစီအစဉ်
မြန်မာတေးဂီတ အဖွဲ့ဖျော်ဖြေခန်း(အပိုင်း-၂၃)	၈:၅၀ မြန်မာ့အပြိုင်သဘင် ရေစီးကြောင်း“ရေဒီယိုအပြိုင်” (မင်းသမီး-ခိုင်မာလွင်၊ လှရွှင်တော်-ပေါ်ဦးလှိုင်ဘွား၊ ဝမ်းတူး၊ ဂျယ်လီ)
၆:၂၀ ပြည်သူ့နိမိတ်“ငါမရှိရင်”	၁၀:၀၀ ASEAN Cultural Fair-2014
၆:၃၅ ဝတ်စားဆင်ယင်မှုပြပွဲ	၁၀:၂၀ မြန်မာ့ဗီဒီယိုဇာတ်လမ်း “ဦးလေးကြီး” (ကျော်ရဲအောင်၊ မေကဗျာ)
၇:၀၀ နိုင်ငံခြားဇာတ်လမ်းတွဲ “မကြေတဲ့နှင်းဆီ” (အပိုင်း-၅၇)	၁၂:၀၀ အစီအစဉ်ပြီး၏။
၇:၅၀ နိုင်ငံခြားဇာတ်လမ်းတွဲ “ရွှေထီးဆောင်းမိသားစု” (အပိုင်း-၃)	

တစ်နေ့ ၆ နာရီစာ (၄)ကြိမ်ပြသပါမည်။
မှတ်ချက်
၈. ၂. ၂၀၁၆(တနင်္လာနေ့) ည ၁၀:၀၀ မှ ၉. ၂. ၂၀၁၆ (အင်္ဂါနေ့) ည ၆:၀၀ အထိပြသပါမည်။

မြန်မာ့ရုပ်မြင်သံကြား News Channel

၆:၀၀ တောင်တန်းသာသနာပြု ဆရာတော်ကြီး၏ ပရိတ်တရားတော်	၆:၃၀ ကြော်ငြာပဒေသာ မြန်မာ့အသံနှင့် ရုပ်မြင်သံကြား နှစ်(၇၀)ပြည့်အထိမ်းအမှတ် ဆိုကြမယ်၊ ဖျော်ကြမယ် ဆု(၃)ကြိမ်နှင့် အထက် ရရှိသူများ၏ ဖျော်ဖြေမှုအစီအစဉ်
၇:၃၅ ပြည်သူ့တို့ရဲ့စကားသံများ	၆:၄၅ ကြုံရဆုံးရသတင်း ဖတ်ကြားသူတို့ဘဝ
၈:၃၅ မြန်မာ့အသံလိုက်အစီအစဉ် အမျိုးသမီးများ	၇:၃၀ မြန်မာ့အသံနှင့် ရုပ်မြင်သံကြား နှစ်(၇၀)ပြည့်အထိမ်းအမှတ် စတီရီယိုတေးသံရှင်းများ၏ ဖျော်ဖြေမှုအစီအစဉ်
၉:၃၅ ရွယ်လုံစံအင်္ကျီအစီအစဉ်	၈:၀၀ ပြည်တွင်းသတင်း၊ နိုင်ငံတကာသတင်း၊ မိုးလေဝသအခြေအနေ
၁၀:၃၅ အနုပညာသတင်းအစီအစဉ်	၈:၃၅ လူထုကိုအခြေပြုကာရပ်တည် မြန်မာ့ခရီးသွားလုပ်ငန်း (CBT)
၁၁:၃၅ မြန်မာ့ရုပ်မြင်သံကြား လူငယ်အစီအစဉ်	၉:၀၀ ပြည်တွင်းသတင်း၊ မိုးလေဝသအခြေအနေ -မြန်မာ့အသံနှင့် ရုပ်မြင်သံကြား နှစ်(၇၀)ပြည့်အထိမ်းအမှတ် မြန်မာ့သံစဉ်သီချင်းများ (ရာဇဝင်းတင့်၊ တက္ကသိုလ်လှလှ) -MRTV Actor Star
၁၂:၃၅ နိုင်ငံခြားဇာတ်လမ်းတွဲ “တောင်းတဲ့ဆု” (အပိုင်း-၈၄)	၉:၃၀ မြန်မာ့ရုပ်မြင်သံကြား နှစ်(၇၀)ပြည့်အထိမ်းအမှတ် မြန်မာ့သံစဉ်သီချင်းများ (ဒါရိုက်တာ-အောင်မြင်မြတ်) (အပိုင်း-၂)
၁:၁၀ Tasty Trip (ပုဂံဒေသ)	
၃:၃၅ ရွှေပြောင်အလုပ်သမား အစီအစဉ်	
၄:၃၅ အဝေးသင်တက္ကသိုလ်ရုပ်မြင် သံကြားသင်ခန်းစာ -တတိယနှစ် (ဒေသနီကဗေဒအထူးပြု) (ဒေသနီကဗေဒ)	
၅:၁၅ သမိုင်းခေတ်အစဉ် ဖလင်တီပီအသွင်	
၅:၃၅ သတင်းတစ်ပုဒ်၏ နောက်ကွယ်က လှုပ်ရှားမှုပုံရိပ်များ	
၅:၄၅ နှစ်(၁၀၀)ပြည့်ဂုဏ်ပြုအစီအစဉ်	
၆:၂၀ လူမှုစီးပွားအားထားစရာ	

မှတ်ချက်။ နာရီစဉ်တိုင်းတွင် ပြည်တွင်းသတင်းနှင့် နိုင်ငံတကာသတင်းများထုတ်လွှင့်
ပေးပါမည်။

MRVT-4ရုပ်မြင်သံကြား အစီအစဉ်အကျဉ်း

၅:၀၀ ပဋ္ဌာန်းပါဠိတော်+ရတနာသုတ်	၁၂:၄၅ တန်ခိုးကြီးမား ဘုရားစေတီ ပုထိုးများ (ယက္ကန်းစင်တောင်ပေါ်မှ တန်ခိုးကြီးမား ဘုရားစေတီ ပုထိုးများ)
၅:၄၀ "Emotion Management & Mindful Compassion တရားပွဲ သင်တန်း"(အပိုင်း-၆) တရားတော် [ပါမောက္ခဒေါက်တာဘဒ္ဒန္တ ဓမ္မသာမိ(အောက်စဖို့ဒ် ဆရာတော်)]	၂:၂၀ မြန်မာ့ရုပ်သံဇာတ်လမ်းတွဲ “မေတ္တာအသင်္ဃာ” (အပိုင်း-၁၄)
၆:၄၀ MRTV-4 ရုပ်သံဇာတ်လမ်းတွဲ “အကြင်နာလက်ကလေး” (အပိုင်း-၉၆)	၄:၀၀ Cartoon Series (English Play ground)
၇:၅၀ ရန်ကုန်မြင်ကွင်းကျယ် (TZE Press Conference စာနယ်ဇင်း ရှင်းလင်းပွဲအခမ်းအနား)	၆:၁၀ Health Fix
၈:၀၀ “မင်္ဂလာပါ” The Morning Show	၆:၁၅ MRTV-4 ရုပ်သံဇာတ်လမ်းတွဲ “အကြင်နာလက်ကလေး” (အပိုင်း-၉၇)
၉:၃၀ MRTV-4 ရုပ်သံဇာတ်လမ်းတွဲ “အိမ်ရှင်မတို့ချစ်စကား” (အပိုင်း-၁၅)	၇:၂၀ မြန်မာ့ရုပ်သံဇာတ်လမ်းတွဲ “မေတ္တာအသင်္ဃာ” (အပိုင်း-၁၅)
၁၀:၁၀ ခေတ်သစ်ဖျီမေ	၈:၁၅ Drive It
၁၀:၅၅ အနုပညာမိုးကောင်းကင်	၈:၄၀ MRTV-4 ရုပ်သံဇာတ်လမ်းတွဲ “အိမ်ရှင်မတို့ချစ်စကား” (အပိုင်း-၁၆)
၁၁:၁၅ သွားမယ်စားမယ် (Thai 47)	၉:၂၀ MRTV-4 ရုပ်သံဇာတ်လမ်းတွဲ “ဝန္တဝင်ကုန်သည်” (အပိုင်း-၈)
၁၁:၄၀ Forever Music Tribute Myo Kyaut Myine Virus 364 Bit (အပိုင်း-၁) (ပထမပိုင်း)	၉:၅၅ အနုပညာမိုးကောင်းကင်
၁၂:၀၀ MRTV-4 ရုပ်သံဇာတ်လမ်းတွဲ “ဝန္တဝင်ကုန်သည်”(အပိုင်း-၇)	၁၀:၂၀ MRTV-4 Stage
	၁၀:၅၅ World of Knowledge (Spine Chillers Vampire Bats)

ကတ်တီပယ်ရီနဲ့ ဒေါ်လန်ဒိုဘလွန်းတို့ တွဲနေကြပြီလား



ရွှေကမ္ဘာလုံးဆုပေးပွဲကြီးရဲ့ ပါတီပွဲမှာ တွေ့ရတဲ့ ဒေါ်လန်ဒိုဘလွန်းနဲ့ ကတ်တီပယ်ရီ

အမေရိကန်ပေါ့ပီတေးဂီတလောကမှာ အောင်မြင်နေတဲ့ အဆိုတော် ကတ်တီပယ်ရီနဲ့ ပင်လယ်ဓားပြရုပ်ရှင် “The Pirates of the Caribbean” မှာ မင်းသားကြီးကျော်နီဒင်နဲ့တွဲဖက်သရုပ်ဆောင်ရင်း နာမည်ကျော်တစ်ဦးဖြစ်လာတဲ့ မင်းသားအော်လန်ဒိုဘလွန်းတို့နှစ်ဦးဟာ လတ်တလောဟောလီဝုဒ်ရဲ့ ငွေကြယ် ပွင့်တွေကြားမှာ လူပြောများနေတဲ့ စုံတွဲတစ်တွဲ ဖြစ်နေပါတယ်။

ပြီးခဲ့တဲ့လအတွင်း ကျင်းပခဲ့တဲ့ ရွှေကမ္ဘာလုံးဆုပေးပွဲကြီးရဲ့ပါတီပွဲမှာ ရင်းနှီးလွန်းတဲ့ သူတို့နှစ်ဦးရဲ့အပြုအမူ အနေအထိုင်တွေကြောင့် ဒေသတွင်း မီဒီယာတွေရဲ့ စိတ်ဝင်စားခြင်းကို ခံခဲ့ရပါတယ်။ အဲဒီနောက်မှာလည်း သူတို့ နှစ်ဦးကို ဟောလီဝုဒ်ရဲ့ ပါတီပွဲတော်တော်များများမှာ အတူတွဲတွေ့လာရတဲ့အခါ ချစ်သူတွေဖြစ်နေကြပြီလို့ သံသယဝင်ခဲ့ကြပြီး မကြာသေးမီက ပြုလုပ်ခဲ့တဲ့ ရုပ်ရှင်ထုတ်လုပ်သူ အလီကတ်ရှာရီရန်ရဲ့ မွေးနေ့ပါတီမှာတော့ ပါတီကျင်းပ ရာဟိုတယ်ရဲ့ဘားမှာ သူတို့နှစ်ဦးပွေ့ဖက်နေတာကို တွေ့မြင်ခဲ့ရတဲ့အတွက် နယူးစ်ဒေါ့ကွန်းက သူတို့နှစ်ဦးကို ဟောလီဝုဒ်ရဲ့ စုံတွဲသစ်အဖြစ် ဖော်ပြခဲ့ပါတယ်။

ယင်းပါတီပွဲညက သူတို့နှစ်ဦးရဲ့အခြေအနေနဲ့ပတ်သက်ပြီး သတင်း ရင်းမြစ်တစ်ဦးကလည်း “ကတ်တီနဲ့ ဒေါ်လန်ဒိုဘလွန်းတို့မှာ ဆက်ဆံရေးပုံစံ သစ်တစ်ခု ဖြစ်လာခဲ့ပါပြီ။ သူတို့နှစ်ဦးဟာ တစ်ညလုံးတစ်ယောက်ကိုတစ်ယောက် ပွေ့ဖက်လိုက်၊ စနောက်လိုက်နဲ့ အချိန်တွေကို ကုန်စေခဲ့ပါတယ်” လို့ နယူးယောက် ပို့စ်ကို ပြောကြားခဲ့ပါတယ်။

ကတ်တီပယ်ရီဟာ နာမည်ကျော်အဆိုတော်တစ်ဦးဖြစ်တဲ့ ဂျွန်မေရာနဲ့ နှစ်နှစ်ကြာ လက်တွဲခဲ့ဖူးပါတယ်။ လက်တွဲလိုက်၊ ပြန်ကွဲသွားလိုက်နဲ့ ကတ်တီနဲ့ ဂျွန်မေရာတို့ရဲ့ အချစ်ခရီးဟာ နှစ်နှစ်ကျော်ကြာပြီးတဲ့နောက် ၂၀၁၄ခုနှစ်အတွင်း မှာ အဆုံးသတ်ခဲ့ပါတယ်။ ဒါပေမယ့် ၂၀၁၅ခုနှစ်ကုန်ပိုင်းမှာ ကတ်တီနဲ့ ဂျွန်မေရာ တို့ရဲ့သတင်းကိုလည်း သဲ့သဲ့လေးကြားခဲ့ရပါသေးတယ်။

ဒေါ်လန်ဒိုဘလွန်းကတော့ ဇနီးဖြစ်သူ မရန်ဒါကာနဲ့ ၂၀၁၃ခုနှစ်မှာ လမ်းခွဲခဲ့ပြီးတဲ့နောက် အမျိုးသမီးများစွာနဲ့ သတင်းတွေထွက်ခဲ့ပါတယ်။ ပြီးခဲ့တဲ့ လအတွင်းက အဆိုတော်ဆယ်လီနာဂိုမက်စ်နဲ့ ချစ်သူတွေဖြစ်နေကြပြီလို့ ဒေသမီဒီယာအချို့က စွပ်စွဲပြောဆိုခဲ့ပေမယ့် အဆိုပါကောလာဟလအပေါ် အော်လန်ဒိုဘလွန်းက ပြန်လည်ငြင်းချက်ထုတ်ခဲ့ပါတယ်။ ယခုတစ်ကြိမ် ကတ်တီပယ်ရီနဲ့ သတင်းတွေထွက်ခဲ့တဲ့အပေါ်မှာ မင်းသားက တစ်စုံတစ်ရာတုံ့ပြန်ခဲ့ ခြင်းမရှိသေးတဲ့အတွက် သူတို့နှစ်ဦးရဲ့ဇာတ်လမ်းဟာ ဟောလီဝုဒ်မီဒီယာတွေ အကြား ဝေဖန်စရာတစ်ခုအဖြစ် ရှိနေဆဲပါ။

အေးပြည့် - ရေးသားသည်

မီနီတေးအယ်လ်ဘမ်သစ်နဲ့ ၂၀၁၆ ကို စတင်ထိုက်တဲ့ မိန်းသား

တောင်ကိုရီးယားရဲ့ အမျိုးသမီးပေါ့ပီတေးဂီတအဖွဲ့တစ်ဖွဲ့ဖြစ်တဲ့ မိန်းသား က ပြီးခဲ့တဲ့ သောကြာနေ့က ၂၀၁၆ခုနှစ်အတွင်း ပထမဦးဆုံးသော အနုပညာ လှုပ်ရှားမှုအဖြစ် သူတို့ရဲ့ မီနီတေးအယ်လ်ဘမ်သစ်“Prism”အတွက် ဓာတ်ပုံ တွေကို ထုတ်ဖော်ပြသခဲ့ပါတယ်။

ကိုယ်စိတ်ဆင်ခဲ့ကြပါတယ်။ ၂၀၀၉ ခုနှစ်က စတင်ပွဲစဉ်ခဲ့တဲ့ အဆိုပါတေးဂီတအဖွဲ့ဟာ လတ်တလော အထိ တေးအယ်လ်ဘမ်သုံးခုသာ ထွက်ရှိခဲ့ပြီးဖြစ်ကာ ယခု ဖေဖော်ဝါရီလ အတွင်းမှာတော့ အဖွဲ့ရဲ့ တေးသီချင်း၊ အကနဲ့ ဖျော်ဖြေတင်ဆက်မှုတွေကို ဆက်တိုက်ခံစားကြရတော့မှာဖြစ်ကြောင်း ကိုရီးယားဘိုးဒေါ့ကွန်းက ဖော်ပြခဲ့ ပါတယ်။



အလှူအတန်းအရက်ကျေဆုံးသော ကိုရီးယားရဲ့နတ်သမီးပေးများ

တောင်ကိုရီးယားရဲ့ ပေါ့ပီတေးဂီတအဖွဲ့မှ ဆူဇီနဲ့ “Girl's Day” မှ တိုင်ရီတို့နှစ်ဦးကို တောင်ကိုရီးယားအနုပညာရှင်တွေအနက် အလှူအတန်း အရက်ရော ဆုံးသော အလှူနတ်သမီးပေးနှစ်ဦးအဖြစ် ကိုရီးယားဘိုးဒေါ့ကွန်းက တင်စားဖော်ပြခဲ့ပါတယ်။



ဆူဇီ

တောင်ကိုရီးယားမီဒီယာများကလည်း သူတို့နှစ်ဦးဟာ ရုပ်ရှင်လှုပ်ရှား အရည်အချင်းနဲ့ပြည့်စုံ သည်သာမက လှူဒါန်းမှုအပြုလုပ်ခဲ့ဆုံးသော တောင်ကိုရီးယားအနုပညာရှင်နှစ်ဦးအဖြစ် ဖော်ပြခဲ့ ကြပါတယ်။



ဟိုင်ရီ

ဟိုင်ရီဟာ သက်ကြီးရွယ်အိုတွေအတွက် အလှူငွေ ဝမ်းသန်း ၅၀(အမေရိကန်ဒေါ်လာ လေးသောင်းနှစ်ထောင်ခန့်)လှူဒါန်းခဲ့ပါတယ်။ သူ့ရဲ့ရုပ်ရှင် “Reply 1988”ကို ရိုက်ကူး ထုတ်လုပ်ပြီးတဲ့နောက် ဟိုင်ရီဟာ မီဒီယာတွေကိုအသိပေးခြင်းမရှိတဲ့ အလှူအတန်းတစ်ခုကိုလည်း လျှို့ဝှက်ပြုလုပ်ခဲ့ကြောင်း သိရပါတယ်။

ဆူဇီကလည်း သွေးကင်ဆာနဲ့ အခြားသောကင်ဆာရောဂါသည်တွေအတွက် လှူဒါန်းမှုတွေ ပြုလုပ်လျက်ရှိပြီး ယာဉ်တိုက်မှုတစ်ခုမှာ ပါဝင်ခဲ့တဲ့သူတွေအတွက် အလှူငွေ ဝမ်းသန်း ၅၀ ခန့် လှူဒါန်းခဲ့ပါတယ်။

အဆိုပါကေပေါ့ပီတေးဂီတအဖွဲ့ဟာ ၂၀၁၅ ခုနှစ်ရဲ့ အအောင်မြင်ဆုံးသော အနုပညာရှင်များ အဖြစ်လည်း သတ်မှတ်ခြင်းခံခဲ့ရပြီး သူတို့နှစ်ဦးကို ၂၀၁၆ ခုနှစ်ရဲ့ အတက်ကြွဆုံးသော သူများရယ် လို့ တောင်ကိုရီးယားရဲ့ အနုပညာချစ်ပရိသတ်တွေက သတ်မှတ်ခဲ့ကြပါတယ်။

ပူးတွဲ

ညအိပ်ရပ်နားထားသည့် ယာဉ်များအတွင်းမှ ငွေနှင့်ပစ္စည်းများကို ကိုက်ဖွဲ့၍ ခိုးယူသူများအား ဖမ်းဆီးရမိ

နေပြည်တော် ဖေဖော်ဝါရီ ၇ - နေပြည်တော် ကောင်စီနယ်မြေ ဇေယျာသီရိမြို့နယ် ရန်ကုန်-မန္တလေး ကားလမ်းပေါ်တွင် ညအိပ်ရပ်နား ထားသော ယာဉ်များအတွင်းမှ ငွေနှင့်ပစ္စည်းများကို ကိုက်ဖွဲ့၍ ခိုးယူသူများအား ဖေဖော်ဝါရီ ၇ ရက် နံနက်ပိုင်းက ဖမ်းဆီး ရမိခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

တစ်စီးဖြင့် လူသုံးဦးရောက်လာပြီး ပြည်စံအောင်ရပ်ကွက် ရှင်းလင်း ဆောင်ရွက် ရပ်နားထားသော နောက်တွဲယာဉ်တစ်စီးပေါ်သို့ တက် ရောက်ခိုးယူရန် ကြံစည်နေစဉ် နောက်တွဲယာဉ်မှာ မောင်းနှင်ထွက်ခွာ သွားကြောင်း ထို့ကြောင့် 3F/---- ပရိဘောဂ်ယာဉ်အား စစ်ဆေးရာ လယ်ဝေးမြို့နယ် ကုလားရွာနေ ချစ်ဦးမောင်(၂၂)နှစ်၊ တစ်ရပ်တည်း နေ ကျော်မင်းနိုင်(၂၇)နှစ်နှင့် ဇင်လင်းအောင်(ခ)ဇင်လေး(၂၅)နှစ် တို့ သုံးဦးအား တွေ့ရှိရပြီး ၎င်းတို့နှင့် အတူ အရိုးအသွား ၂ ပေ ၅ လက်မ သုံးဦးအား ရွှေတွင်းကုန်းမြို့မရဲစခန်း ခန့်ရှိ ဓားအိမ်ပါ ငှက်ကြီးတောင်စား တစ်ချောင်း၊ ပလာယာတစ်ချောင်း၊ ခဲတံချွန်စား ခုနစ်ချောင်း၊ ဝက်အူလှည့် နှစ်ချောင်း၊ လောက်လေးခွန်လက်၊

လောက်စာလုံး ထည့်ထားသည့် လွယ်အိတ်နှစ်လုံး၊ လက်နှိပ်ဓာတ်မီး အသေးနှစ်လက်၊ ဇင်းနှစ်တံဆိပ် ရွှေရောင်လက်ပတ်နာရီ တစ်လုံး၊ တစ်ထောင်တန်ငွေဝတ္ထု ၁၀ ရွက်၊ ဟာဝေးအမျိုးအစား အဖြူရောင် ဟန်းဆက်တစ်လုံး၊ ဆမ်ဆောင်းအမျိုး အစား အနက်ရောင် ဟန်းဆက်တစ်လုံး၊ ဟော်နာအမျိုးအစား အဖြူရောင် ဟန်းဆက်တစ်လုံးနှင့် ပရိဘောဂ် ယာဉ်တစ်စီးတို့ကို သိမ်းဆည်းရမိခဲ့ သည်။

(ရာမည)

နေပြည်တော် ဖေဖော်ဝါရီ ၇ မူးယစ်တပ်ဖွဲ့(၂၅)တောင်ကြီး နှင့် ကလေးမြို့မရဲစခန်းမှ တပ်ဖွဲ့ဝင် များပါဝင်သော ပူးပေါင်းအဖွဲ့သည် ဖေဖော်ဝါရီ ၄ ရက်က ကလေးမြို့ ရပ်ကွက်(၅) သမဝါယမတည်းခိုခန်း သို့ဝင်ရောက်ရာဗွေရာ တည်းခိုခန်း ရွှေတွင် အောင်ကျော်ဝင်းစိန်၊ သူရဇော်၊ ထွန်းဦး၊ မျိုးမင်းညွန့်၊ မျိုးခိုင်ဦးနှင့် မျိုးအောင်တို့ခြောက်ဦးအား တွေ့ရှိပြီး ၎င်းတို့ထံမှ စိတ်ကြွေးသွပ်ဆေး ပြား ၁၅၈၀ နှင့် ၎င်းတို့ပိုင်ဆိုင်သည့် ယာဉ်အမှတ် YGN AA/.... ၊ တိုယိုတာကိုရိုလာ ဖော်တော်ယာဉ် ပေါ်မှ ဆေးခြောက် ၁၃ ကီလိုတို့ကို သိမ်းဆည်းရမိသည်။

ကလေးမြို့တွင် စိတ်ကြွေးသွပ်ဆေးပြား ၁၅၈၀ နှင့် ဆေးခြောက် ၁၃ ကီလို သိမ်းဆည်းရမိ



ထွန်းဦး၊ မျိုးမင်းညွန့်၊ အောင်ကျော်ဝင်းစိန်၊ သူရဇော်၊ မျိုးခိုင်ဦးနှင့် မျိုးအောင် တို့ခြောက်ဦးအား သိမ်းဆည်းရမိ မူးယစ်ဆေးဝါးများနှင့်အတူ တွေ့ရစဉ်။

၁၂ ဘီးကုန်တင်ယာဉ်နှစ်စီး မျက်နှာချင်းဆိုင်တိုက်မိ



နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေ တပ်ကုန်းမြို့နယ် ရန်ကုန်-မန္တလေးလမ်းဟောင်း မိုင်တိုင်အမှတ် (၂၇၂/၄-၅) ကြား နွယ်ရစ်ကျေးရွာအနီးတွင် ဖေဖော်ဝါရီ ၆ ရက် နံနက် ၁ နာရီခွဲခန့်က ပျဉ်းမနားမှ တပ်ကုန်းသို့ ဝမ်းတွင်းမြို့နေ အောင်သန်းဦး မောင်းနှင်လာသော 6B/-- နီဆန်း ၁၂ ဘီးကုန်တင်ယာဉ်နှင့် မျက်နှာချင်းဆိုင်တိုက်မိ ကလေးမြို့နေ ဝင်းလွင် မောင်းနှင်လာသော 6D/-- နီဆန်း ၁၂ ဘီးကုန်တင်ယာဉ်တို့ လမ်းအလယ်တွင် မျက်နှာချင်းဆိုင်တိုက်မိ သဖြင့် 6D/--ကုန်တင်ယာဉ်မှ ယာဉ်နောက်လိုက် ဦးတင်အေး(ကလေးမြို့)တွင် ဝဲနဖူးပေါက်ပြဲ၊ ဝဲလက်ဖျံပေါက်ပြဲ ဒဏ်ရာများရရှိခဲ့၍ အောင်သန်းဦးနှင့် ဝင်းလွင်တို့အား အရေးယူထားကြောင်း သိရသည်။

(ဝေဉ)

နေပြည်တော် ဖေဖော်ဝါရီ ၇ နေပြည်တော် ဖေဖော်ဝါရီ ၇

ဇန်နဝါရီလအတွင်း ပူးယစ်ဆေးဝါးအမှုပေါင်း ၅၉၄ မှုပြစ်ပွားပြီး ကုတ်ကို အရေးယူနိုင်ခဲ့

နေပြည်တော် ဖေဖော်ဝါရီ ၇ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး မုံရွာမြို့

ထန်းတော အင်းစပ်ရပ်ကွက်နေ ကျော်ထွန်းလွင်(ခ) တရုတ်ကြီး (၂၆) နှစ်သည် ဖေဖော်ဝါရီ ၅ ရက် ည ၇ နာရီခွဲခန့်က နေအိမ်အဖိအောက်ရုံ

ရေချိုးစဉ် လျှပ်စစ်ရေမော်တာတွင် တပ်ဆင်ထားသော

ပိုင်ယာကြိုးအားထိမိ၍ ဓာတ်လိုက်သေဆုံး

၃-၂-၂၀၁၆ရက်ထုတ် ကြေးမုံသတင်းစာ စာမျက်နှာ(၂၉)ပါ

တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ ဦးဝင်းထွန်း(စဉ်-၃၉၀၀)၊ အထက်တန်းရှေ့နေ ဒေါ်မိုးမိုးခိုင်(စဉ်-၃၇၅၆၄)တို့၏ ကန်ကွက်နိုင်ကြောင်း ကြေညာစာအပေါ် ကန်ကွက်ပြန်ကြားခြင်း

Travel & Tours 01-551240, 09-5003647. Package များ: -ဗီယက်နမ်-ကမ္ဘောဒီးယား (Flight) (6D/5N) \$595, -ဗီယက်နမ်-ဟနွိုင်-ဟလောင်-ဘေး-ဟိုချီမင်း- Cu Chi (5D/4N) \$565, -ဗီယက်နမ်-ဟိုချီမင်း (Saigon River Cruise) -မဒေါင် (4D/3N) \$350, - (April 10, 17) ဗီယက်နမ်-ကမ္ဘောဒီးယား အထူးဝေးစဉ် (8D/7N) \$450

EAG 78, ပုလဲဘူလမ်း၊ တာကလေးမြို့နယ်၊ ဝဘားရပ်ကွက်၊ ကြည့်ပိုင်တိုင်း၊ 0973071901. ရေခဲမုန့်၊ Snack၊ ပျော်ရည်၊ သစ်သီးယို၊ မုန့်ပုတ်သင်တန်း၊ ဂျယ်လီ၊ မုန့်၊ ဆော့စ်မျိုးစုံ၊ အချိုရည်နှင့်ဆန်ပြာထုတ်လုပ်သင်တန်း

380164 09 5017088 09250640699. ခရီးစဉ်အမျိုးမျိုးနှင့် လာရီယာဉ်များ ဆက်သွယ်ပါ။

ပျောက်ဆုံးကြောင်း သန့်ကျော်ကျော် [၁၄/မနု(နိုင်) ၀၅၈၀၀၆၆၆ အမည်ပေါက် EE-၂၉၉၃ ကား အထောက်အထားက(၃)စာအုပ် အပါအဝင် အလုံးစုံ ပျောက်သွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိ ပါက အကြောင်းကြားပေးပါရန်။ ဖုန်း-၀၉-၇၉၉၁၁၄၉၆၆၊ ၀၉-၇၉၅၆၈၀၆၂၉၊ ၀၉-၇၃၀၀၉၀၂၂

တိုက်ခန်းရောင်းမည် ယုနေ Highway Complex 4FL ထောင့်ခန်း၊ ဝရန်တာ (၃) ဘက်၊ (၁၆၃၀ sqft) ဖုန်း-၀၉-၇၅၁၁၆၂၄၃

ဦးတင်အောင်မြင့်[၁၂/ဒဂုန်(နိုင်)၀၁၀၄၅၉] တိုက်(၁၂)၊ အခန်း-၂၀၂၊ ရတနာမုန့်(၃)လမ်း၊ လှိုင်မြို့နယ် သီရိဇော် ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့နယ် ယောမင်းကြီးလမ်း၊ ယောမင်းကြီးကွန်း၊ အခန်း(၁၀၀)နေ အဝှမ်း ဟာသီရိသုဓမ္မသီရိဒေါ်အေးအေးခန့်(ခ)ဒေါ်ခင်စန်းကြည်၏ လွှဲအပ်ပိုင်ခွင့်ကြားချက်အရ သိစေအပ်ပါသည်။

ကြေးမုံ

ကြေးမုံ

အင်တာနက် ခေတ်မှာ အင်္ဂလိပ်စာ တတ်မှ မြစ်မယ်

ဂရမာဆာရီအောင်အောင်

March April May

ဒေါ်မှူးအောင်အောင်

Grammar & Essay (သဒ္ဒါ + စာစီတည်း) B.A (English)
 English Speaking (အင်္ဂလိပ်စကားပြော) Certificate in Travel & Tourism City College of San Francisco

၂၅ ပန်းဆိုးတန်း၊ ကျောက်တံတား။ 01 252 919, A-2 (တက်လမ်း) သံသုမာလမ်း၊ သုဝဏ္ဏ။ 09 798443320

Y.E.S. Since 1994 International English Language Centre

တက္ကသိုလ်ဝင်တန်း အောင်မြင်ပြီးသူများ နှင့် သွဲကြို၊ သွဲရများ အတွက်

Basic Spoken English
 Mon to Thurs-10:00-12:00am 15 Feb
 Mon to Thurs-1:00-3:00 pm 15,29 Feb
 Mon to Thurs-3:00-5:00 pm 15,29 Feb
 Sat & Sun - 9:00-12:00 am 27 Feb
 Sat & Sun - 3:45-6:45 pm 27 Feb
 Mon to Thurs-7:30-9:30 am 29 Feb
 Mon to Thurs-5:30-7:00 pm 29 Feb

Pre-Intermediate English
 Mon to Thurs-10:30-12:30 am 15 Feb
 Mon to Thurs-7:30-9:30 am 22 Feb
 Mon to Thurs-10:00-12:00am 29 Feb
 Mon to Thurs-5:00-7:00pm 29 Feb

Vocabulary Enrichment Course
 Sat & Sun - 10:00-12:00 am 20 Feb

Grammar Foundation Course
 Mon to Thurs - 3:30-5:00 pm 29 Feb

Structure & Written Expression
 Sat & Sun - 3:30-6:30pm 20 Feb
 Sat & Sun - 12:30-3:30pm 6 Feb
 Sat & Sun - 5:30-7:00pm 29 Feb

Intermediate English
 Mon to Thurs-1:00-3:00 pm 29 Feb

Basic Writing Course
 Sat & Sun - 12:30 - 3:30 pm 27 Feb
 Mon to Thurs - 1:00-3:00 pm 29 Feb

Academic Preparation For IELTS (AFL)
 Mon to Thurs - 10:30 - 12:30am 22 Feb
SAT Mon to Thurs -3:30-5:00pm 22 Feb
IELTS (Foundation) Mon to Thurs 5:30 to 7pm 22 Feb
IELTS (Speaking) Sat&Sun 10:30 to 12:30am 27 Feb
IELTS (Speaking) Sat&Sun 1:00 to 3:30pm 27 Feb

Academic Writing Course
 Sat & Sun - 5:00 - 7:00 pm 27 Feb

NEW SAT Mon to Thurs -5:30-7:15pm 22 Feb
TOEFL Mon to Thurs-5:30-7:15pm 22 Feb

နေရာသိုကလေးများအတွက် အင်္ဂလိပ်စကားပြော သင်တန်းများ
 Level I G- 5 & 6 Mon to Thurs : 8-10am 14 Mar
 Level II G- 7 & 8 Mon to Thurs : 8-10am 14 Mar
 Level III G- 9 & 10 Mon to Thurs: 8-10am 14 Mar

No.190, 2nd Flr, 28th St(Upper), Pabedan Tsp. Ph: 01-243950, 246910

ES4E SUMMER SCHOOL

March to May 2016
 (Age 5 to 14)

Enrol Now!

☎ 01-8550337, 8550960, 578204, 561652

GUSTO International College

UK အသိအမှတ်ပြု ကွန်ပျူတာသိပ္ပံဘွဲ့ကို ပြည်တွင်း၌ ရယူလိုသူများအတွက်

GUSTO INTERNATIONAL COLLEGE edexcel Approved Centre No.93683

တက္ကသိုလ်ဝင်တန်း (သို့) IGCSE အောင်မြင်ထားပြီး ပြည်တွင်းပြည်ပ အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်း အကောင်းဆုံး ကွန်ပျူတာ ပညာရှင်/ လုပ်ငန်းရှင် ဖြစ်လိုသူများ လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။
 အဆင့်မြင့် ကွန်ပျူတာ နည်းပညာဘာသာရပ်များကို နိုင်ငံတကာ တက္ကသိုလ်ကြီးများအတိုင်း Student Centered Learning Approach ဖြင့် စာတွေ့လက်တွေ့ သင်ယူရမည်ဖြစ်သည်။
 စာသင်ကာလ ၂ နှစ်တက်ရောက်ပြီး အောင်မြင်ပါက UK's Edexcel မှ ချီးမြှင့်သော Higher National Diploma ကို ရရှိမည်ဖြစ်သည်။
 နောက်ဆုံးနှစ် (၁) နှစ်ကို ပြည်တွင်းရှိ GUSTO ၌ဖြစ်စေ ၊ UK, US, Australia, Singapore စသော နိုင်ငံတကာရှိ တက္ကသိုလ် ကြီးများ၌ဖြစ်စေ တက်ရောက်ပြီး B.Sc (Hons) Computing ဘွဲ့ကို ရရှိမည်ဖြစ်ပါသည်။

2016 February Intake အတွက် ကျောင်းစတင် လျှောက်ထားနိုင်ပါပြီ

Wai Moe Lwin
UWE, Bristol (UK)

Sun Maung Oo
UWE, Bristol (UK)

Min Kyaw Thu
UWE, Bristol (UK)

May Myo
UWE, Bristol (UK)

Wai Lin Aung
Huddersfield (UK)

Call Now !
 09 - 789 888 222
 09 - 86 288 06

အမှတ် ၂၉၉ (အေ) ပြည်လမ်း၊ စမ်းချောင်းမြို့နယ်၊ မြေနီကုန်းတံတားအနီး၊ ရန်ကုန်မြို့။ # နယ်မှကျောင်းသားများအတွက် အဆောင်စီစဉ်ပေးပါသည်။

Since 1996

ပုလဲ

၂၀၁၅ တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းအောင်မြင်သူများ၊ ပုလဲကောလိပ်ကျောင်းသားလူထုအဖွဲ့
 မင်္ဂလာဒုံတစ်မြို့နယ်လမ်းပထမ၊ မြောက်ပိုင်းတန်းတော်လမ်း၊ ပုလဲ

ဆရာဝန်များဦးစီးသော
 (၅၈၀) ပရိသတ်များနှင့် ဝန်ထမ်းများ

ပံ့ပိုးကူညီ နှင့် ကိုယ်ပိုင်အထက်တန်းကျောင်း

မိမိတို့ဆရာဝန်ဖြစ်အောင် လေ့ကျင့်ခဲ့သည့်ပုံစံအတိုင်း လေ့ကျင့်ပေးသည်။ စာရိတ္တ၊ စည်းကမ်းပြုပြင်ပေးသည်။ ဆိတ်ငြိမ် ခြိမ်းကွယ် အားကစားကွင်း၊ အားကစားစင်တာ စသောအဆင်အတင်များ၊ ကွန်ပျူတာ၊ အင်္ဂလိပ် (4 Skill)၊ အားကစား၊ စားစီတံ၊ ပြည်တွင်းပြည်ပလေ့လာရေးများ။

(၈) တန်းအထိအထက် အထူးကူညီပေးသည်။ (၉) တန်းအထူး - သင်ပို့ရန်ဆိုင်ရာမှစ၍ (၁၀) တန်းစာမေးပေးသော အထူးပြုပြင်ပေးသည်။
 (၁၀) တန်း (၄) တန်းအထက်အထက်နှင့် (၈/၉) တန်းကျောင်းတွင်း ပထမဆရာကျောင်းသားများကို နိုင်ငံခြားတက္ကသိုလ် လေ့လာရေး အမှုပို့ဆောင်ပေးသည်။

၂၀၁၆ ကြီးပွားလက်ခံခွင့် အပတ် (၇၅) ငုထိပေး။ ပုလဲမြို့၊ ပုလဲလမ်း။ ပုလဲ - ၀၉ ၅၁၅၈၈၅၁ ၊ ၀၉ ၃၁၂၉၇၂၆။ တွဲရအဆောင်မှ / Guide အလို့ငှါသည်

ဆရာဝန်အဖွဲ့

ကျောင်းသင်ကြားခြင်း

ကျောင်းအားကစားပြိုင်ပွဲ

ကျောင်းလေ့လာရေးခရီးများ

သမီးအဖြစ်မှ အပြစ်အပိုင်အမွေပြတ်စွန့်လွှတ်ခြင်း
အများသိစေရန် ကြေညာခြင်း
 ရန်ကုန်မြို့၊ သာကေတမြို့နယ်၊ ၁၀ တောင်၊ ၁၄ ရပ်ကွက်၊ အကောက်ခွန်ဝန်ထမ်းအိမ်ရာ၊
 လိုင်(၉) အခန်း(၆)နေ ဦးသိန်းဝင်း၏ သမီးဖြစ်သူ မမိသ အသက်(၃၂)နှစ်၊ [၁၄/မအပ(နိုင်)
 ၀၉၂၄၈၇]သည်မိခင်၏အမိန့်အတိုင်း မနှစ်သက်သည့် မိမိအဖွဲ့အစည်းများမှ အသက်(၃၅) (၁၅) နှစ်အထက်
 သမီးအဖြစ်မှ အမွေပြတ်စွန့်လွှတ်လိုက်ကြောင်း၊ ၎င်းနှင့်ပတ်သက်သော ကိစ္စအဝဝအား (၁၅) နှစ်
 တာဝန်ယူဖြေရှင်းပေးမည်မဟုတ်ပါကြောင်း၊
 (စုံစမ်းမေးမြန်းခြင်းသည်ခံပါ။)
 ဦးသိန်းဝင်း(၅/၈ကန(နိုင်)၀၁၅၅၅၅)

အမွေစားအမွေခံသားအဖြစ်မှ အမွေပြတ်စွန့်လွှတ်ခြင်း
 မြစ်သားမြို့၊ ရွှေသွေးရပ်နေ ဒေါ်သန်းသန်းစိန်(၉/မသန(နိုင်)၀၀၇၉၈၇)၏
 သား ဦးစိုးဇာနည်အောင်(၉/မသန(နိုင်)၀၀၇၉၀၃)သည် မိဘအား စိတ်ဆင်း
 ရဲအောင် အကြိမ်ကြိမ်ပြုလုပ်နေပါသဖြင့် ၁၄-၀၀-၂၀၁၅ ရက်မှစ၍ အမွေပြတ်
 စွန့်လွှတ်ခြင်း ကြေညာအပ်ပါသည်။ ၎င်းနှင့်ပတ်သက် သောမည်သည့်ကိစ္စမဆို
 တာဝန်ယူဖြေရှင်းပေးမည်မဟုတ်ကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။ (စုံစမ်း
 မေးမြန်းသည်ခံပါ။)
 ဒေါ်သန်းသန်းစိန်

သားအဖြစ်မှအမွေပြတ်စွန့်လွှတ်ခြင်း
 မန္တလေးမြို့၊ (၅)ရပ်ကွက်၊ ၆၀ လမ်း၊ အမှတ်-၅/၄-၅၄၈ ဦးကျွန်းဆန်း-
 ဒေါ်ဟော်ဆန်လန်းတို့၏သား ကိုကျော်သုဝဏ္ဏ(၉/မအန(နိုင်)၀၀၆၆၂၀)သည် မိဘ တို့၏
 ဆိုဆုံးမမှုကို နှစ်ခြမ်းမရိုက် မိမိသဘောဆန္ဒအတိုင်း ပြုမူဆောင်ရွက်သွားပါ သဖြင့်
 သားအဖြစ်မှ အမွေပြတ်စွန့်လွှတ်လိုက်ပါသည်။ ၎င်းနှင့်ပတ်သက်သော ကိစ္စအဝဝ
 တာဝန်ယူမည်မဟုတ်ပါ။ (စုံစမ်းမေးမြန်းခြင်းသည်ခံပါ။)
 ဦးကျွန်းဆန်း(၀/မညန(နိုင်)၀၇၀၄၄၉)
 ဒေါ်ဟော်ဆန်လန်း(၀/မညန(နိုင်)၀၇၀၄၄၉)



KMD
Institute

**ဖေဖော်ဝါရီလ(၉)ရက်နေ့တွင် ကွန်ပျူတာသင်တန်း
အပ်နှံသူတိုင်းအတွက်အထူးအခွင့်အရေး**

Application & Professional Courses

20% OFF
Special Discount



၉ ရက်၊ ဖေဖော်ဝါရီလ၊ ၂၀၁၆။ (အင်္ဂါနေ့)

တစ်ရက်တည်းသာ

HOT LINE
09 262 600450

ပန်းချီဆန်း ၃၀၁၀၃၅
၃၉၁၂၀၆

ပြန်ကုန်း ၅၂၇၄၃၆
၅၀၂၂၃၃

လမ်းမတော် ၂၂၀၅၅၅
၂၃၀၃၀၀၁

တာမွေ(၁) (၂) ၅၄၁၃၂၈
၅၄၆၆၀၀

လှည်းတန်း(၁) (၂) ၅၂၄၄၀၀
၅၀၅၃၉၉

သိမ်ကြီးရေ ၃၀၄၂၆၀
၃၀၄၆၄၁

MBA awarded by UBIS University
HND awarded by SQA, UK

တက္ကသိုလ်ဝင်တန်း အောင်မြင်ပြီးသူများအတွက်

- Swiss MBA
- Dual (Swiss/U.S.) MBA
- HND Business
- HND Business with IT
- HND Business with HRM
- HND Business with Accounting

Full-Time / Part-Time

Hotline : 09 26 333 4223/4/5/6 , 09 4500 63108/9

MBC City Campus : 4th Floor, BKK Tower, Lanetown Township, Yangon, Myanmar.
Tel: 91 3391388/91, www.gpsm.com

စီးပွားရေးတက္ကသိုလ်(၁၉၆၄-၆၈)နှစ် ဘွဲ့ရသူသင်ချင်းများ၏ (၁၃)ကြိမ်မြောက် မိတ်ဆုံခရီးစဉ်

ခရီးစဉ်(၁) - သန်လျင်မြို့ ဘုရားများဖူးရန်
 ခရီးစဉ်(၂) - သန်လျင်သဒ္ဒမ္မဇောတိကာရုံ (ရွှေကျင်) ကျောင်းမူလတန်းလွန် ၁/၈ ကျောင်းတွင် လှူဒါန်းရန်
 ခရီးစဉ်(၃) - မြိုင်မြိုင်ဟိုတယ်ခန်းမ၊ သန်လျင်
 ရက်စွဲ - ၁၂-၂-၂၀၁၆(ပြည်ထောင်စုနေ့)
 အချိန် - နံနက် ၇နာရီတိတိထွက်ခွာပြီး ညနေ ၅နာရီခန့်ပြန်ရောက်ပါမည်။
 စုရပ် - ပင်မစီးပွားရေးတက္ကသိုလ်(ကမာရွတ်နယ်မြေ)
 မှတ်ချက်။ ။ (၁)၁/၈ ကျောင်းသား/သူများအတွက် ငွေ/ကျောင်းသုံးပစ္စည်း/အသုံးအဆောင်များကို ယူဆောင်လျှင်အခမဲ့ပေးပို့ပါမည်။
 (၂) သူငယ်ချင်းများ လက်ဆောင်လဲလှယ်ရန်အတွက် တစ်ဦးချင်းအမှတ်တရပစ္စည်းများ ယူဆောင်လာပါရန်။
 လိုက်ပါလိုသူ သူငယ်ချင်းများ အောက်ပါဖုန်းနံပါတ်များသို့ ဆက်သွယ်စုံစမ်းနိုင်ပါသည်။
 ၁။ ဒေါ်ခင်ဝင်းရီ-၀၉-၅၄၀၇၇၂၀
 ၂။ ဒေါ်နန္ဒီမေမိန်း-၀၉-၅၁၈၅၁၁၁

ဖခင် အထက ကော့မှူး၊ နဝမတန်း(D)မှ မောင်ချစ်မင်းထွန်း၏ ဖခင်အမည်မှန်မှာ အမည်မှန် ဦးသန်းထွန်း(၁၂/ကမန(နိုင်)၀၁၂၅၇၉)ဖြစ်ပါသည်။

ဖခင် မကျွေးတိုင်းဒေသကြီး၊ စလင်းမြို့နယ်၊ အထက ဆင်ဖြူကျွန်းနဝမတန်း(D)မှ မောင်မင်းအောင်၏ဖခင်အမည်မှန်မှာ ဦးမင်းသိုက်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ဦးမင်းသိုက်(၈/စလန(နိုင်)၀၈၆၃၈၇)အမည်မှန် ဦးမင်းသိုက်(၈/စလန(နိုင်)၀၈၆၃၈၇)

“တရားမမှုအစဉ်တစ်က” တု ဆိုရိုးစကားရိုရာ နို့တစ်အပေးများက တရားမမှုကြီးတစ်ခုလုံး ရှုံးနိုင်ရတတ်သဖြင့် နို့တစ်အပေးမများလို ရှေ့နေမောင်မယ်သစ်လွင်များနှင့် ဥပဒေပညာလေ့လာလိုက်စားသူများဆောင်ထားသင့်သည့် ဦးမြင့်လွင် (တရားလွတ်တော်ရှေ့နေ) ရေးသားပြုစုသည့်

တရားမမှုတစ်က ၁၀၀

တရားခွင်လက်တွေ့ အထောက်အကူပြုစာအုပ် မကြာမီထွက်ပါမည်။
လွင်စာပေ (ရန်ကုန်)၊ ၀၉ ၇၃၀၀၂၃၁၁၊ ၀၉ ၂၅၄၅၀၀၅၉၃

TO ANYONE WHO WANTS TO MASTER ENGLISH; ACADEMICALLY, PROFESSIONALLY, SOCIALLY WELL-PREPARED FOR

1NESS INTERNATIONAL SCHOOL

COURSES

- Nursery or Preschool
- Kindergarten
- Primary 1 to Secondary (IGCSE 'O' LEVEL & A/As LEVELS)
- Cambridge Young Learners Courses
- Cambridge Adult Learners Courses
- Cambridge Exams-Oriented Courses
- Language Proficiency Courses
- Weekend Courses
- Summer Courses
- Vocational Trainings
- English for Moms and Dads.

ကျောင်းကားရှိသည် Schoolbus Available

- Teaching Training (Feb- Apl)အတွက်လက်ခံပါပြီ။
- Summer Courses များ (1.3.2016 မှ 13.1.2016) အတွင်းကျောင်းသားလက်ခံပါပြီ။ (လူဦးရေတန်းသတ်ထားပါသည်။)

No.74/B, Aung Tha Pyay Road, Insein Township, Yangon. (ဗဟိုကားလမ်းအနီး)
 ☎ 01-644525 ☎ 09-5164660, 09 254902322, 09 782213959, 09-970554170, 09 264197665

ကုမ္ပဏီတည်ထောင်ခြင်း၊ ပြည်ပပို့ကုန်သွင်းကုန် လုပ်ငန်းအဆင့်များ၊ အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာကုသိုလ်ရေးကုသိုလ်ရေးအသုံးအဆန်းများ၊ မြန်မာနိုင်ငံ၏ပို့ကုန်သွင်းကုန်လုပ်ငန်းလုပ်ငန်းများ L/C, TT, သဘောတင်ခြင်း၊ အကောက်ခွန်နှင့်အခြားအခွန်အခများတွက်ချက်ခြင်း စသည်ဖြင့် . . .

ပြည်ပပို့ကုန်၊ သွင်းကုန်လုပ်ငန်း လမ်းညွှန်သင်တန်း

အပတ်စဉ်(၆၃)

သင်တန်းစရက် - ၁၃ - ၂ - ၂၀၁၆
 သင်တန်းကာလ - ၇ပတ် (စနေ၊ တနင်္ဂနွေ - နံနက် ၇ မှ ၉:၁၅ နာရီ)

အလင်းသစ်စာပေ
 အခန်း(၆၀၀)၊ အမှတ်(၁၇)၊ ၅၂-လမ်း(အောက်)၊ ဗိုလ်တထောင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊
 ဖုန်း- ၀၉-၅၄-၀၀၃၀၂၊ ၀၉-၈၇-၀၃၃၄၈

ICEC IDEAL CLASS EDUCATION CENTRE

ကိုယ်ပိုင်အထက်တန်းကျောင်း နှင့် အဆင့်မြင့်ပညာရေး ဘော်ဒါ (သူငယ်တန်း မှ တက္ကသိုလ်ဝင်တန်း အထိ)

ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန ကိုယ်ပိုင်အထက်တန်းကျောင်း မှတ်ပုံတင်အမှတ် ၈၈၈ - ၁၃ / ၄၁ / ၀၇၁ (လိုင်)မှတ်ပုံတင်အမှတ် - ၈၈၈ - ၁၃ / ၀၇ / ၂၀၉ (တာမွေ)

- “စံ” ပညာရပ်သင် (လှိုင်) ခြံအမှတ်(၂)၊ ရွာမကျောင်းလမ်း၊ ဝဟိုလမ်းအနီး၊ လှိုင်မြို့နယ် ရန်ကုန်မြို့။ Website : www.icecprivateschool.com
Tel : 09-300 59147, 09-300 59148, 09-795886818, 09-255965938
- “စံပြ” ကျောင်း (တာမွေ) (A-5) မေတ္တာရိပ်မွန်အိမ်ရာ၊ သမိန်စရမ်းလမ်း၊ နတ်ချောင်းရပ်၊ တာမွေမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။
Tel : 09 7316 6911, 09-2559 65939, 09-7316 2577, 09 7996 43183
- “စံစီ” ကျောင်း (လှိုင်သာယာ) အမှတ်(၆၉၁ / ၁ - ၂) ညောင်တုန်းလမ်းနှင့် ကျွန်စစ်သားလမ်းထောင့် လှိုင်သာယာမြို့နယ်၊ ရုံးရှေ့မှတ်တိုင်(ယခင် - ဝင်းသူဇာဆိုင်)
Tel : 09-44037 8745, 09-44037 8746, 09-78527 4023

၂၀၁၆-၁၇ ပညာသင်နှစ်ကတွက် လှိုင်သာယာ ICEC ကျောင်းခွဲကို ထပ်မံ ပွင့်လှစ်လိုက်ပါပြီ။ (ကျောင်းခွဲပိတ်လက်ခံနေပြီ)

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး၊ ရေတာရှည်မြို့နယ်၊ မြို့လှမြို့၊ ကျောင်းသား/ကျောင်းသူ ဟောင်းများ၏

(နဝမ)အကြိမ်မြောက် အာစရိယပူဇော်ပွဲ ဖိတ်ကြားလွှာ

ရေတာရှည်မြို့နယ်၊ မြို့လှမြို့၊ (အထက)ကျောင်းတွင် ပညာသင်ကြားခဲ့ကြသော ကျောင်းသား/သူဟောင်းများ၏ (နဝမ)အကြိမ်မြောက် အာစရိယပူဇော်ပွဲကို အောက်ပါအတိုင်း ကျင်းပပြုလုပ်မည်ဖြစ်ပါ၍ ရပ်နီးရပ်ဝေးတွင် ရောက်ရှိနေသော ဆရာကြီး/ဆရာမကြီးများနှင့် ကျောင်းနေဖော် သူငယ်ချင်း ကျောင်းသား/သူ ဟောင်းများ မပျက်မကွက်ကြရောက်နိုင်ပါရန် လေးစားစွာ ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။

အစီအစဉ်

ပူဇော်ပွဲကျင်းပမည့်နေ့ - ၂၈-၂-၂၀၁၆(တနင်္ဂနွေနေ့)

ပူဇော်ပွဲကျင်းပမည့်အချိန် - နံနက် ၇:၀၀နာရီမှ ဖြန်းတည့် ၂နာရီထိ

ပူဇော်ပွဲကျင်းပမည့်နေရာ - အထက၊ မြို့လှမြို့

ဆက်သွယ်ရန်- ဦးဇော်ဝင်း ၀၉-၄၂၈၀၆၇၂၉၇၊
ဒေါ်သိန်းစိုင်းလှိုင် ၀၉-၄၀၂၅၇၇၈၀၅

** ချောင်းရေ၊ မြောင်းရေ၊ မိုးရွေ့များလျှံ၍ အိမ်အတွင်းသို့ မဝင်စေရန် Plinth Level (အုတ်ခုံ) ပြင်ပေးခြင်း

** တစ်ထပ်အိမ်မှ နှစ်ထပ်အိမ်ဖြစ်အောင် ပြုလုပ်ပေးခြင်း

** တစ်ထပ်တိုက်မှ နှစ်ထပ်တိုက်ဖြစ်အောင် ပြုလုပ်ပေးခြင်း

** သစ်သားအိမ်မှ အုတ်တိုက်ဖြစ်အောင် ပြုလုပ်ပေးခြင်း တို့ကို ဆောင်ရွက်ပေးပါသည်။

09 264381912 ; 09 8630518 ; 09 33419046

ပုဆိပ်အိမ်ခြံမြေ မုဒ္ဒကယာ-မနိကောကီ-သီရိလင်္ကာ ဘုရားဖူးဝန်ဆောင်မှုအဖွဲ့

ခေါ်ဝင်းဝင်း ကိုယ်တိုင်ဦးဆောင်သော ၂၀၁၆ မုဒ္ဒကယာခရီးစဉ်အထူးဈေးနှုန်း

ဂယာ	ခန့်ကောက်	သီရိလင်္ကာ
Mar 02 , 16 , 30 , Apr-11 (သင်္ကြန်)	ဝန်ကောက် (၃) ရက် Feb - 25	(၆) ရက် ခရီးစဉ်
(၇- ရက်ခရီးစဉ်) Mar 02	ဝန်ကောက် - ကမ္ဘောဒီးယား (၅) ရက် Feb - 25	23-03-2016
Apr - 11 (သင်္ကြန်)	ဝန်ကောက် - ပတ္တရာ-အယုဒ္ဓယ (၅) ရက် Feb-25	11-04-2016 (သင်္ကြန်ပိတ်ရက်)
၇ ရက်ခရီးစဉ် (ပုံမှန်/ဟိုတယ်သီးသန့်)	ဝန်ကောက် - ဖူးဝက်-အယုဒ္ဓယ(၅) ရက် Feb - 25	18-05-2016 (ညောင်ရေသွန်းပွဲတော်)
၇ ရက်ခရီးစဉ် (ပုံမှန်/ဟိုတယ်သီးသန့်)	(ဟိုတယ်သီးသန့်)	(ဟိုတယ်သီးသန့်)

၇ ရက်ခရီးစဉ် - ၀၁-၂၂၀၅၀၆၊ ၀၁-၂၂၉၀၀၀၊ ၀၉-၇၃၀၉၆၄၃၆၊ ၀၉-၇၉၆၉၆၆၂၁ မန္တလေးရုံးခွဲ - ၀၉-၃၃၂၇၄၄၄၇၊ ၀၉-၄၀၂၅၇၇၈၀၅

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းကြော်ငြာစာ

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး၊ တောင်ငူခရိုင်၊ တောင်ငူမြို့နယ်၊ အမှတ်(၁၂)ရပ်ကွက်၊ မြေတိုင်း အကွက်အမှတ်(၅-က ဈေးတန်း)အကွက် ဦးပိုင်(၁၀၅) ဧရိယာ(၀.၂၇၆)ဧကရှိ(အရှေ့ဘက်-၁၀၄ အနောက်ဘက်-ဦးဝင်းစုလမ်း၊ တောင်ဘက်-ဦးမိုးလမ်း၊ မြောက်ဘက်-လမ်းကြား)မြေအား လူနေဝန်ရန် ရရှိရန် ဦးဝဏ္ဏမိုး(၇/တငန(နိုင်)၁၁၆၇၉၄၇၇ လျှောက်ထားလာမှုနှင့်ပတ်သက်၍ ကန့်ကွက်လိသူများအနေဖြင့် မြေပိုင်ဆိုင်မှုအထောက်အထားများတင်ပြပြီး ယနေ့မတိုင်မီ (၁၅)ရက် အတွင်း ဤမြို့နယ်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာနသို့ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်သည်အထိ ကန့်ကွက်ခြင်းမရှိပါက လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ပြီး လျှောက်ထားသူသို့ မြေဝန်ထုတ်ပေးလိမ့်မည်ဖြစ်ကြောင်း အများ သိစေရန်ကြော်ငြာအပ်ပါသည်။

တောင်ငူမြို့နယ်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန

မြန်မာကော်ဘွန် - ကုမ္ပဏီ

- * ခန်းဆီးလိက်ကာပိတ် နှင့် Blindsမျိုးစုံချုပ်လုပ်ခြင်း။
- * သိုက်ကာတန်း မျိုးစုံတပ်ဆင်ခြင်း။
- * Sofa, Cushion ဒီဇိုင်းမျိုးစုံ ချုပ်လုပ်ခြင်းနှင့် ပြုပြင်ခြင်း။
- * မွှေရာ အမျိုးမျိုးဆောင်းချခြင်းနှင့် ပြုပြင်ခြင်း။
- * ခန်းဆီးလိက်ကာ ပိတ်စများကို လက်လီ/လက်ကား ရရှိနိုင်ပါသည်။

အမှတ်-(၁၂၀)၊ မဟာဝတနွယ်လမ်း နှင့် (၅၇)လမ်းထိမ်း၊ ရန်ကင်းမြို့၊
Ph: 291317/202921 ; 09-8627489

အမေရိကန်နိုင်ငံ၌ အိမ်ခြံမြေလုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံ(12)နှစ်ရှိပြီး ကိုယ်ပိုင်လိုင်စင်ဖြင့်ဆောက်လုပ်သောတိုက်ခန်းများ

Capella Real Estate & Investment Co.,Ltd

လူနေစည်ကားပြီး ဆိုင်ခန်းဖွင့်လှစ်ရန် စီးပွားရေးအချက်အချာကျသောနေရာ

ပထမအကြိမ်သွင်းခငွေ → **25 သိန်း (စာချုပ် ဝေမျှချိန်)**

"တိုက်ခန်းဈေးနှုန်း သိန်း(180) မှစ၍.....

တည်နေရာ → အင်းစိန် မြို့နယ် - ငမိန်လမ်း၊ သရဖီလမ်း၊
သီရိလမ်း (1080 sqft)၊ က-၂ လမ်း၊
လှိုင်မြို့နယ် - သံလမ်း

5% -10 % Special Discount

အမှန်အကန်လျှော့ အမှန်အကန်ရောင်း

အသေးစိတ်သိရှိလိုပါက ။ ရုံးလိပ်စာ - အမှတ်(459-B)၊ ၄လွှာ၊ တက္ကသိုလ်ရိပ်သာလမ်းသစ်၊ ဗဟန်းမြို့နယ်၊ ရုံးဖုန်း - ၀၉ ၃၂၂၂၂၄၂၇၊ ၀၉ ၂၅၉၂၉၆၀၅

Since 1860 **Armstrong** HEALTHCARE SOLUTION FLOORING **USA PRODUCT**

BUY! Healthcare Flooring 10,000 Sq-ft → **GET FREE Healthcare Wall Covering 1,000 Sq-ft**

Wallflex

For Myanmar market by **Home** Since 1996

First 10 Hospitals Only ☎ 09 79 700 70 70
09 79 700 70 71

ရောင်းမည်

သယ်ဆောင်ရေးမြို့နယ်၊ ငမိန်ရိပ်(၃)လမ်း၊ (၆)လမ်း၊ (၉)လမ်းရှိ မြေညီထပ်မှ (၆)လွှာအထိ တိုက်ခန်းများကို ဈေးနှုန်းချိုသာစွာဖြင့် အမြန်ရောင်းမည်။ (B.C.C ရရှိပြီး)

ဖုန်း-၀၉-၅၄၀၁၀၁၁၊ ၀၉-၇၃၀၉၅၆၇၇၊ ၀၉-၅၀၀၂၉၃၁

မြေကွက်ဝယ်လိုသည်

ဒဂုံမြို့သစ်အရှေ့ပိုင်း၊
တောင်ပိုင်း၊ ဆိပ်ကမ်းရှိ
မြေကွက်များ ဝယ်လိုသည်။
Ph:09-250644566
09-255781353
09-254046497

တိုက်ခန်းရောင်းမည်

လေးထောင့်ကန်လမ်းကျောက်၊ ပြည်တော် အေးလမ်း၊ ထောင့်တိုက် 2F ပေ(၁၂၂x၅၅)၊ 1BR(ကိုရီးယားပါကေးခင်း)၊ သံပန်း(1Aircon) အသင့်နေနိုင် သိန်း(၃၃၀)
ဖုန်း-၀၉-၄၅၀၀၄၅၀၄၊ ၀၉-၂၅၀၉၄၃၃၅၅

၆"ပတ်လည်
ကွန်ကရစ်တုံးရောင်းရန်ရှိသည်
ဖုန်း-၀၁-၆၄၄၅၀၆၊
၀၉-၅၀၄၀၉၈၂

ပေါ့ပါးလွယ်ကူသည်... **FIRE.Safe မီးသတ်ဆေးဘူး**

FIRE.Safe **FIRE.Safe 2** **FIRE.Safe 3**

အမြို့မြို့အနယ်နယ်ရှိ Super Market ၊ ကုန်တိုက် နှင့် စတိုးဆိုင်ကြီးများတွင်ဝယ်ယူရရှိနိုင်ပါသည်။

SOLE AGENT **FIRE.SAFE Co., Ltd**
ဗဟိုရုံး: ညောင်တန်းရိပ်သာလမ်း၊
ဒဂုံမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့။
ဖက်သွယ်ဖုန်းများ -
09 440 444444
09 458 222222

ISO 9001

မြေကွက်များဝယ်လိုသည်

ဒဂုံဆိပ်ကမ်း၊ ဒဂုံအရှေ့၊
ဒဂုံတောင်မြို့နယ်များရှိ မြေကွက်
များ ဝယ်လိုပါသည်။
ပိုင်ရှင်ကိုယ်တိုင်ဆက်သွယ်ပါ။
Ph:09-260664480,
09-260664490

ဒဂုံမြို့သစ်

အရှေ့ပိုင်း
ဆိပ်ကမ်းမြို့နယ်
တောင်ပိုင်း၊ မြောက်ပိုင်း
များရှိမြေကွက်များကို
ဈေးကောင်းပေးဝယ်သည်။
09-730 97123
09-450026077

လှိုင်သာယာမြေ(ရောင်း+ငှား)ရန်

ပေ(၄၅x၆၀) (၃ကွက်)(၈၀၀စီ) (၃ထိပ်၊ ၅ထိပ်၊ တံတားဖြူ)

ဂိုဒေါင်ငှားရန်

လှိုင်သာယာစက်မှုဇုန်(၅)ရှိ ၂၅၀၀၀(စတုရန်းပေ)ဂိုဒေါင်(၂)လုံး
(ရေ+မီး)စုံ(၈၅)သိန်း(ညှိနှိုင်းစေ့)
Ph:09-799247761, 09-799247760
09-420115548, 09-799247763

ကြေးမုံ

ကြေးမုံ

သီတဂူရွှေပြည်ဟိန်းစက္ကူဒါနဆေးရုံ(ရန်ကုန်) ၅၈-ကြိမ်မြောက် ဖေဖော်ဝါရီ (၁၂) အလင်းဒါနအထူးအစီအစဉ်

သီတဂူရွှေပြည်ဟိန်းစက္ကူဒါနဆေးရုံ(ရန်ကုန်)၏ ၅၈-ကြိမ်မြောက် မျက်စိစွဲစိတ်ခြင်း အလင်းအလှူတော်ကို မြန်မာနိုင်ငံလုံးဆိုင်ရာ ထေရဝါဒဒုဒ္ဒဘာသာအဖွဲ့ချုပ်နှင့် နယ်စပ်တောင်တန်းဒေသ သာသနာ့နဂ္ဂဟအသင်း၏ပံ့ပိုးမှုဖြင့် ရွှေပြည်ဟိန်းဆရာတော်ဦးဆောင်၍ ဖေဖော်ဝါရီလ (၁၂၊ ၁၃၊ ၁၄)ရက်များတွင် ကရင်ပြည်နယ်၊ ဘားအံမြို့၊ ပြည်နယ်ဆေးရုံကြီး၌ အထူးအစီအစဉ်ဖြင့် မျက်စိရောဂါစမ်းသပ်ကုသခြင်းနှင့် စွဲစိတ်ကုသခြင်းအပြင် အခြားသောအထွေထွေရောဂါများ ကုသပေးခြင်းများကို ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ရာ ဖေဖော်ဝါရီလ(၁၁)ရက်နောက်ဆုံး ထား၍ ဦးမောင်မောင်ညွန့် ဌာနမှူး(စီမံ)၊ သာသနာ့နဂ္ဂဟအသင်း(ဝဟို)၊ ဖုန်း-၀၉ ၂၅၁၁၅၉၉၉၂ သို့ဆက်သွယ်စာရင်းပေးသွင်းနိုင်ကြောင်း သတင်းကောင်းပါးအပ်ပါသည်။

သီတဂူရွှေပြည်ဟိန်း စက္ကူဒါနဆေးရုံ၊ ရွှေပြည်ဟိန်းကျောင်း - ၁၆ ရပ်ကွက်၊ ပြည်သာယာ၊ ရန်ကင်း၊ (ကျိုက္ကသံစုပါဝမ်း၊ တာမွေလေးသံလမ်းအနီး) ဖုန်း ၅၄၁၄၉၂၊ ၀၉-၇၃၀၅၆၅၆၉

သီတဂူရွှေပြည်ဟိန်း စက္ကူဒါနဆေးရုံ ဖေဖော်ဝါရီ ၁၂၊ ၁၃၊ ၁၄ (၅၈)ကြိမ်မြောက် မျက်စိစွဲစိတ်အလင်းဒါနပါဝင်လှူဒါန်းခွင့်

ဖေဖော်ဝါရီလ(၁၂၊ ၁၃၊ ၁၄)ရက်များတွင် ၅၈-ကြိမ်မြောက် မျက်စိစွဲစိတ်အလင်းဒါနအထူးအစီအစဉ်ကို ကရင်ပြည်နယ်၊ ဘားအံမြို့၊ ပြည်နယ်ဆေးရုံကြီး၌ ပြုလုပ်မည်ဖြစ်ရာ မျက်စိစွဲစိတ်ရောင် (၁)ဦးအတွက် ခွဲစိတ်ခြင်းအလှူတော်ငွေ ၄၀၀၀/- ကို အလင်းဒါန အလှူရင်းအဖြစ်ခံယူကာ ကိုယ်တိုင်ထောက်ပံ့ခြင်း၊ ဘဏ်စာရင်းသို့ ထည့်သွင်းခြင်း၊ လှူဒါန်းနိုင်ပါကြောင်း သတင်းကောင်းအပ်ပါသည်။

လှူဒါန်းရန်ဌာန - သီတဂူရွှေပြည်ဟိန်း စက္ကူဒါနဆေးရုံ၊ ရွှေပြည်ဟိန်းကျောင်း၊ ခြင်္သေ့ဘေး၊ ဧရာဝတီ၊ (ကျိုက္ကသံစုပါဝမ်း၊ တာမွေလေး၊ သံလမ်းအနီး) ဖုန်း- ၀၁-၅၄၁၄၉၂၊ ၀၉-၇၃၀၅၆၅၆၉

ရွှေပုံတိုင်ကမ္ဘာ့ဘဏ် - အရှင်စေမာသီရိလင်္ကာရ (Account No. 007-50100701690301) ဘဏ်စာရင်းသို့ နီးရာဘဏ်၌ ထည့်သွင်းခြင်းလည်းကောင်း၊ ဆက်သွယ်လှူဒါန်းနိုင်ပါသည်။

ရန်ကုန်ဝိဇ္ဇာနှင့်သိပ္ပံတက္ကသိုလ်

၁၉၇၂ ခုနှစ် ဘူမိဗေဒကျောင်းသား၊ ကျောင်းသူများ၏ (၁၆) ကြိမ်မြောက် အာစရိယပူဇော်ပွဲနှင့် မိတ်ဆုံစားပွဲကို အောက်ပါအစီအစဉ် အတိုင်း ပြုလုပ်ကျင်းပမည်ဖြစ်ပါ၍ (၇၂-ဘူမိ) သူငယ်ချင်းများအားလုံး စုံညီစွာ တက်ရောက်ကြပါရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။

ကျင်းပမည့်နေ့ရက် - ၁၄-၂-၂၀၁၆ရက်(တနင်္ဂနွေနေ့)
 ကျင်းပမည့်အချိန် - ညနေ ၄နာရီမှ ၇နာရီ
 ကျင်းပမည့်နေရာ - M3 FOOD CENTER(GOLDEN HALL)
 ဗဟန်းအားကစားကွင်း (ဘူမိ-၇)မိသားစု

ရခိုင်တိုင်းရင်းသားစာပေနှင့်ယဉ်ကျေးမှုကော်မတီ(တက္ကသိုလ်များ-ရန်ကုန်) မောင်မယ်သစ်လွင်ကြီးဆွဲပွဲနှင့် ရခိုင်တန်ဆောင် မဂ္ဂဇင်းထုတ်ဝေခြင်း အခမ်းအနားပိတ်ကြားလွှာ

ရန်ကုန်မြို့ရှိ တက္ကသိုလ်ပေါင်းစုံမှ ရခိုင်ကျောင်းသား၊ ကျောင်းသူများ၏ မောင်မယ်သစ်လွင် ကြီးဆွဲပွဲနှင့် နောက်ဆုံးနှစ်ကျောင်းသားများ ဂုဏ်ပြုနှုတ်ဆက်ပွဲ အခမ်းအနားကို ရန်ကုန်တက္ကသိုလ်၊ အပန်းဖြေရိပ်သာ(RC)၌ ၁၄-၂-၂၀၁၆ ရက်(တနင်္ဂနွေနေ့) နံနက် ၉ နာရီမှ ညနေ ၃ နာရီထိ ရခိုင်နိုင်ငံ ယိုးဒယားအကများ ရခိုင်ခေတ်ပေါ်တေးဂီတများဖြင့် စည်ကားသိုက်မြိုက်စွာ ကျင်းပမည် ဖြစ်ပါသည်။ တက္ကသိုလ်ပေါင်းစုံမှ ရခိုင်ဆရာ ဆရာမများ ကျောင်းသား၊ ကျောင်းသူများအားလုံးတက် ရောက်ဆွဲပွဲကြပါရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။ ၎င်းအခမ်းအနားတွင် ၂၀၁၆ ခုနှစ်အတွက် ထုတ်ဝေ သည့် ရခိုင်တန်ဆောင် မဂ္ဂဇင်း အမှတ်(၂၀)ကိုလည်း စတင်ဖြန့်ချိမည်ဖြစ်ရာ မဂ္ဂဇင်းတစ်အုပ်လျှင် ၃၀၀၀/- နှုန်းဖြင့် ဝယ်ယူအားပေးပါရန် တိုက်တွန်းဆောင်ရွက်ပါသည်။

ဦးကျော်လှ(ဥက္ကဋ္ဌ)(ဖုန်း-၀၉-၈၆၁၃၂၉၂)၊ ဒေါက်တာစံထွန်း(ဒု-ဥက္ကဋ္ဌ)(ဖုန်း-၀၉-၅၀၁၆၆၃၂၇)၊ ဒေါ်နီနီအောင်(ဒု-ဥက္ကဋ္ဌ)(ဖုန်း-၀၉-၅၀၂၆၁၃၂)၊ ဒေါက်တာမြနင်းအေး(ဒု-ဥက္ကဋ္ဌ)(ဖုန်း-၀၉-၅၀၁၂၀၄၃၂)၊ မောင်တင်ထွန်း(အထွေထွေအတွင်းရေးမှူး)(ဖုန်း-၀၉-၂၅၀၇၅၁၀၈)၊ မောင်ကျော်လင်း(တွဲဖက်အထွေထွေ အတွင်းရေးမှူး)(ဖုန်း-၀၉-၄၂၀၇၃၉၀)

လူထုဆက်သွယ်ရေးအတတ်ပညာ မြတ်ဆရာပူဇော်ပွဲ ဖိတ်ကြားလွှာ

ကျေးဇူးရှင်ဆရာ၊ ဆရာမများအား ပူဇော်ကန်တော့ရန်နှင့် နှစ်ပေါင်းများစွာ တွဲကွာနေသော သူငယ်ချင်းများ ပြည်လည်ဆုံတွေ့နိုင်ရန်ရည်ရွယ်၍ အမှတ်(၁) ဒေသကောလိပ်၊ လူထုဆက်သွယ်ရေးအတတ်ပညာမှ ကျောင်းသူ၊ ကျောင်းသား ဟောင်းများ၏ စတုတ္ထအကြိမ်မြောက်ဆရာပူဇော်ပွဲအခမ်းအနားကို ကျင်းပပြုလုပ် မည်ဖြစ်ပါသည်။ ကျောင်းသူကျောင်းသားဟောင်းများအနေဖြင့် တက်ရောက် ပူဇော်ကန်တော့နိုင်ကြပါရန် လေးမြတ်သော စေတနာဖြင့် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။

နေ့ရက် ။ ။ ၂၀၁၆ ခုနှစ်၊ ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၁ ရက်(တနင်္ဂနွေနေ့)
 အချိန် ။ ။ နံနက် ၁၀ နာရီမှ ၁၂ နာရီ
 နေရာ ။ ။ Western Park Royal Restaurant(ကန်တော်ကြီး)
 ကိုပါ-၀၉-၉၇၇၇၃၉၉၀၂ ကိုစောလင်း-၀၉-၃၀၀၅၆၉၀၇
 ကိုဦးလှထွန်း-၀၉-၇၃၀၅၅၀၇၃ မခိုမာ-၀၉-၅၀၀၄၉၀၈
 မော်မော်သင်း-၀၉-၂၅၀၀၂၅၄၇၀

၁၉၈၁ ခုနှစ်၊ ရန်ကုန်ဝိဇ္ဇာနှင့် သိပ္ပံတက္ကသိုလ် ဥပဒေဘွဲ့ရ (RASU) ကျောင်းသား/သူများ၏ ကျောက်စိမ်းရတနာ အထိမ်းအမှတ် ပဉ္စမအကြိမ် အာစရိယပူဇော်ပွဲဖိတ်ကြားခြင်း

၁၉၈၁-ခုနှစ်၊ ရန်ကုန်ဝိဇ္ဇာနှင့်သိပ္ပံတက္ကသိုလ်ဥပဒေဘွဲ့ရ (LL.B, 1st Batch, RASU) ကျောင်းသား/သူများ၏ ကျောက်စိမ်းရတနာ အထိမ်းအမှတ်ပဉ္စမအကြိမ်မြောက် အာစရိယပူဇော်ပွဲကို (၁၃-၂-၂၀၁၆) စနေနေ့၊ နံနက် (၉:၀၀) နာရီမှ (၁၂:၀၀)နာရီအထိ တက္ကသိုလ်ဓမ္မာရုံ၊ တက္ကသိုလ်ရိပ်သာလမ်း၊ ကမာရွတ်မြို့နယ်တွင် ကျင်းပပြီး အမှတ်တရလက်ဆောင်လဲလှယ် ပါမည်။ ညစာစားပွဲကို အင်းယားလမ်း၊ စိမ်းလမ်းစိုပြေ မြက်စင်းပြင်တွင်ကျင်းပပါမည်။ ၁၉၈၁ LL.B သူငယ်ချင်းများ ဖိတ်စာရသည်ဖြစ်စေ၊ မရသည်ဖြစ်စေ မပျက်မကွက်တက်ရောက်ကြပါရန်ဖိတ်အပ်ပါသည်။ တက်ရောက်လာကြသောသူငယ်ချင်းများကို အမှတ်တရအဖြစ် ကျောက်စိမ်းပန်းဇွဲကား တစ်မျှစီအစမှ ပေးဆောင်မည်ဖြစ်ပါသည်။ လိပ်စာစာအုပ်များတွင် သူငယ်ချင်းများအားလုံး ပြည့်စုံစွာဖော်ပြလိုသည့်အတွက် သူငယ်ချင်းတို့၏ ဓါတ်ပုံလှလေးများကို ဦးအောင်ရွှေဦး၊ ဒေါ်ခင်သန်းဝင်း နှင့် ဒေါ်ကြည်ကြည်စင် တို့ထံ အဆင်ပြေသည့်နည်းလမ်းဖြင့် မပျက်မကွက် ပေးပို့ပေးကြရန် တိုက်တွန်းအပ်ပါသည်။ အလှူငွေများကို CB Bank Account No. 0043600100017426 (ဦးအောင်ရွှေ+ဦးသန်းဦး) သို့ထည့်ဝင်နိုင်ပါသည်။ အလှူငွေများကို -

ဦးအောင်ရွှေဦး	၀၉ ၅၁၈၁၀၉၀	ဒေါ်ခင်ချိုအုန်း	၀၉ ၅၁၇၂၆၂၆
ဦးကိုကြီး	၀၉ ၄၉၂၀၉၆၁၈	Dr. ဒေါ်ခင်မာရီ	၀၉ ၅၀၀၄၆၆၁
ဦးအောင်ကျော်	၀၉ ၅၁၂၄၅၇၀	ဒေါ်ခင်နီလာစိုးမြင့်	၀၉ ၇၉၉၇၇၉၉၀
ဦးအောင်ရွှေ	၀၉ ၅၀၃၆၆၇၇	ဒေါ်မြအေးစံ	၀၉ ၄၉၂၂၂၆၇၇
ဦးသန်းဦး	၀၉ ၂၅၀၀၀၉၇၄၄	ဒေါ်လွင်လွင်သန်း	၀၉ ၄၅၈၀၂၂၀၂၅
ဒေါ်ခင်သန်းဝင်း	၀၉ ၅၁၉၆၀၄၉	ဒေါ်ရွှေခွံ	၀၉ ၄၂၀၁၀၉၄၇၈
		ဒေါ်ကြည်ကြည်စင်	၀၉ ၄၂၀၇၃၀၅၆

သို့လည်း ဆက်သွယ်ထည့်သွင်းလှူဒါန်းနိုင်ပါသည်။

အာစရိယပူဇော်ပွဲဖြစ်မြောက်ရေးကော်မတီ

မြေပုံမြို့နယ်အသင်း(ရန်ကုန်) နှစ်ပတ်လည်အစည်းအဝေးဖိတ်ကြားခြင်း

မြေပုံမြို့နယ်အသင်း(ရန်ကုန်)၏ (၁၈)ကြိမ်မြောက် နှစ်ပတ်လည်အစည်းအဝေးအတွက် အစည်းအဝေး၊ သက်ကြီးပူဇော်ပွဲနှင့် ပညာရည်ချွန်ဆုပေးပွဲအခမ်းအနားကို ၁၄-၂-၂၀၁၆ ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့) နံနက် ၉ နာရီတွင် ရွှေတိဂုံဘုရားအရှေ့ဘက်ရှိ ရခိုင်ပြည်နယ်ဓမ္မာရုံ၌ ကျင်းပမည် ဖြစ်ပါသည်။

အသက်(၇၅)နှစ်နှင့်အထက် အဘိုးအဘွားများ၊ အသင်းဝင်များနှင့် မိသားစုဝင်များ ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ပညာသင်နှစ် အခြေခံပညာအထက်တန်းစာမေးပွဲတွင် ဂုဏ်ထူးဖြင့်အောင်မြင်ခဲ့ ကြသည့် အသင်းဝင်များ၏ သားသမီးများ ပညာသင်ထောက်ပံ့ကြေးလျှောက်ထားကြပါရန်နှင့် အလှူငွေများထည့်သွင်းလိုသူများသည်(ဥက္ကဋ္ဌ) ဦးသိန်းဖုန်း-၀၉-၅၀၆၂၀၈၇ (ဒုဥက္ကဋ္ဌ) ဦးမောင်မောင်-ဖုန်း-၀၉-၂၆၀၁၀၉၁၈ (ဒုဥက္ကဋ္ဌ)ဦးထွန်းသာဖြူ ဖုန်း-၀၉-၄၃၁၀၄၃၂၂ (ဒုဥက္ကဋ္ဌ) ဒေါ်လှလှ ဖုန်း-၀၁-၅၁၁၀၄၂ (အတွင်းရေးမှူး)ဦးကျော်ညွန့် ဖုန်း-၀၉-၅၀၇၆၂၅၇ (ဘဏ္ဍာရေးမှူး) ဦးကျော်လှ ဖုန်း-၀၁-၂၄၈၂၂၇၊ ဦးစွန်းမြင့် ဖုန်း-၀၉-၄၂၀၁၀၀၀၈၊ ဦးထွန်းကျော် ဖုန်း-၀၉-၇၃၀၂၈၇၀၈ တို့ထံသို့ ၁၂-၂-၂၀၁၆ ရက်ကို နောက်ဆုံးထား၍ ဆက်သွယ်ကြပါရန်နှင့် အစည်း အဝေးသို့ အသင်းဝင်များနှင့် အသင်းမဝင်ရသေးသူများ မြေပုံမြို့နယ်သူ/သားများအားလုံး မပျက်မကွက် စုံညီစွာတက်ရောက်ကြပါရန် လေးစားစွာ ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။

အမှဆောင်အဖွဲ့
 မြေပုံမြို့နယ်အသင်း(ရန်ကုန်)

PANDA Since 1999

AIR-CON SALE & SERVICE CENTRE

★ Air-Conအသစ်များကို Dealerရေးမှူးနဲ့အတိုင်း ရောင်းဝယ်ပါသည်။
 ★ Good 2nd Hand Air-Conများကို ရောင်းချသောအခါ ရောင်းဝယ်ပါသည်။
 အမှတ် ၁၃၀၊ ၉၄လမ်း၊ ဒေါ်သိန်းတင်ထက်ထိပ်၊ မင်္ဂလာတောင်ညွန့်၊
 (09 7322 9024, 09 515 8803, 09 519 8402

သင့်လုပ်ငန်းအတွက် အကောင်းဆုံးလမ်းညွှန်

YOUR INDUSTRY, YOUR DIRECTORY

မြန်မာ့သတင်းနှင့်ဆက်သွယ်ရေး နည်းပညာလမ်းညွှန်

Myanmar INFORMATION and COMMUNICATION TECHNOLOGY DIRECTORY

www.myanmaritdirectory.com

ကွန်ပျူတာနှင့် မိုဘိုင်းဖုန်းအရောင်းဆိုင်များ၊ Website နှင့် အင်တာနက်ဝန်ဆောင်မှုလုပ်ငန်းများ၊ ကင်မရာနှင့် လုံခြုံရေး နည်းပညာပစ္စည်းအရောင်းဆိုင်များကို တစ်နေရာထဲတွင် ရှာဖွေနိုင်ဖို့ မြန်မာ့သတင်းနှင့် ဆက်သွယ်ရေးနည်းပညာလမ်းညွှန်

၂၀၁၆ အတွက် ကြော်ငြာထည့်သွင်းလိုပါက ▶

<p>■ YANGON</p> <p>Sale: 09 44800 1662</p> <p>Tel: 373254, 245358 Ext: 810-819</p> <p>Email: ydg.adv@gmail.com</p>	<p>■ MANDALAY</p> <p>Sale: 02 4000611</p> <p>Tel: 02 4000612, 614, 615, 616</p> <p>Email: mdg.adv@gmail.com</p>
--	---





March - September Term မတ်လ (၁၄) ရက် စမည်။ သင်တန်းများအပ်နှံနိုင်ပါပြီ။

Single Module Fees : 395,000 kyats for each module, Marketing Mgt : 420,000 kyats
ICM Registration Fees - 45 USD per year | Exam Fees: 60 USD per module

#8, Ground Floor, Panchan Tower, Myaynigone, Sanchaung Township, Yangon.
သတိပြုရန် - မေးခွန်းများအတွက် သို့မဟုတ် သတင်းများအတွက် MUM လုပ်ငန်းများနှင့် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုများကို ဝန်ဆောင်မှုပေးပါမည်။

ICM single subject diplomas in business & management

အထိန်းသိမ်းရေး၊ လုပ်ငန်းခွင်၊ မန်နေဂျာများ အရာရှိများအတွက် နှစ်သက်ရာ မရွေးချယ်တက်ရောက်နိုင်သော (၆) လ သင်တန်းများ

- 1 Marketing Management | Saturday - 6:00 pm to 8:30 pm Sunday - 8:30 am to 11:30 am
- 2 Advertising | Monday - 6:00 pm to 8:30 pm
- 3 Public Relations | Friday - 6:00 pm to 8:30 pm
- 4 Strategic Management | TBC
- 5 Sales & Sales Management | Tuesday - 6:00 pm to 8:30 pm
- 6 Business Mgt & Administration | Sunday - 3:00 pm to 5:30 pm
- 7 Financial Management | Sunday - 10:30 am to 1:00 pm
- 8 HR Management | (Session-1) Monday - 6:00 pm to 8:30 pm (Session-2) Sunday - 6:00 pm to 8:30 pm
- 9 Project Management | Thursday - 6:00 pm to 8:30 pm
- 10 Logistics & Supply Chain Mgt | Tuesday - 6:00 pm to 8:30 pm
- 11 Management of Travel & Tourism Operations | Sunday - 3:00 pm to 5:00 pm
- 12 Marketing Research | Saturday - 6:00 pm to 8:30 pm
- 13 Quantitative Methods for Managers | Thursday - 6:00 pm to 8:30 pm
- 14 Maritime Operations | Wednesday - 6:00 pm to 8:30 pm
- 15 Int'l Business Communications | Sunday - 1:00 pm to 3:30 pm



STRATEGY FIRST

တိုးတက်လာမယ့် အနာဂတ်အတွက်
သင် အဆင်သင့်ဖြစ်ပြီလား?

CALL NOW: (09) 250 7171 66 ~ 68



GETC
building a better future

အသက် ၆ နှစ်မှ ၁၄ နှစ် အရွယ်ကလေးငယ်များအတွက် တစ်ဖုထူးခြားသည့် နေရာသီ အင်္ဂလိပ်စာ အစီအစဉ်

2016 SUMMER

ENGLISH PROGRAM March, April, May

- ENGLISH 4-SKILLS
 - Plus % Supplementary skills
 - % Life skills for children
- CAMBRIDGE EXAM PREPARATION (Starters, Movers, Flyers, KET, PET)

Special Discount & Presents
Original Updated Course Books
Well-qualified & Experienced Instructors

မြန်မာတိုင်း

(ပဟာမြိုင်ဆေးခန်းအနီး)

ဖုန်း - ၀၁-၅၄၇၈၉၅, ၀၉၂၆၂၉၆၃၇၇၆

လှိုင်

(ပြုစုပဟာစည်ဘုန်းကြီးတောင်အနီး)

ဖုန်း - ၀၁-၅၄၀၀၉၇, ၀၉၂၅၄၄၄၈၀၀၅

စမ်းချောင်း

(အ. ယ. တ (၂) စမ်းချောင်းအနီး)

ဖုန်း - ၀၉၂၆၂၉၆၃၇၇၇, ၀၉၂၆၂၉၆၃၇၇၇

တာမွေ

(Ocean Super Market အနီး)

ဖုန်း - ၀၁-၅၄၇၅၅၀, ၀၉၂၅၄၄၄၈၀၀၆

ကျောင်းအပ် လက်ခံနေပါပြီ။

School Bus Available



nurture preschool
An Australian Curriculum Specialist

နိုင်ငံတကာ အသိအမှတ်ပြု ဖွံ့ဖြိုးမှု(၅)ရပ်ကို အခြေခံသည့် မူကြိုပညာရေး

International Standard Early Childhood Education



Emotional Development (E)



Intellectual Development (I)



Moral Development



Physical Development



Social Development

မရမ်းဘူးနယ်အစိုးရအထကအနီး

(တက္ကသိုလ်တောင်အနီး)

ဖုန်း - ၀၁-၆၆၆၃၉၆၀၀, ၀၉၂၅၅၀၀၂၂၂၂၂

အင်းစိန်မကျားနယ်အစိုးရအထကအနီး

(အင်းစိန်ဆေးရုံအနီး)

ဖုန်း - ၀၉၂၅၅၀၀၂၂၂၂၂, ၀၉၂၅၅၀၀၂၂၂၂၂

ပျာပုံပေါ်ဆန်းမွှေး
(အမောင်း)
ပုံနှိပ်ကုန်ဆေးသည်
ဘဏ်ခရီးစဉ်-၄၀၀၀၀၀၀၀၀

☎ 01512443, 0973017656, 0973076733

အသုံးမလိုတော့သော လေအေးပေးစက်များ ဝယ်ယူလိုပါသည်။

☎ 09 253582510

လူပျောက်ကြော်ငြာ

(အဖ) ဦးစိန်ဝင်း၏သား မောင်အောင် ကျော်နိုင်သည် ၁၅-၁-၂၀၁၆ ရက် ဖွန်းလွှဲ ၂:၀၀ နာရီတွင် နေအိမ်မှထွက်သွားရာ ပြန်ရောက် မလာပါ၍ တွေ့ရှိပါက အကြောင်း ကြားပေးပါရန်။

ဖုန်း-၀၉၄၂၂၄၉၇၃၀၀

ဒဂုံမြို့နယ်

ဒဂုံပိုင်
သိပ်တမ်းမြို့နယ်
ထောင်ပိုင်၊ မြောက်ပိုင်
များရှိ မြေကွက်များကို
ဈေးကောင်း ပေးဝယ်သည်။

09-6809893
09-5120620

HOTEL

Special Room Rate

USD 15.00/day
USD 430.00/month

- Breakfast Included

U Chit Mg Housing, Tamwe.
Tel : 09-31164011

အမေရိကန်တစ်ဝှမ်း ကျောင်းသားအများဆုံးဖြစ်သည့် American College Test (ACT) မှ Grade (12) လက်မှတ်ထုတ်ပေးမည့်

AMERICAN UNIVERSITY FOUNDATION PROGRAM

- အမေရိကန်၊ ဩစတြေးလျ၊ ကနေဒါ၊ အင်္ဂလန်၊ စင်ကာပူ၊ မလေးရှား နှင့် ထိုင်းနိုင်ငံတို့ရှိ ကမ္ဘာကျော် တက္ကသိုလ်ကြီးများသို့ Foundation ထပ်မံ တက်ရောက်ရန် မလိုဘဲ ပညာသင်ထောက်ပံ့ငြားဖြင့် တက်ရောက်နိုင်မည်။
- GCE'A' Level, Grade 12 တို့အပြင် SAT နှင့် တူညီပြီး အမေရိကန်တက္ကသိုလ်ကြီးများသို့ တိုက်ရိုက်ဝင်ခွင့်ရရှိပါသည်။
- iGCSE လက်မှတ်ရကျောင်းသားများ အဆိုပါ ပရိုဂရမ် တက်ရောက်ပြီးပါက Grade 12 ဖြင့် လက်ခံသည့် အမေရိကန်၊ အင်္ဂလန်၊ ဩစတြေးလျ တက္ကသိုလ်တိုင်းသို့ ကျယ်ပြန့်စွာ ရွေးချယ်လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။
- အမေရိကန်တက္ကသိုလ်များစွာမှ 39 Credit points အထိ အသိအမှတ်ပြုပေးပါသည်။
- မြန်မာနိုင်ငံတွင် (၁၀)လသာ သင်ယူရပြီး အင်္ဂလန်၊ ဩစတြေးလျ တက္ကသိုလ်ဘွဲ့များကို စင်ကာပူတွင် (၂)နှစ် တက်ရောက် ရုံဖြင့် ရရှိမည်ဖြစ်ပါသည်။
- International ကျောင်းများမှ Sec 4 / Grade 10 ကျောင်းသားများ ဝင်ခွင့်ဖြည့်လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။

မတ်လတန်း

လူဦးရေ အကန့်အသတ်ဖြင့် လက်ခံနေပါပြီ။

ACT နှင့် ပတ်သက်သည့် သတင်းအချက်အလက်များကို www.acteducationsolutions.com/en/gac တွင် ဝင်ရောက်လေ့လာကြည့်ရှုနိုင်ပါသည်။



Than Yadanar Moe & Than Yadanar Toe
Newcastle University (UK)
Business Management



Kyi Su Mon
University of West of England, Bristol(UK)
Architecture & Environmental Engineering



Khanth Win Htet
Worcester Polytechnic Institute (USA)
Civil Engineering



Ei Thinzar Phyo
Rochester Institute of Technology(USA)
Biotechnology



CRÖWN EDUCATION
Yangon - Myanmar

ACT

GLOBAL ACADEMY CERTIFICATE

Call us: 01 527 838, 09 450 200 080, 09 450 200 090

နိဗ္ဗိသဘောတူ အကြံလင်မယားအဖြစ်မှ ကွာရှင်းပြတ်စဲခြင်း

ကျွန်တော် ဦးမြတ်ကျော်(၁၂/တမန(နိုင်) ၀၅၄၀၉၃)နှင့် ကျွန်မ ဒေါ်ခင်မမ(၁၂/လမတ(နိုင်)၀၀၇၃၂)တို့သည် စိတ်သဘောထားချင်း တိုက်ဆိုင်မှု မရှိတော့ပါသဖြင့် ၁-၂-၂၀၁၆ ရက်တွင် တာမွေမြို့နယ်တရားရုံး၌ မှတ်ပုံတင်အမှတ်-၂၀/၂၀၁၆ အရ နှစ်ဦးသဘောတူ အကြံလင်မယားအဖြစ်မှ ကွာရှင်းပြတ်စဲပြီးစီးပါကြောင်း အမှားသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

ဒေါ်ခင်မမ(၁၂/လမတ(နိုင်)၀၀၇၃၂)



POLO CLUB (ASIA) RESIDENCE



恭喜发财



HAPPY PROSPEROUS LUNAR NEW YEAR 2016



WWW.POLOCLUBASIA.COM

HOTLINES : 09-795889588 | 09-796889688 | 09-797889788

Sales Gallery | No 51/A, Corner of East Race Course Road and Laydaungkan Road
Tamwe Township, Yangon, Myanmar



ကြေးမုံ

ရွှေနဂါး ကျိုက်ထီးရိုး(နေဝဠ်)
ချောင်းသာ/ငွေဆောင်(နေဝဠ်)
 ဟိုတယ်/ခရီးစဉ်များ စီစဉ်ပေးသည်။ ကားစီးလုံးငှားသည်။
 Ph: 209077, 209388, 09-73167000, 09-73168000

GOLDEN STAR သိန်းသွားလုပ်ငန်း
ကျိုက်ထီးရိုး/ချောင်းသာ/ငွေဆောင်
 Ph: 209200, 544383, 430480, 705968, 703448

Shwe Nang KK Travel & Tours
 ဘားအံ(၅)ရက်၊ ရွှေရောင်မြိုင်ကြီး၊ ကျိုက်ထီးရိုး
 (၁၂အိပ် ၂၇၇) Hotel Package 75000 Feb 11 အတတ်ကျော်ကျော်
ငွေဆောင်(၅)ရက်(၁၂အိပ် ၂၇၇) Hotel Package 75000 Feb 13
 09-33467514, 09-2028568, 09-425006057, 09-780638019

<p>UNIQUE STAR TRAVELS & TOURS ဗန်ကောက်၊ ပတ္တယား (6)D Dream/Safari World, Emerald Buddha, Baiyoke Sky / Cruise Dinner, Tiger Zoo, Nong Nooch Garden, Alcaza Show, Ayutthaya) Feb: 6, 13, 20, 27 / Mar: 5, 12, 19, 26 (\$400) ဗန်ကောက်၊ ပတ္တယား (4)D, (5)D Feb: 5, 12 (\$300) ဗန်ကောက်၊ ဖူးခက် (6)D Feb: 12, 27 / Mar: 12 (\$500) ဖူးခက်/ချင်းမိုင် (4)D Feb: 12, 27 / Mar: 12 (\$300) ကုမင်း၊ ရှန်ဂိုရီလာ (8)D Feb: 12, 27 / Mar: 12 (\$500) 70/A, Kabaaye Pagoda Rd, 860 4964-65-66, 708 353, 705 723, 09 7310 9133 - 44 - 55 - 66. No(126), 42th Street, 83rd x 84th St, Mandalay. Ph: 099 - 7200 3797, 09 - 514 8079.</p>	<p>Europe Apr: 9, 12 (\$ 4900)</p>	<p>America Apr: 8, 12 (\$ 5600)</p>	<p>Australia Apr: 10, 13 (\$ 3500)</p>	<p>Greece Apr: 9, 12 (\$ 3700)</p>	
	<p>Korea Apr: 12 (\$ 2400)</p>	<p>Japan Apr: 10, 11, 12, 13 (\$ 2300)</p>	<p>Singapore Apr: 12 (\$ 900)</p>	<p>Dubai Apr: 12 (\$ 2800)</p>	
	<p>Beijing Apr: 11, 12 (\$ 1900)</p>	<p>Hongkong Apr: 12, 13 (\$ 1800)</p>	<p>Bali Apr: 10, 12 (\$ 1200)</p>	<p>Vietnam Apr: 9, 11, 13 (\$ 700)</p>	
	<p>Cambodia-Vietnam Apr: 10, 11, 12, 13 (\$ 1200)</p>	<p>Singapore-Malay Apr: 10, 11, 12, 13 (\$ 1200)</p>	<p>Langkawi-S'pore Apr: 11, 12 (\$ 1200)</p>		

SUN FAR TRAVELS & TOURS CO., LTD. ... satisfying your travel needs

ပြည်တွင်း/ပြည်ပ လေယာဉ်လက်မှတ်များ

→ ရန်ကင်းရုံးချုပ် (၃၈ လမ်း၊ ငြိမ်းတော်) 01-243 993
 → အလုံရုံး (မြန်မာ့အလင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ အလင်း(၄)အလင်းရောင်) 01-2301 999
 → ဗဟန်းရုံး (တက္ကသိုလ်ရိပ်သာလမ်း၊ သစ်) 01-555 771, 555 924
 → ယုန်ရုံး (ယုန်လမ်း၊ အလင်း) 01-296 890, 294 670

FULLY LIGHT TRAVEL & TOURS

ဘဝကို စာအုပ်တစ်အုပ်ဟု မယူမယူပါက
 မိမိစွမ်းရည်ဖြင့် ခရီးစဉ်များကို စီစဉ်ပေးနိုင်မည်။
 ကျွန်ုပ်တို့၏ ခရီးစဉ်များကို စိတ်ချစွာ ချိတ်ဆက်ပေးမည်။
 သို့ဖြစ်ပါ၍ Fully Light နှင့် ခရီးစဉ်ပါ။

B-601, Dagon Center, Bagaya Rd, Myanmar, Sanchang Top, TGB
 01-516922, 516924, 516925, 502615
 E-mail: fullylight@gmail.com, www.fullylight.com

ဆရာတော် ဦးအောင်

ဆရာတော် ဦးအောင် (ညောင်လေးပင်) **မိဗ္ဗာထိပ်ပြောင် ဦးတင်အောင်နှင့် ကျွမ်းကျင်ကုထုံး**

ဆရာတော် ဦးအောင် (သာကီမယ်) **တရုတ်ကုထုံး**

ဆရာတော် ဦးအောင် (လှိုင်) **ဆရာတော် ဦးအောင် (လှိုင်) ဆရာတော် ဦးအောင် (လှိုင်)**

ကား ချိုးစုံ
 (Alphard/Crown/MarkII/ဆီတင်/Hiace/ပထမတန်းစား/၂၅/၂၆/၃၀/၃၅/၄၅ ယောက်) များကို ချိတ်ဆက်ပေးနိုင်ပါသည်။
 Ph: 09795549249, 095418126

ကိုညက် KO NYAN
 Car Rental & Travel Service
 ဘုရားပုထိုးစဉ် အမျိုးမျိုးနှင့် လေယာဉ်အတွက် Model မြို့၊ စားသုံး၊ မြို့၊ လှိုင်/ထို/ကျေးရွာ၊ ယာဉ်ရောင်းချရောင်းဝယ်၊ ဆက်သွယ်နိုင်ပါသည်။
 09-5078440, 01-551649, 01-209183

ကွန်ပျူတာပုရောဟိတ်

ဘာသာစစ်အထူးကလေးများနှင့် ပေးပို့ပေးနိုင်ပါသည်။ (၁၈၀)ကျော်

၀၉၅ ၁၇၉ ၁၂၈, ၀၉၅ ၁၇၉ ၁၂၉, ၀၉၅ ၁၇၉ ၁၃၀, ၀၉၅ ၁၇၉ ၁၃၁, ၀၉၅ ၁၇၉ ၁၃၂, ၀၉၅ ၁၇၉ ၁၃၃, ၀၉၅ ၁၇၉ ၁၃၄, ၀၉၅ ၁၇၉ ၁၃၅, ၀၉၅ ၁၇၉ ၁၃၆, ၀၉၅ ၁၇၉ ၁၃၇, ၀၉၅ ၁၇၉ ၁၃၈, ၀၉၅ ၁၇၉ ၁၃၉, ၀၉၅ ၁၇၉ ၁၄၀, ၀၉၅ ၁၇၉ ၁၄၁, ၀၉၅ ၁၇၉ ၁၄၂, ၀၉၅ ၁၇၉ ၁၄၃, ၀၉၅ ၁၇၉ ၁၄၄, ၀၉၅ ၁၇၉ ၁၄၅, ၀၉၅ ၁၇၉ ၁၄၆, ၀၉၅ ၁၇၉ ၁၄၇, ၀၉၅ ၁၇၉ ၁၄၈, ၀၉၅ ၁၇၉ ၁၄၉, ၀၉၅ ၁၇၉ ၁၅၀

ရင်သွေးငယ်ဝမ်းဗိုက်လေး ကျန်းမာစေရေး ဂရုစိုက်ပေး

Kidlac

ကလေးတစ်ယောက်၏ ဖွံ့ဖြိုးကြီးထွားနှုန်းသည် အူလမ်းကြောင်း ကျန်းမာရေးပေါ်တွင် ၇၀% မူတည်နေပါသည်။ အထူးသဖြင့် အသက် ၁၀ နှစ်အောက် ကလေးအများစုတွင် မကြာခင်က ဝမ်းပျက်ဝမ်းလျှော့ခြင်း၊ ဝမ်းချုပ်ခြင်း၊ ဝမ်းဗိုက်မအိမသာခြင်းများ ခံစားရတတ်ပါသည်။ ထိုသို့ ကြိမ်ဖန်များစွာ ဖြစ်ပွားပါက ဖွံ့ဖြိုးကြီးထွားခြင်းဖြစ်စဉ်ကို နှေးကွေးစေနိုင်သဖြင့် ကလေးများ၏ နေ့စဉ်ဘဝတွင် ဝမ်းဗိုက်ကလေး ကျန်းမာစေရန်မှာ အလွန်အရေးကြီးလှပါသည်။

ဝမ်းဗိုက်ကလေး ကျန်းမာစေရန်အတွက် ကလေးများ၏ အူလမ်းကြောင်းထဲတွင် ခန္ဓာကိုယ်အကျိုးပြု Probiotics (ပရိုဘီယိုတစ်စ်) အကောင်ငယ်လေးများ လုံလောက်စွာရှိခြင်းသည် ရောဂါဖြစ်စေသောပိုးမွှားများကို တိုက်ဖျက်ပေးပြီး အာဟာရစုပ်ယူမှုကို တိုးတက်ကောင်းမွန်စေရုံသာမက ကိုယ်ခံစွမ်းအားကို မြှင့်တင်ပေးပါသည်။

ကလေးများကို ကျန်းမာစေရန်အတွက် လိုအပ်သော ဝိတာမင်ဓာတ်၊ သတ္တုဓာတ်၊ ကယ်လ်ဆီယမ်ဓာတ်နှင့် DHA (ဒီအိတ်ချ်အေ) တို့ စုံလင်စွာပါဝင်သဖြင့် ကလေးများ၏ ဦးနှောက်ပိုင်း ဆိုင်ရာနှင့် ခန္ဓာကိုယ်ပိုင်းဆိုင်ရာ ဖွံ့ဖြိုးမှုကို တိုးတက်ကောင်းမွန်စေပြီး ကိုယ်ခံစွမ်းအားကိုလည်း မြှင့်တင်ပေးပါသည်။

ထို့ကြောင့် မိခင်တို့၏ ကလေးငယ်များ ဝမ်းဗိုက်ကလေး ကျန်းမာစေရန် အိမ်ထိုင်တွင် **ကစ်(ဒ်)လက် Kidlac** ကို စတင်သုံးစွဲကာ နေ့စဉ် တိုက်ကျွေးသင့်ပါသည်။

ကစ်(ဒ်)လက် Kidlac ကို ဝမ်းနှင့်ပတ်သက်သော ရောဂါများအတွက် တစ်နေ့လျှင် ၂ ကြိမ်ဖြင့် ၁ ကြိမ်လျှင် ၁ ထုပ်မှ ၂ ထုပ်နှုန်းဖြင့် တိုက်ကျွေးနိုင်ပြီး ပုံမှန်တိုက်ကျွေးခြင်းအတွက် တစ်နေ့ ၁ ထုပ် နေ့စဉ် တိုက်ကျွေးနိုင်ပါသည်။

ကစ်(ဒ်)လက် Kidlac ကို ဝမ်းနှင့်ပတ်သက်သော ရောဂါများအတွက် တစ်နေ့လျှင် ၂ ကြိမ်ဖြင့် ၁ ကြိမ်လျှင် ၁ ထုပ်မှ ၂ ထုပ်နှုန်းဖြင့် တိုက်ကျွေးနိုင်ပြီး ပုံမှန်တိုက်ကျွေးခြင်းအတွက် တစ်နေ့ ၁ ထုပ် နေ့စဉ် တိုက်ကျွေးနိုင်ပါသည်။

K.T.Z. Company Limited
 01 221259

ဝမ်းဗိုက်လေး အစဉ်ကျန်းမာစေရန် **ကစ်(ဒ်)လက်**

ကြေး

Forever

Gems

by ရွှေရန်းတော်

12,13,14 February 2016 BIG DEALS FOR 3 DAYS ONLY

Happy Valentine Day

အထူးအခါအခွင့်

5% to 50% off



New Arrival

ဝယ်ယူအားပေးသည့် ရတနာဗျစ်သူ မိမိတို့သည် သူများအတွက်
Valentine's Day အထိမ်းအမှတ်အဖြစ်
အသည့်ပုံစံ၊ အရောင်အတာလုံးများနှင့် ဧညာကာလတ်များကို
လက်ဆောင်ပေးမည်ဖြစ်ပါသည်။

- ဆိုင်(၁)
အမှတ်-၇၄၃၊ မဟာမိတ်လမ်းနှင့်
လမ်းမတော်လမ်းထောင့်၊ သံဇော်မီးပွင့်အနီး၊
Ph: 01-210572, 01-229409, 01-227212
- ဆိုင်(၂)
အမှတ်-၆၈၅၊ ၁၉ လမ်းနှင့်
မဟာမိတ်လမ်းထောင့်၊
Ph: 01-211728, 01-226977, 01-228751
- ဆိုင်(၃)
မြေညီထမ်း၊
Junction Square Shopping Centre
Ph: 09-731 45462, 09-731 45463
- ဆိုင်(၄)
(G-05A), မြေညီထမ်း၊
Myanmar Centre Plaza
(HAGL, Near Sedona Hotel) တွင် အားပေးရောင်းချ
Ph: 09-2653 99966, 09-2653 99977, 09-2653 99988.

ယူနိုက်တက်စတိဗွီးရှင်း မျက်စိအထူးကုဆေးခန်းနှင့်မျက်မှန်ဆိုင်

ဝါဝါလ်တီကျတယ်... ဈေးနှုန်းလ်ချိုသာတယ်...
ခေတ်စိစက်တရိယာတွေ လုံးဝအတွက် ဒီနေ့လုပ်ရင် ဒီနေ့ရတယ်...
မျက်စိအထူးကုဆရာဝန်ကြီးတွေ ကိုယ်တိုင် စမ်းသပ်ခွဲစိတ်တုသပေးတယ်...
ကျွန်ုပ်တို့အဆင့်မြင့် Branded ကိုင်းမျိုးစုံရှိတယ်...

အတွင်းတိမ်ခွဲစိတ်ရန် (ECCE) လက်ဖြင့်ခွဲပြီး (I.O.L) မျက်တွင်းမှန်ထည့်ပေးခြင်း
Phaco Emulsifier (Ultra Sound System) ဖြင့် အတွင်းတိမ်ကို ချေဖျက်ယူပြီး
(Foldable I.O.L) အလွန်သေးငယ်၍ ခေါက်ထည့်ရသော မျက်တွင်းမှန်
ထည့်ပေးခြင်းများကို ဆောင်ရွက်ပေးနေပါပြီ...

- ရန်ကုန်ဆိုင်ခွဲ**
- အမှတ် (၂၆၃)၊ ရွှေဘုံသာအလယ်လမ်း၊ ပန်းဘဲတန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။
ဖုန်း ၀၁-၃၈၉၉၃၉၊ ၀၁-၃၈၄၈၃၈၊ ၀၁-၂၅၂၇၁၈
 - အမှတ် (၂၆၂)၊ ရွှေဘုံသာအလယ်လမ်း၊ ပန်းဘဲတန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။ ဖုန်း ၀၁-၂၄၀၇၈၅
 - အမှတ် (၆၆/၆၈)၊ စံရိပ်ဗြိမ်(၆)လမ်းတံ၊ ရန်ကုန်-အင်းစိန်လမ်းမကြီး၊ ကမာရွတ်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။
ဖုန်း ၀၁-၅၃၂၃၁၇၊ ၀၁-၂၃၀၄၂၉၄
 - အမှတ် (၃၈/E)၊ လေးထောင့်ကန်လမ်းမ၊ သင်္ဃန်းကျွန်းရွေးရွှေ၊ ၀၀၁၊ ရန်ကုန်မြို့။ ဖုန်း ၀၁-၅၆၅၉၂၂

- မန္တလေးဆိုင်ခွဲ**
- ၇၈ လမ်း၊ ၂၇ x ၂၈ ကြား၊ အမှတ် (A-3)၊ ဘုတားကြီးမြောက်ဘက်၊ မန္တလေးမြို့။ ဖုန်း ၀၂-၆၈၇၈၆၊ ၃၄၄၄၂
 - Diamond Plaza၊ မြေညီထမ်း၊ ၇၈ လမ်း၊ ၃၃ x ၃၄ ကြား၊ ဆိုင်အမှတ် (G-042/043) စက်လှေကားအနီး၊ ဖုန်း ၀၉-၉၁၀၂၇၀၃၄
 - ၈၄ လမ်း၊ ၂၉ x ၃၀ ကြား၊ ဆိုင်အမှတ် (53/54 B) မန္တလေးမြို့။ ဖုန်း ၀၂-၃၁၇၈၀



ငွေကြေးမတတ်နိုင်သူများကို အပတ်စဉ်
တန်ဖိုးနည်းနည်း (၁:၁၀) နာရီမှည (၇:၃၀) နာရီထိ
မျက်စိအထူးကုဆရာဝန်ကြီးများ ကိုယ်တိုင်
အသုံးစမ်းသပ်ခွဲစိတ်ပေးနေပါသည်။
နီးစပ်ရာဆိုင်ခွဲများတွင် ပုန်းဖြင့်ဖြစ်စေ
ပျက်စီးတိုင်ဖြစ်စေ ကြိုတင်
စာရင်းလေးသွင်းနိုင်ပါပြီ။

ကြေးမုံ

ရန်ကုန်စက်မှုတက္ကသိုလ် RIT (1985 Intake - 1994 Batch)

မေဂျာပေါင်းစုံ ဆရာကန်တော့ပွဲ ဖိတ်ကြားလွှာ

ရန်ကုန်စက်မှုတက္ကသိုလ် RIT သို့ ၁၉၈၅ ခုနှစ်တွင်ဝင်ရောက်ပြီး မည်သည့်ခုနှစ်တွင်မဆို ကျောင်းပြီးသူများ၊ ကျောင်းမပြီးသူများ၊ RIT သို့ ၁၉၈၅ ခုနှစ်မတိုင်မှီ စောဝင်ပြီး (85 Intake & 94 Graduate Batch)နှင့် အတန်းတစ်ခုခုတွင် အတူတူတက်ရောက်ခဲ့ဘူးကြသည့် သူငယ်ချင်းများ၊ မည်သည့်ခုနှစ်တွင်မဆို RIT သို့ဝင်ရောက်ပြီး ၁၉၉၄ ခုနှစ်တွင် ကျောင်းပြီးသော မေဂျာပေါင်းစုံမှ သူငယ်ချင်းများအား ရန်ကုန်စက်မှုတက္ကသိုလ် (RIT) (1985 Intake - 1994 Batch) ဆရာကန်တော့ပွဲသို့ တက်ရောက်ကြပါရန် လေးစားစွာ ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။

- နေရာ -> စက်မှုခန်းမ ၊ ရန်ကုန်စက်မှုတက္ကသိုလ်၊ ကြို့ကုန်း၊ အင်းစိန်
အချိန် -> မနက် ၉ : ၀၀ မှ ၁၂ : ၀၀ နာရီအထိ
နေ့ရက် -> ၁၂ . ၂ . ၂၀၁၆ (သောကြာနေ့) ပြည်ထောင်စုနေ့

ဆက်သွယ်ရန်

- ကိုမျိုးကျော် (၀၉-၅၀၅၅၇၃၃)၊ ကိုမျိုးအေး (၀၉-၅၀၂၈၀၈၄)
ကိုသိန်းဝင်း (၀၉-၄၂၅၀၄၇၉၉၉)၊ ကိုဇော်မိုးနိုင် (၀၉-၅၀၈၀၁၃၀)
ကိုခင်မောင်ထွန်း (၀၉-၅၀၀၇၉၅၃)၊ ကိုမျိုးညွန့် (၀၉-၅၀၀၉၂၅၃)
ကိုတင့်ကြိုင် (၀၉-၅၀၈၄၃၃၈)၊ မသိင်္ဂီနွယ် (၀၉-၅၀၀၈၄၃၃)
မကေသီခိုင် (၀၉-၅၀၀၉၉၁၇)၊ ကိုသိန်းသူရ (နေပြည်တော်) (၀၉-၈၆၀၃၀၂၀)
အထက်မြန်မာပြည်
ကိုတင်မောင်မောင်(၀၉-၂၅၀၀၆၉၅၃၇) ကိုအောင်မြင့် (၀၉-၂၀၀၀၁၃၈)

ဖောင်းကြွပျောက် ယာဉ်အမှတ် 8H/1206 ၏ ဖောင်ကြွနံပါတ်ပြားပျောက်ဆုံး၍ ထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသဖြင့် ယခင် ဖောင်ကြွနံပါတ်ပြား ပျက်ပြယ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။
ကညနမရိုင်ရုံး(ရန်ကုန်အနောက်ပိုင်း)

တစ်ဦးတည်း ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ အမှတ်(၃၃)ရပ်ကွက်၊ ပုလဲသွယ်လမ်း၊ အိမ်အမှတ်(7G)နေ ဦးလှိုင်ဝင်း ၏သမီးဖြစ်သူ မထက်သီရိတင်(ခ)မထက်ရတီဝင်းမှာ တစ်ဦးတည်းဖြစ်ကြောင်းနှင့် အမည်အမှန်မှာ မထက်ရတီဝင်း (၁၂/ဗဟန(နိုင်)၁၀၃၉၂၆)ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

တရားတော်နာ မိတ်ကြားလွှာ
သန်လျင်မြို့ သန်လျင်တောရ နှင့် ပျော်ဘွယ်မြို့နယ် ယင်းတော်မင်းကျောင်း
ထူးချွန်ပူးလိုက် ဓာတ်တော်တိုက်တို့၏ ပဓာန နာယကဆရာတော်
ဟိတောသီလဝံသ အရှင်နိပုဏ္ဏ သည်
(၁) ၁၃၇၇-ခု၊ တပို့တွဲလဆန်း (၃)ရက် (11-2-16) ကြာသပတေးနေ့၊
ဓမ္မဒါန ကုသိုလ်ရှင် - မလိပိုင်မြို့ အမှတ် (၆)ရပ်ကွက်နေ
ဦးဘဌေး + ဒေါ်အေးမြိုင် မိသားစုက ကျင်းပသော
မဟိုဠ်မြို့ လေးမျက်နှာ ပရိယတ္တိ စာသင်တိုက် မိနာထဝရ မိဟာနိတော် ဌာနလည်းကောင်း၊
(၂) ၁၃၇၇-ခု၊ တပို့တွဲလပြည့် (23-2-16) အင်္ဂါနေ့၊
ဓမ္မဒါန ကုသိုလ်ရှင် - မိတ္ထီလာမြို့ အောင်သုခရပ်ကွက်နေ
ဦးအောင်ကြီး + ဒေါ်ကြည်ရွှင် မိသားစုက ကျင်းပသော
မိတ္ထီလာမြို့ သူတောင်းပြည့် သာသနာ့မိဟာနိတော် ဌာနလည်းကောင်း၊
ညစဉ် (၇) နာရီ အချိန်တွင် နိဗ္ဗာန်ကျောင်းကြောင်း တရားတော်များ တောကြားမည်
ဖြစ်ပါ၍ တရားတော်နာ ကြွရောက်ကြပါရန် လေးစားစွာ ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။
၀၉-၄၄၀၅၃၀၀၀၊ ၀၉-၇၉၉၀၉၇၄၄၂၊ ၀၉-၂၂၀၀၂၉၆

ဆပ်ပြာစက်နှင့် အမွေးဆီများ ရောင်းရန်ရှိသည်။
ရုံးခန်းကျယ်(မြို့ထဲ၊ မြေညီ၊ ထပ်ခိုးပါ)
ငှားရန်ရှိသည်။
ပွဲစားမလို။ ၀၉ ၇၈၅၁၅ ၇၂၄၃

AWESOME Speciality Clinic & Diagnostic Centre
(Max Super Speciality Hospitals, India. မြန်မာနိုင်ငံ၏ စက်မှုတက္ကသိုလ်ကျောင်းများနှင့်)
• ကျောက်တပ်အစားထိုးကုသမှုများ
• နှလုံးရောဂါများအတွက်ကုသမှု
• တင်ဆာရောဂါများအတွက်ကုသမှု
• အသည်းအစားထိုးကုသမှုများ
• တင်ပါးဆုံးရှုံးအစားထိုးကုသမှု
• ဦးနှောက်နှင့်အာရုံကြောရောဂါများကုသမှု
• ပျက်စီးနေသော အင်္ဂါများ အစားထိုးကုသမှု
• အလှအပသီရိကုသမှုများ
• ရိုးတွင်းခြင်ဆီခွဲစိတ်ကုသမှု
• ဖန်ပြန်သန့်သေးအတွက်သောင်ရွက်ကုသမှု

MAX HEALTHCARE
Max Super Speciality Hospitals, India. မြန်မာနိုင်ငံ၏ စက်မှုတက္ကသိုလ်ကျောင်းများနှင့်
Doctor Name Speciality
1. Dr. Anant Kumar (M.B.B.S, M.S. (Gen Surgery), M.Ch. (Urology), D.N.B. (Urology), FMOEMS (USA) Director- Urology and Kidney transplantation) Kidney Transplant & Urology
2. Dr. Dinesh Kumar Mittal (M.B.B.S, M.S. (General Surgery), M.Ch. (CVIS) Senior Consultant & Coordinator - Dep of CTVS (Cardiac Surgery) CTVS
Date Place Time
13 Feb, 2016 Yangon 4:00 pm to 7:00 pm
14 Feb, 2016 Yangon 10:00 am to 1:00 pm, 3:00 pm to 6:00 pm
Hot Line - 09-2522 642 99, 01-297343, 09-252264296
၁၅-၂-၂၀၁၆ (တနင်္လာနေ့) တောင်ကြီးမြို့- Heart Beat Restaurant (မြောက်ဘက်) တွင် အိမ်ထောင်ရေး ကျောက်တပ်အထူးကု ဆရာဝန်ကြီးနှင့် နှလုံးအထူးကုဆရာဝန်ကြီးများမှ ခေတ်မီကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုနှင့် ဖတ်သက်သည့် မညာစေမဟောကြားပွဲကို ကြိုလုပ်မည်ဖြစ်ပါသည်။

တာဝန်တော်
အဆင့်မြင့် အိမ်ခြေငါး အိမ်ခြေ
စနစ်ဆောင်ရွက်ပေးရန်
အိမ်ခြေငါးအဆင့်မြင့် အိမ်ခြေငါးအဆင့်မြင့် အိမ်ခြေငါးအဆင့်မြင့် အိမ်ခြေငါးအဆင့်မြင့်
အိမ်ခြေငါးအဆင့်မြင့် အိမ်ခြေငါးအဆင့်မြင့် အိမ်ခြေငါးအဆင့်မြင့် အိမ်ခြေငါးအဆင့်မြင့်
Ph: 09 32152526
09 42102422
09 31483218
09 49344288
ဖခင်အမည်မှန်
ဒေါ်မြနုနု၊ အထက်တန်းကျောင်းမှ ရရှိ
ဆောင်ရွက် အငွေပေးရန်တွင် ပညာသင်ကြားနေ
သော ကျောင်းဝင်အမှတ် - ၁၃၇/၁၅ ဖြစ်သူ
မနန်းကလျာအိမ်၊ ဖခင်အမည်မှန်မှာ ဦးမိုးဝင်း
ဖြစ်ပါသည်။ ဦးမိုးဝင်း

အများသိစေရန် ထပ်မံအသိပေးကြေညာခြင်း
မွေးမြူရေး၊ ရေလုပ်ငန်းနှင့် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးဝန်ကြီးဌာန လက်အောက်ရှိ Myanmar International Co-Operation Agency (MICA) နှင့် Glory Heyday Services Co.,Ltd တို့သည် ရွာသာကြီးအိမ်ရာစီမံကိန်းအား စတင် အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါသည်။ အများပြည်သူများ ဈေးနှုန်းသင့်တင့်စွာဖြင့် နေထိုင်နိုင်ရန်ရည်ရွယ် လျက် ဆောင်ရွက်ရာတွင် ကုမ္ပဏီအနေဖြင့် မည်သည့်ပြင်ပအဖွဲ့အစည်းသော်လည်းကောင်း၊ လူပုဂ္ဂိုလ်တစ်ဦးတစ်ယောက် သော်လည်းကောင်း လွှဲအပ်ဆောင်ရွက်ထားခြင်းမရှိခဲ့ပါ။ Glory Heyday Services Co.,Ltd အမည်သော်လည်းကောင်း၊ ကုမ္ပဏီအိမ်ရာအဖွဲ့ သဘောတူညီမှုခွင့်ပြုချက်မရဘဲ တာဝန်ခံလက်မှတ်ရေးထိုးခြင်းသော်လည်းကောင်း ညှိနှိုင်း ဆောင်ရွက်နေခြင်းများမရှိခဲ့ပါ။ သို့ဖြစ်ပါ၍ ကုမ္ပဏီ၏ခွင့်ပြုချက်မရဘဲ လုပ်ကိုင်ဆောင်ရွက်ခြင်းကြောင့် ဖြစ်ပေါ် လာသောပြဿနာများအား ကုမ္ပဏီမှ လုံးဝတာဝန်ယူဖြေရှင်းပေးမည် မဟုတ်ကြောင်းနှင့် ဝန်ကြီးဌာန၏ အမည်ရုဏ် သိက္ခာထိခိုက်စေခြင်း၊ ကုမ္ပဏီ၏ အမည်ရုဏ်သိက္ခာထိခိုက်စေခြင်းများ လုပ်ကိုင်ဆောင်ရွက်နေခြင်းတွေ့ရှိပါက လိုအပ် လျှင် ဥပဒေအရဆက်လက်အရေးယူဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။
လွှဲအပ်ညွှန်ကြားသူ ဦးဇော်ဝင်း(အုပ်ချုပ်မှုဒါရိုက်တာ)
Glory Heyday Services Co.,Ltd
လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ ဦးသိန်းရွှေ(B.A,H.G.P,R.L)
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၅၂၆၈)
အမှတ်(၄၅၂)၊ သုတ(၂)လမ်း၊ (၄)ရပ်ကွက်
တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။
ဖုန်း-၀၉-၅၁၈၄၈၉၃

လူပျောက်ကြော်ငြာ
မောင်မြည့်မြို့ကျော်(ခ)ဖိုးလပြည့် အသက်(၁၄)နှစ်၊ အရပ် ၅၀မ x ၃၀လက်မ၊ မြူဖြူဝဝ နှုတ်ခမ်းထူထူသည် ၁-၂-၂၀၁၆ရက် (တနင်္လာနေ့)တွင် ပျောက်သွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိက အောက်ပါဖုန်းနံပါတ်များသို့ ဆက်သွယ်အကြောင်းကြားပေးပါရန် မေတ္တာရပ်ခံအပ်ပါသည်။
"ဖိုးလပြည့် မင်းဆရာတော်များမှ မင်းကိုစိတ်ပူနေတယ်၊ ခွင့်လွှတ်တယ် ရောက်ရာအရပ်မှ အမြန်ပြန်လာပါ"
ဖုန်း-၀၉-၂၅၅၉၂၄၂၁၈၊ ၀၉-၇၃၁၁၄၂၆၇၊ ၀၉-၄၉၃၁၇၆၅၈၊ ၀၉-၅၉၅၇၃၂၀၇၃
ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းအများသိစေရန်
ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့သစ်(တောင်ပိုင်း) လူနေရပ်ကွက်-စက်မှုရန်၊ မြေတိုင်း ရပ်ကွက်အမှတ်- ၆၄၊ မြေကွက်အမှတ် (၃၀၅+၃၀၆)၊ စရိယာ(၀. ၁၂၂)ဧက၊ စတုရန်းပေ-၅၃၄၀၅၅ မြေကွက်မှာ ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်အစိုးရ ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာန၊ မြို့ရွာနှင့်အိမ် ဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစီးဌာနက ဦးကြည်ဝင်း အမည်တစ်ခုတည်းဖြင့် အငှားချထားပေးသည့် မြေကွက်ဖြစ်ပြီး၊ ယင်းမြေကွက်နှင့် စပ်လျဉ်း၍ တစ်စုံတစ်ရာအနှောင့်အယှက်မရှိ မိမိတစ်ဦးတည်းကသာ ယနေ့ တိုင်ပိုင်ဆိုင်လက်ရှိအသုံးပြုလျက်ရှိပါကြောင်းဖြင့် သက်သေများရှေ့မှောက်၌ မြွက်ဟဝန်ခံ ရောင်းချရာ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေတစ်ဦးက ဝယ်ယူရန်သဘောတူသည့်အတွက် စရန်ငွေတချို့ကို ယေးချေးထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ ယင်းမြေကွက်၏ ပိုင်ဆိုင်ခွင့်နှင့် စပ်လျဉ်း၍ ကန့်ကွက်လိုပါက ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း စာရွက်စာတမ်း(မူရင်း) အထောက်အထား အပြည့်အစုံဖြင့် ကျွန်ုပ်ထံသို့ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်ပါက အရောင်းအဝယ်ကိစ္စတို့ကို ဆက်လက်ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာ အပ်ပါသည်။
လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ ဦးတိုးမောင်(တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ)စဉ်-၃၅၀၀
B.A(English Language & Literature)H.G.P.R.L
အမှတ်(၅၅/၁၅-A) မဟာဓမ္မလပန်းမြို့နယ်၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။
Hp:09-5342490

